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معاون امور زراعت وزیر جهاد کشاورزی از اجرای موفق طرح جهش تولید در دیمزارها 
خبر داد و گفت: طرح جهش تولید در دیمزارها در ۶ میلیون هکتار از اراضی کشاورزی 

اجرایی می شود.
 »علیرضا مهاجر« در گفت وگویی افزود: از مجموع حدود ۱۲ میلیون هکتار اراضی 
کشاورزی، حدود ۶ میلیون هکتار آن دیم و نزدیک ۲.۵ میلیون هکتار آن آیش است 
که با اجرای موفقیت آمیز جهش تولید در دیمزارها، زمینه مشارکت ۵۱۰ هزار کشاورز 

فراهم شده است.
معاون امور زراعت وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: طرح جهش تولید در دیمزارها از 
سال زراعی  ۱۴۰۰- ۱۳۹۹ با تاکید رهبر معظم انقلاب به صورت نمونه در ۶۷۰ هزار 
هکتار از اراضی کشور آغاز شد و در سال زراعی بعد اجرای این طرح به دلیل موفقیت، 
با وجود خشکسالی شدید در ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار هکتار از اراضی کشور اجرایی شد.

وی تصریح کرد: در سال سوم اجرای طرح، چهار میلیون  و ۲۰۰ هزار هکتار اراضی و 
در سال چهارم )سال زراعی ۱۴۰۳- ۱۴۰۲( پنج میلیون و ۲۰۰ هزار هکتار از اراضی 

زیر کشت رفت.
مهاجر با بیان اینکه امسال با آغاز سال زراعی جاری ۶ میلیون هکتار از اراضی زیر 
پوشش این طرح قرار گرفت، گفت: طرح جهش تولید در دیمزارها طرح مشترکی بین 
وزارت جهاد کشاورزی و ستاد اجرایی حضرت امام )ره( است که اکنون در بیش از ۲۲ 
هزار روستا، ۶ میلیون هکتار از اراضی و طبق آمار در حدود ۲۵ استان، ۲۵۵ شهرستان 

و ۲۲ هزار و ۸۴۱ روستا اجرا می شود.
تداوم اجرا طرح جهش تولید در دیمزارها تا ۵ سال آینده

وی خاطرنشان کرد: با توجه به دستاورد بسیار خوب طرح جهش تولید در دیمزارهای 
فرمان  اجرایی  ریاست ستاد  و  وزیر جهاد کشاورزی  از طرف  نامه مشترکی  کشور، 
انقلاب ارسال شد و ایشان هم فرمودند »از  امام )ره(، خدمت رهبر معظم  حضرت 

آنجایی که این طرح موفقیت آمیز بوده، پنج سال دیگر ادامه داشته باشد.«
معاون وزیر جهاد کشاورزی درباره نوع حمایت از کشاورزان و مزایای طرح جهش 
تولید، گفت: از آنجایی که کشاورزان محروم به طور معمول دیم کار بودند، به همین 
منظور ستاد اجرایی فرمان امام برای کمک به محرومان در کنار این طرح قرار گرفت 
و ستاد اجرایی و وزارت جهاد کشاورزی، کارهای مشترکی را با استفاده از محققان، 

مروجان و کارشناسان سازمان نظام مهندسی برای این طرح اجرا کردند.
وی تصریح کرد: در این طرح، آموزش و ترویج جزو اولویت های نخست قرار گرفت و 
در کنار آن، کمک های فنی و اعتباری مثل خرید ادوات کشاورزی نیز در نظر گرفته 
شد، خرید ادوات به طور اختصاصی برای دیم زارها طراحی شده که با بهره ۴ درصد 

در اختیار کشاورزان قرار گرفت.
مهاجر، نفوذ دانش در مزارع، بیمه محصولات به منظور کاهش ریسک محیطی در 
این  از مزایای  از دیگر  را  ادوات کشاورزی  دیمزارها، پرداخت تسهیلات برای خرید 

طرح عنوان کرد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

پزشکیان  : وضعیت امروز 
برازنده  مردم ایران نیست

وزیر نیرو: بد مصرفی ناشی از 
سیاست گذاری و اقدام های گذشته 

است
ــا مســاله بــد مصرفــی منابــع   وزیــر نیــرو گفــت: امــروز در کشــور ب
ــه رو هســتیم کــه ایــن امــر نتیجــه سیاســت گذاری  و  ــرق روب آب و ب

ــت. ــده اس ــام ش ــته انج ــال های گذش ــه در س ــت ک ــی اس اقدام های
3

پورمحمدی: ابزار قیمت ناترازی ها 

را به تعادل خواهد رساند
4

وزیر میراث فرهنگی: اشتغال در صنایع 
دستی باید به یک میلیون نفر برسد

7

آغاز ریل گذاری
 پروژه متروی اسلامشهر

عراقچی: ایران و پاکستان در روابط دوجانبه 

و مسائل منطقه هماهنگی کامل دارند

2

همتی: پیگیر تعلیق اقدام تقابلی

 »اف .ای .تی .اف« براساس منافع ملی هستیم

3

وزیر کشور: ساماندهی اتباع بیگانه از 

اولویت های دولت چهاردهم است

4

استان ها 5

عارف: با کاهش نوسانات، آرامش اقتصادی جامعه 

را بالا ببریم
ــا کاهــش  ــد ب ــه بای ــر اینک ــد ب ــا تاکی ــور ب ــاون اول رئیــس جمه مع
گفــت:  ببریــم،  بــالا  را  جامعــه  اقتصــادی  آرامــش  نوســانات، 
ــتاد  ــاد و س ــورای اقتص ــژه ش ــه وی ــت ب ــادی دول ــای اقتص بخش ه
تنظیــم بــازار موظــف هســتند نظــارت، هماهنگــی و همــکاری کافــی 
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 وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه سالانه 
انواع محصولات  حدود ۱۲۸ میلیون تن 
کشاورزی در کشور تولید می شود گفت: 
صادرات  افزایش  با  کشاورزی  بخش 
محصولات مختلف از ظرفیت لازم برای 

جبران تراز تجاری منفی برخوردار است.
غلامرضا نوری قزلجه در نشست بررسی 
امام  بندر  از  اساسی  کالاهای  تامین 
خمینی)ره( اظهار کرد: فرآیند جابجایی 
کالاهای اساسی در بندر امام خمینی)ره( 

به خوبی در انجام است.
امنیت  ایجاد  در  موثر  عوامل  از  وی 
بازرگانان،  و  تجار  همچون  کشور  غذایی 
و  دولتی  شرکت های  بهره برداران، 
کرد  قدردانی  حاکمیتی  مجموعه های 
کالا  ترخیص  در  تاخیر  هرگونه  وجود  و 
سوی  از  اسنادی  مشکلات  به  مربوط  را 

صاحبان کالا دانست.
رفع  پیگیری  بر  کشاورزی  جهاد  وزیر 
مشکلات اسنادی توسط فعالان اقتصادی 
موجود  تاخیرهای  گفت:  و  کرد  تاکید 
در ترخیص کالا هزینه هایی را به کشور 
رفع  با  امیدواریم  که  می کند  تحمیل 

مشکلات موجود آن را به صفر برسانیم.
وی یکی از علل کمبود کود شیمیایی را 
مربوط به بودجه ارزی و سهمیه اختصاص 
داده شده به آن عنوان کرد و گفت: مصرف 
کود برای تولید محصولات کشاورزی در 
ایران را نسبت به بسیاری از کشورها کمتر 

است.
نوری قزلجه افزود: سهمیه کود، براساس 
توزیع  استان ها  میان  زیرکشت  سطح 
استان خوزستان  برای  امسال  و  می شود 
تامین  بود  شده  معین  آنچه  از  بیشتر 

خواهد شد.
وجود  به  اشاره  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
خمینی  امام  بندر  در  لازم  ظرفیت های 
)ره( برای صادرات کالاهای اساسی توضیح 

داد: تلاش می کنیم تا درآینده ای نزدیک، 
جمهوری اسلامی نیز به جمع کشورهای 
صادرکننده کالاهای اساسی با حجم بالا 

بپیوندد.
را  کشاورزی  بخش  در  تجاری  تراز  وی 
گفت:  و  خواند  دلار  میلیارد   ۱۱ منفی 
محصول  انواع  تن  میلیون   ۱۲۸ حدود 
که  شود  می  تولید  کشور  در  کشاورزی 
میزان  این  از  تن  میلیون   ۱۲ حدود 

صادراتی است.
نوری قزلجه با اشاره به اینکه حدود ۲۵ 
میلیون تن محصول )کالای اساسی( وارد 
جهاد  وزارت  برنامه  کرد:  بیان  می شود 
کشاورزی جبران تراز منفی صادرات است.

نیز  کشور  آبی  منابع  محدودیت  به  وی 
کمک  با  داریم  بنا  گفت:  و  کرد  اشاره 
شرکت های  بهره برداران،  کشاورزان، 
تولید  میزان  کارشناسان،  و  بنیان  دانش 

محصولات کشاورزی را افزایش دهیم.
از علم، فن  وزیر جهادکشاورزی استفاده 
و دانش بهره وری را با هدف تحقق چشم 
اندازهای تعیین شده در اسناد بالادستی را 

ضروری عنوان کرد.
را  اساسی  کالاهای  تامین  قزلجه  نوری 
ازدغدغه های مهم وزارت جهادکشاورزی و 
اهداف بلند مدت در کنار تولید و امنیت 
غذایی عنوان کرد و توضیح داد: حدود ۷۰ 
درصد کالاهای اساسی کشور از بندر امام 
خمینی)ره( وارد کشور می شود که اکنون 
فرآیند ورود این کالاها منظم و براساس 

فرایندی، دقیق و منطقی پیش می رود.
غذایی  امنیت  هماهنگی  ستاد  مصوبات 

لازم الاجرا است
اجرای مصوبات  بر  وزیر جهادکشاورزی   
غذایی  امنیت  هماهنگی  ستاد  جلسات 
تاکید کرد و از بخش های اجرایی خواست 
که این مصوبات برای مدیریت بازار شب 
عید و ماه مبارک رمضان به سرعت مبنای 

عمل قرار گیرد.
 غلامرضا نوری قزلجه در ستاد هماهنگی 
سال  ماه  آبان   نیمه  غذایی  امنیت 
وزارت  در  رئیس جمهور  حضور  جاری، 
جهادکشاورزی را نشانه اهمیت مسوولیت 
تامین امنیت غذایی ارزیابی کرد و گفت: 
ستاد  تصمیمات  ضرورت،  این  بر  بنا 
با مشارکت  امنیت غذایی که  هماهنگی 
همه ارکان وزارت جهادکشاورزی و بخش 
خصوصی و مردمی در سطوح مختلف به 
ارتباطی  اشکال  دیگر  و  حضوری  شکل 
قابلیت  وقت  اسرع  در  می شود،  مصوب 

اجرایی دارد.
شرکت ها  از  کشاورزی  جهاد  وزیر 
وزارت  زیرمجموعه  موسسات  و 
نقش  که  خواست  جهادکشاورزی 
حاکمیتی را در تنظیم بازار و تعادل بخشی 

به عرضه و تقاضا ایفا کنند.
وی به رعایت قانون در تعهدهای بازرگانان 
کشاورزی  محصولات  صادرات  برای 
پرداخت و گفت: فراز و فرود بازار داخلی 
و  بازرگانی تحمیل شود  قوانین  بر  نباید 
ضروری است تنظیم بازار داخل با تدابیر 
حاکمیتی و پیش بینی کارشناسان، قبل از 
وقوع مدیریت شود، زیرا جبران آن با توقف 
موقعیت  خوردن  برهم  و  صادرات  روند 
بین المللی  بازار  در  ایران  تجار  بازرگانی 

آسیب زا خواهد بود.
نوری تامین میوه شب عید و محصولاتی 
همچون خرما، پیاز، سیب زمینی و گوجه 
در ماه های آینده را ضروری برشمرد و بر 
امنیت  دبیر ستاد هماهنگی  برنامه ریزی 
در  بازار  شرایط  پیش بینی  برای  غذایی 

روزهای پیش رو تاکید کرد.
طرح »جهش تولید در دیمزارها« ۵ سال 

تمدید شد
طرح  کرد:  اعلام  کشاورزی  جهاد  وزیر   
جهش تولید در دیمزارها از سال ۱۳۹۹ با 
همکاری ستاد اجرایی فرمان امام و وزارت 
جهاد کشاورزی آغاز به کار کرد و با توجه 
دستور  و  آمده  دست  به  خوب  نتایج  به 
تمدید  سال   ۵ مدت  به  انقلاب،  رهبر 
در  قزلجه«  نوری  شد.»غلامرضا  خواهد 
آیین »تجلیل از فعالان طرح جهش تولید 
در دیمزارها« که با حضور رئیس جمهور و 
همچنین رئیس  دفتر رهبر معظم انقلاب 
برگزار شد، گفت: از حضور رئیس جمهور 
در جمع جهادگران کشاورزی سپاسگزارم، 
این حضور در پی تفقد رهبر انقلاب نسبت 
به طرح جهش تولید در دیم زارها است که 
وزارت  امام،  فرمان  اجرایی  ستاد  توسط 

جهاد کشاورزی و تلاش های شبانه روزی 
جهادگران عرصه کشاورزی صورت گرفته 

است.
وی با تاکید بر اینکه عنایت رهبر انقلاب 
هم موجب افتخار است و هم مسئولیت 
ما را سنگین تر می کند، افزود: این طرح 
اجرایی  با همکاری ستاد  از سال ۱۳۹۹ 
فرمان امام و وزارت جهاد کشاورزی آغاز 
با توجه به نتایج خوب به  به کار کرد و 
دست آمده و دستور رهبر انقلاب، به مدت 
۵ سال تمدید خواهد شد و انشاالله این 
همکاری خوب به جهش تولید در حوزه 

کشاورزی منجر می شود.
از  تقدیر  با  کشاورزی  جهاد  وزیر 
بخش  از  جمهور  رئیس  حمایت های 
در ۵.۲  این طرح  کرد:  اظهار  کشاورزی، 
میلیون هکتار از اراضی کشاورزی اجرا شد 

که اغلب آنها اراضی زیر کشت گندم بود.
نوری قزلجه افزود: ۵۱۰ هزار کشاورز در 
این طرح فعال بودند و بیش از ۵۰۰ ناظر 
این طرح نظارت  بر  نیز  و مروج آموزش 
داشتند و به میزان ۴۰ درصد بر عملکرد 

محصول نیز موثر واقع شد.
مزیت های  دیم  کشتِ  کرد:  تصریح  وی 
بسیاری برای کشورمان دارد، این کِشت 
منابع  به  آسیبی  که  است  سبز  کِشتی 
توجه  با  و  نمی کند  وارد  آب  زیرزمینی 
کشور،  در  کنونی  آبی  کم  شرایط  به 
توسعه کِشت دیم از اهمیت بسیار بالایی 

برخوردار است.
وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به برداشت 
۱۲۰ میلیون تنی محصولات کشاورزی در 
سال زراعی گذشته، گفت: سال گذشته 
۱۲ میلیون تن محصول کشاورزی صادر 
و ۲۵ میلیون تن وارد کردیم. ۲۳ درصد 
اشتغال کشور مربوط به حوزه کشاورزی 
در  و کشاورزی سهم ۱۸ درصدی  است 

تولید ناخالص داخلی )GDP( دارد.
گزارشی  ارائه  به  همچنین  قزلجه  نوری 
جهاد  وزارتخانه  روزه   ۷۵ اقدامات  از 
به  قیمت گذاری  و  پرداخت  کشاورزی، 
کامل  پرداخت  گندم،  عادلانه  و  موقع 
مطالبات گندم کاران تا اواسط آبان ماه که 
علی رغم پیش بینی منابع آن در بودجه 
سال جاری و تنها با عنایت رهبر انقلاب 
میسر شد، ارائه تسهیلات در حوزه تامین 
به مدت سه  ماشین آلات کشاورزی که 
سوخت  تامین  بود،  شده  متوقف  سال 
تامین کود کشاورزی  ادوات کشاورزی و 
را مهمترین اقدامات دولت چهاردهم در 

حوزه کشاورزی دانست.

بخش کشاورزی ظرفیت جبران تراز تجاری منفی را دارد اجرای طرح جهش تولید در دیمزارها 
در ۶ میلیون هکتار

فعالیت دولت چهاردهم، سطح  آغاز  اینکه در زمان  به  اشاره  با  نفت   وزیر 
پارسال کاهش حدود ۴۵  به مدت مشابه  نسبت  نیروگاهی  ذخایر سوخت 
واردات،  همچنین  تولید  افزایش  با  می کنیم  تلاش  گفت:  داشت،  درصدی 

کاهش ذخایر در این مقطع زمانی را جبران کنیم.
 »محسن پاک نژاد« با بیان اینکه ذخایر نیروگاهی را با حدود ۴۰ تا ۴۵ درصد 
کاهش نسبت به مدت مشابه پارسال تحویل گرفتیم، افزود: اکنون تمهیداتی 
تا  اندیشیده ایم  گازوئیل  سوخت  حوزه  در  پالایشگاه ها  تولید  افزایش  برای 

بتوانیم کاهش ذخایر در این مقطع زمانی را جبران کنیم.
وی درباره اینکه آیا می توان انتظار داشت امسال با قطعی گاز نیروگاه ها و 
صنایع مواجه نشویم، خاطرنشان کرد: ناترازی به معنای پیشی گرفتن مصرف 
از تولید است. بخش مهمی از راهکارهای رفع ناترازی مربوط به بهینه سازی 
مصرف و مدیریت تقاضا است و بخش دیگری هم به افزایش تولید ارتباط 

دارد.
وزیر نفت اضافه کرد: ناترازی در حوزه انرژی در یک فرایند زمانی کوتاه مدت 
ایجاد نشده است، به طور طبیعی رفع کامل ناترازی نیز مستلزم تمهیداتی 
است که اجرای آنها زمان بر خواهد بود، اما همکاران بنده در صنعت نفت 
همه تلاش خود را خواهند کرد تا با کمترین چالش از این شرایط عبور کنیم.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران هم قبلا گفته بود: در 
ابتدای شهریور ۱۴۰۳ حجم ذخایر نفت گاز نیروگاه ها ۴۳ درصد و نفت کوره 

۲۳ درصد نسبت به مدت مشابه پارسال )۱۴۰۲( کاهش یافته است.
»کرامت ویس کرمی« افزود: نفت گاز تحویلی به نیروگاه ها امسال در شهریور 

۳۲ درصد و در مهر ۲۷.۵ درصد افزایش یافته است.
و  است  مصرف  از  تابعی  مایع  سوخت  ذخایر  سطح  خاطرنشان کرد:  وی 
مدیریت مصرف سوخت باید در همه بخش های خانگی و صنایع هم اتفاق 
نسبت  مایع  سوخت  تولید  مقدار  امسال  شهریور  گفت:  ویس کرمی  بیفتد. 
به شهریور سال گذشته ۲ درصد افزایش یافت، این امر در شرایطی اتفاق 
توزیع  بنزین در کشور  لیتر  میانگین ۱۳۳ میلیون  به طور  افتاده که روزانه 
شده است. مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی با بیان اینکه حجم 
نفت گاز تولیدی در مهر و آبان ۱۴۰۳ در مقایسه با مدت مشابه پارسال، ۶ 
درصد افزایشی بوده است، اظهار داشت: مقدار نفت گاز تحویلی به نیروگاه ها 
در شهریور ۳۲ درصد، در مهر ۲۷.۵ درصد و در آبان  نیز ۴۲.۶ درصد افزایش 

یافته است.

کاهش ۴۵ درصدی ذخایر سوخت نیروگاهی در 
آغاز فعالیت دولت چهاردهم



سیاسی
خبر

و  امربه معروف  گفت:  رئیس جمهور   
حق  که  است  این  برای  نهی ازمنکر 
پیامبران  همه  شود.  جاری  جامعه  در 
را در جامعه  تا حق  آمده اند  امامان  و 

پیاده کنند.
در  رئیس جمهور  پزشکیان  مسعود   
مراسم گرامیداشت روز پرستار که در 
محل سالن اجلاس سران برگزار شد، 
امام  از حضرت زینب)س( و  گفت: ما 
را  حق گویی  و  طلبی  حق  حسین)ع( 
آن  به  کرده ایم  سعی  و  آموخته ایم 
از  نهی  و  معروف  به  امر  کنیم.  عمل 
منکر برای این است که حق در جامعه 
امامان  و  پیامبران  همه  شود.  جاری 
آمده اند تا حق را در جامعه پیاده کنند.

وی افزود: حق چپ و راست و مذهبی 
پیامبران  نمی شناسد.  غیرمذهبی  و 
عدالت  و  حق  کردن  پیاده  برای 
آمده اند، هدف این است که در جامعه 

حق پیاده شود.
رئیس جمهور با اشاره به اعتراض های 
گفت:  پرستاران،  برخی  اخیر  صنفی 
برخی  که  بود  نحوی  به  ما  کار  آغاز 
و  اعتراضاتی درمورد حقوق  پرستاران 
اجازه  گفتیم  داشتند،ما  خود  مزایای 
موضوع  این  به  شویم  مستقر  بدهید 
برای  نیست  منطقی  می پردازیم.  هم 
هزارتومان   ۲۵ کار  اضافه  ساعت  یک 
پرداخت شود و توقع داشته باشیم آنها 

بمانند و کار کنند.
ما  اینکه  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
حق  پیگیری  به  موظف  را  خودمان 
که  جایی  تا  جامعه  در  آن  اجرای  و 
جزو  ما  گفت:  دانیم،  می  توانیم،  می 
وضعیت  این  به  که  بودیم  کسانی 
یک  برای  شود  نمی   بودیم  معترض 
تومان  هزار   ۲۵ کاری  اضافه  ساعت 
پرستار  داشت  انتظار  و  کرد  پرداخت 

بماند و کار کند .
پزشکیان با بیان اینکه باید برای حل 
طی  را  درست  و  علمی  راه  مشکلات 
ماما،  پرستار،  پزشک،  افزود:  کنیم، 
بهورز،  بهیار،  آزمایشگاه،  کارشناس 
همه  سلامت  کارشناس  و  کاردان 
هم  با  همه  وقتی  هستیم  تیم  یک 
جامعه  سلامت  می توانیم  کنیم  کار 
کشور  یک  ما  ایران  کنیم.  تامین  را 
است اینکه برای یک گروه یا سازمان 
یا جایگاهی اختیاری بدهیم و نتوانیم 
کنیم  پرداخت  را  دیگر  سازمان  حق 

اجحاف کرده ایم.
در  را  ما  کرد:  تاکید  جمهور  رئیس 
در  که  کردند  گرفتار  مخمصه ای 
دشمنان  شود،  ایجاد  نارضایتی  کشور 
ظالمانه  های  تحریم  دلیل  این  به 
گیر  زمین  را  ما  که  کردند  اعمال  را 
این  که  کردند  ایجاد  بستری  و  کرده 
اهداف  و  امیال  بعد  و  بیفتد  اتفاق 
نیامده  من  کنند.  محقق  را  خودشان 
بودم  آمده  شوم،  جمهور  رئیس  بودم 
بگویم که مردم به این انقلاب و باورها 
پایبند هستند و به همین دلیل مردم 
باید پای صندوق ها بیایند تا دشمن را 
برای  باید  ما  همه  امروز  کنند.  ناامید 
ایران و موفقیت کشورمان تا جایی که 

می توانیم تلاش کنیم.
حوزه  در  کرد:  خاطرنشان  پزشکیان 
بهداشت و درمان تلاش کردیم، سهم 
به  دولت  بودجه  در  بهداشت  سرانه 

صورت عادلانه اختصاص یابد.
اینکه به عنوان  بیان  با  رئیس جمهور 
و  است  محرومین  به  ما  نگاه  دولت 
دیده  که  ببینیم  را  کسانی  باید  اول 
تلاش  باید  همه  افزود:  شوند،  نمی 
نمی شوند،  دیده  که  را  آنهایی  کنیم 

مانند  افرادی  مرگ  و  بیماری  ببینیم، 
سالمند  افراد  خانواده،  سرپرست  زنان 
و فقرا و مستمندان را تهدید می کند 
وزارت  و  دولت  عنوان  به  ما  وظیفه  و 
اول  که  است  این  درمان  و  بهداشت 
افرادی را که در معرض خطر هستند 

ببینیم.
پزشکیان با تاکید براینکه در حدی که 
مجموعه  کمک  با  توانیم  می  و  داریم 
و  محروم  قشر  مشکلات  سلامت،  تیم 
نیازمند جامعه را حل می کنیم، افزود: 
نگاه ما به محرومین و عادلانه و عدالت 

محور است .
از  دیگری  بخش  در  جمهور  رئیس 
من  اینکه  به  اشاره  با  خود  سخنان 
بمانم  این مملکت  برای  انتخاب کردم 
و کار کنم و حتی اگر قرار شد، شهید 
می خواهند  که  آنها  به  گفت:  شوم، 
اگر  نروید،  نمی گویم  بروند  خارج  به 
می خواهند بروند این انتخاب آنهاست. 
حق  مطالبه  ما  از  توانید  می  شما  اما 
آنچه  و  با هم صحبت می کنیم  کنید، 

داریم منصفانه پرداخت می کنیم.
که  است  طبیعی  داشت:  اظهار  وی 
اندازه  به  ایران  در  پزشک  یک  حقوق 
سرانه  نیست؛  آمریکا  در  پزشک  یک 
اینجا ۴۰۰  اما  آنها ۹۰۰۰ دلار است، 
برازنده  دلار. وضعیت فعلی شایسته و 
کنیم  تلاش  باید  نیست.  ایرانی ها  ما 
نجات  بحران  این  از  را  مملکتمان 
این  اینکه  برای  هستیم  اینجا  دهیم. 
شرایط  به  و  دهیم  تغییر  را  وضعیت 

بهتری برسیم.
اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  پزشکیان 
امروز کسانی دم از حقوق بشر و حقوق 
حقوق  که  می زنند  ها  قومیت  و  زنها 
آنها مسخره  رفتار  و  کار  برابر  در  بشر 
است، گفت: اما اسرائیل با نسل کشی، 
ناجوانمردانه ترین  و  ترین  بی شرمانه 
می  فلسطین  و  غزه  مردم  با  را  کار 
قومیت ها  حقوق  نداریم  ادعا  ما  کند! 
ایران  در  کامل  طور  به  جنسیت ها  و 
اجرا  درست  برای  ما  می شود،  اجرا 
کردن آن تلاش می کنیم. اما شما که 
زن  چرا  هستید!  پست  و  نامرد  خیلی 
ها و کودکان و بیمارستان ها و کسانی 
را که می خواهند به اینها کمک کنند 

می زنید؟.
خود  سخنان  ادامه  در  جمهور  رئیس 
کنند  کمک  همه  اگر  اینکه  بیان  با 
مشکلات را با عزت و سربلندی از پیش 
در  اینکه  گفت:  داشت،  برخواهیم  رو 
شعارهای انتخاباتی  خود گفتم "وفاق" 
و " همه برای ایران و ایران برای همه 
ایرانیان" برای این بود که اعتقاد دارم 
ما  و  ماست  همه  برای  مملکت  این 
نداریم  حق  یعنی  بسازیم،  را  آن  باید 
تبعیض را در جامعه اعمال کنیم، حق 

نداریم بی عدالتی کنیم.
گمان  ایران  دشمنان  افزود:  پزشکیان 
اختلاف افکنی  با  توانند  می  کنند  می 
را در جامعه  تصور  این  اخبار دروغ  و 
به  نسبت  ایرانی ها  ما  که  کنند  ایجاد 
نگاه  دیگری  دید  با  خاکمان  و  آب 
همکاری  و  کمک  با  اما  می کنیم، 
من  کنیم.  می  ناامید  را  دشمن  شما 
این  در  که  کسانی  همه  به  موظفم 
بهترین  به  می کنند  زندگی  مملکت 
اگر  کنم.  خدمت  می توانم  که  روشی 
همه کمک کنند مشکلات را با عزت و 
سربلندی از پیش رو برخواهیم داشت 

و روسیاهی برای ذغال خواهد ماند.
درخصوص  همچنین  جمهور  رئیس 
پرداخت  شیوه  در  احتمالی  تغییر 
شد  قرار  اگر  اینکه  بیان  ها،با  یارانه 

کنیم  مداخله   یارانه ها  پرداخت  در 
نفع  به  روند  این  دهیم  اطمینان  باید 
است،گفت:  کشور  استقلال  و  مردم 
امروز پولدارها از یارانه بیشتر استفاده 
می کنند. باید تدبیری اتخاذ کنیم که 
حق همه بر اساس سرانه به دستشان 
نحوی  به  یارانه  پرداخت  و  برسد 
نباشد که فقیر فقیرتر شود، و پولدار، 
پولدارتر! برازنده نیست برخی در این 
جامعه نان شب پیدا نکنند، و ما این 
جامعه  ثروتمند  افراد  به  یارانه  همه 

بدهیم .
اقتصادی  تمام عیار  جنگ  با  امروز 

مواجه هستیم
جنگ  با  امروز  گفت:  جمهور  رئیس  
هستیم،  مواجه  اقتصادی  تمام عیار 
کند  زمین گیر  را  ما  می تواند  آنچه 
که دشمنان  است  اقتصادی  مشکلات 
نباید  اما  و  هستند  این  دنبال  به  نیز 

خواسته دشمن را تحقق ببخشیم.
تجلیل  مراسم  در  پزشکیان  مسعود 
بیان  با  تولید،  جهش  طرح  فعالان  از 
اینکه یکی از مشکلاتی که داشتیم این 
بود اعتباری که امسال در بودجه برای 
دیده  گندمکاران  مطالبات  پرداخت 
شد، کافی نبود، گفت: اما با همکاری 
رهبری  اذن  و  گرفت  شکل  که  ای 

توانستیم پرداخت را انجام دهیم.
وی افزود: تلاش ما این است که مردم 
برای  باشند.  راضی  اداری  سیستم  از 
مواجه  اعتبار  با مشکل  حل مشکلات 
هستیم اما تلاش می کنیم تا جایی که 
مردم  و  کشاورزان  مشکل  توانیم  می 
عزیز را حل کنیم. در هر جلسه دولت 
تکرار می کنیم هدف ما جلب رضایت 

مشتری است.
رئیس جمهور با بیان اینکه آنچه امروز 
تمام  مواجه هستیم یک جنگ  آن  با 
عیار اقتصادی است، اظهار کرد: ما از 
می  آنها  ترسیم.  نمی  نظامی  جنگ 
را  ما  توانند  نمی  حوزه  این  در  دانند 
زمین گیر کنند. شما این مشت محکم 
محصولات  تولید  و  گندم  تولید  با  را 
می  آنها  زدید.  دشمن  دهان  بر  دیگر 
ما  اما  کنند  گیر  زمین  را  ما  خواهند 

نباید زمین گیر شویم.
از  پزشکیان با طرح این سوال که آیا 
به  داریم  کشور  در  که  خاکی  و  آب 
می شود؟،  استفاده  کشت  در  درستی 
تاکید کرد: ما باید بهترین استفاده را 

از منابع موجود داشته باشیم.
کار  بهترین  باید  ما  اینکه  بیان  با  وی 
و  را  کار  بیشترین  نه  دهیم  انجام  را 
و  انتخاب است که مسیر حرکت  این 
جهت گیری ما را روشن می کند، گفت: 
برویم  آن  دنبال  به  باید  ما  که  آنچه 
این  باشد؛  باید  بهترین ها  و  برترین 
رفتار  تغییر  و  آموزش  به  نیاز  بهترین 
و نگرش دارد.رئیس جمهور اظهار کرد: 
من در جریان انتخابات نیز به برادران 
گفتم  اصولگرا  و  طلب  اصلاح  از  اعم 
به  به شدت  انسان  یک  عنوان  به  که 
نیز  الان  تا  و  هستم  معتقد  اصولی 
باشم.  پایبند  آن  روی  کرده ام  سعی 
حق  هستم  معتقد  آن  به  که  اصولی 
حق  نباید  ما  اینکه  و  است  عدالت  و 
بیان  با  کسی را ضایع کنیم.پزشکیان 
اسلامی  حکومت  مردم،  برای  اینکه 
و عدالت  برقراری حق  یعنی حکومت 
در جامعه، گفت: این اصولی است که 
نباید از آن عدول کنیم، وقتی جناحی 
و  حق  از  می کنیم  عمل  گروهی  و 
حق  برای  اما  می کنیم.  عدول  عدالت 
اصلاحات کنیم،  باید  عدالت لاجرم  و 
آن چه که امروز داریم عمل می کنیم 

برای  باشد،  باید  که  نیست  حقی  آن 
اصلاحات  باید  شود  پیاده  حق  اینکه 
باید  بپذیریم که  تمام وجود  با  کنیم؛ 

اصلاحات کنیم.
وی با تاکید  بر اینکه اگر بخواهیم با 
تغییر،  تصور  برویم  نگاه  و  روش  این 
با  چقدر  امروز  است،گفت:  دیوانگی 
کرده  اعلام  رهبری  که  اندازی  چشم 
می  درست  که  راهی  داریم.  فاصله 
کنیم ساختاری که می سازیم و کشت 
بهترین  به  باید  داریم  که  کشاورزی 

برسد. باید جور دیگر نگاه کرد.
باید  براینکه  تاکید  با  رئیس جمهور 
کرد:  اظهار  ببینیم،  را  انداز  چشم 
توانیم  می  کنیم  رفتار  اینگونه  اگر 
بزنیم.  آمریکا  دهن  به  محکم  مشت 
در  مردم  اسلامی  جامعه  در  نمی شود 
امرار معاش مشکل داشته باشند. آنها 
می خواهند ما در ذلت باشیم اما خدا 
شما  فرستادیم  را  کتاب  ما  گوید  می 
در عزت باشد. خدا خشمگین می شود 
اگر حرف بزنیم و عمل نکنیم. تا دلتان 
اما  دهیم  می  وعده  و  شعار  بخواهد 
عمل نمی کنیم. باید به اندازه ای که 

پول داریم قرارداد ببندیم.
پزشکیان خاطرنشان کرد: خداوند در 
بستند  پیمان  وقتی  فرماید  می  قرآن 
به پیمان خود پایبند باشند. مشرکان 
بودند.  پایبند  اصل  این  به  حتی  هم 
خداوند می گوید حتی سر دشمن خود 
وعده  ما  گفته  کسی  چه  نگذار.  کلاه 
هایی بدهیم که پولش را نداریم. باید 
واقعیت و حق را به جامعه گفت. دین 
تمام شدنی نیست. اسلام به ذات خود 
عیبی ندارد، این ما هستیم که مشکل 

داریم.

پزشکیان: توجه ویژه به مناطق محروم 
و  سیاست ها  اصلی  محورهای  از 

رویکردهای دولت چهاردهم است
با تأکید بر به کارگیری  رئیس جمهور 
و  کمک  و  ملی  و  بومی  ظرفیت های 
استانداران  سوی  از  مردم  همراهی 
بختیاری  و  چهارمحال  و  ایلام  جدید 
استان،  دو  این  وضعیت  بهبود  برای 
محروم  مناطق  محرومیت  رفع  گفت: 
از محورهای سیاست های دولت است 
از  حمایت  برای  را  خود  توان  همه  و 
کار  به  مسیر  این  در  شما  تلاش های 

می گیریم.
رسانی  اطلاع  پایگاه  از  گزارش  به 
پزشکیان  مسعود  جمهوری،  ریاست 
رای  از  پس  دولت  هیأت  جلسه  در 
استانداران  به  دولت  هیأت  اعتماد 
چهارمحال  و  ایلام  استان های  جدید 
آرزوی  و  تبریک  ضمن  بختیاری،  و 
احمد  آقایان  از  آنان،  برای  موفقیت 
تا  خواست  مردانی  جعفر  و  کرمی 
زمینه ها  فرصت ها،  از  بهره گیری  با 
جلب  و  ملی  و  بومی  ظرفیت های  و 
نهایت  مردم،  کمک های  و  همراهی 
و  سطح  ارتقای  برای  را  خود  تلاش 
کار  به  استان  دو  این  شرایط  کیفیت 

گیرند.
ایلام  استان  در  مرز  وجود  افزود:  وی 
و  متنوع  طبیعی  ظرفیت های  نیز  و 
گسترده در هر دو استان ظرفیت های 
آنها در  از  باید  که  ذی قیمتی هستند 
بهره  شکل  بهترین  به  توسعه  مسیر 

گرفته شود.
مناطق  به  ویژه  توجه  رئیس جمهور 
تبعیض ها  رفع  برای  تلاش  و  محروم 
این  در  گرفته  بی عدالتی های شکل  و 
مناطق را از محورهای اصلی سیاست ها 
و رویکردهای دولت چهاردهم برشمرد 
مسیر  این  در  دولت  کرد:  اظهار  و 
از  حمایت  برای  خود  توان  همه  از 

تلاش های شما استفاده می کند.
احمد  آقایان  دولت  هیات  جلسه  در 
وزیر  معرفی  با  مردانی  و جعفر  کرمی 
دولت  هیأت  اعتماد  رای  و  کشور 
و  ایلام  جدید  استانداران  عنوان  به 

چهارمحال و بختیاری منصوب شدند.
در این جلسه همچنین رئیس جمهور 
در  مطرح  مباحث  به  واکنش  در 
رسیدگی به موضوع ساماندهی تجارت 
مرزی با محوریت کولبران، سوخت بران 
و ملوانان، تأکید کرد: باید قانون را به 
این  فعالان  که  کنیم  تنظیم  شکلی 
عرصه احساس نکنند فعالیت قانونی به 
صرف آنها نیست و به دوباره به فعالیت 

غیرقانونی  رو بیاورند.

پزشکیان  : وضعیت امروز برازنده
 مردم ایران نیست

خبر
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معاون علمی رئیس جمهور: نانویی ها با 
حمایت ۸۰۰ میلیارد تومانی، ۶۰ همت 

بازار ساختند

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور با بیان اینکه 
رقمی  گذشته  دهه  دو  نانو طی  از حوزه  مالی  های  مجموع حمایت 
حدود ۸۰۰ میلیارد تومان بوده، از بازار بیش از ۶۰ هزار میلیارد تومانی 
برگشت  این نشان دهنده  نانویی کشور خبر داد و گفت:  محصولات 

حمایت های بالای معاونت علمی از این حوزه است.
 حسین افشین در بازدید از پانزدهمین دوره نمایشگاه فناوری نانو و 
میکرو در جمع خبرنگاران اظهارکرد: حجم بازار در صنعت نانو سال 
برابر  گذشته در حدود ۶۰ همت بود که نسبت به سال قبل آن دو 
گذشته  سال  بیست  طی  که  حالیست  در  این  است.  داشته  افزایش 
مجموع حمایت هایی که از این صنعت صورت گرفته، چیزی حدود 

۸۰۰ میلیارد تومان بوده است.
وی افزود: این بدان معنی است که در عمل در معاونت علمی زیر یک 
همت از صنعت نانو حمایت شده با این حال این حوزه امروز بیش از 
۶۰ همت بازار دارد، این میزان از بازار نشان می دهد که حمایت های 

معاونت از این صنعت برگشت کامل دارد.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور ادامه داد: 
هرچقدر معاونت علمی به حوزه نانو حمایت و تسهیلات ارائه کند، این 
بازار بزرگتر می شود و هدف ما هم همین است زیرا با بزرگتر شدن بازار 
شرکت های دانش بنیان، نیاز کشور به واردات کاهش خواهد یافت و از 

نظر اقتصادی نیز درآمد مناسبی برای کشور ایجاد می شود.
صنعتی  و  آزمایشگاهی  نظر  از  که  هایی  شرکت  کل  وی،  گفته  به 
نانومقیاس هستند، ۴۰۰ شرکت است که از این تعداد، ۲۰۰ شرکت 
دانش بنیان هستند یعنی فقط با ۲۰۰ شرکت این میزان از پیشرفت 

رقم خورده است.
افشین با تاکید بر پیگیری اهداف سند نانو که تا سال ۱۴۱۲ را شامل 
می شود، اظهار کرد: این سند دو فاکتور مهم دارد؛ نخست اینکه سهم 
بازار کشور ۳۰ درصد از تورم بیشتر باشد که سال گذشته ۱۰۰ درصد 
افزایش داشتیم. دوم سهم صادرات محصولات نانویی باید ۱۵درصد کل 
سهم بازار کشور باشد که اکنون حدود ۹.۱ درصد است که تا آخر برنامه 

حتما از آن عبور خواهیم کرد.
وی خاطرنشان کرد: سال آینده نیز در حوزه سلامت و کشاورزی با 
تمرکز بر کودهای شیمیایی و نانو حباب ها که می تواند تحولات مهمی 
را در بخش کشاورزی رقم بزند و همچنین حوزه انرژی از حیث تولید و 
ناترازی انرژی، برنامه جدی خواهیم داشت. همچنین ما توجه ویژه ای 
به ماده گرافن داریم؛ این ماده استراتژیک می تواند بسیاری از صنایع 
کشور را دچار تحولات عظیم کند و برای کاربرد گرافن در صنعت نیز 

برنامه ریزی دقیقی شده است.
۲ محصول دانش بنیان در بازدید معاون علمی از پانزدهمین نمایشگاه 

نانو رونمایی شد
همچنین در این بازدید معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
رییس جمهور از پانزدهمین نمایشگاه نانو میکرو، از ۲ دستگاه قابل 
طیف  دو  در  شعله  ساز  آشکار  و  عفونی  بیمارهای  تشخیص  حمل 

فرابنفش و فروسرخ رونمایی شد.
دستگاه های »آشکارساز شعله در طیف فرابنفش و فروسرخ« و »دستگاه 
قابل حمل تشخیص بیماری های عفونی )آی فست(« طراحی و ساخته 
شده توسط دو شرکت دانش بنیان فعال در حوزه نانو و میکرو است 
که توسط حسین افشین معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
پانزدهمین  برگزاری  از  روز  چهارمین  در  رونمایی  جمهوری  ریاست 

نمایشگاه نانو و میکرو درمحل نمایشگاه بین المللی تهران شد.
ابزار آشکارساز  »آشکارساز شعله در طیف فرابنفش و فروسرخ« یک  
و  صنایع  در  گاز  و  نفت  انتقال  خصوط  در  نصب  با  که  است  شعله 
همچنین در موتورخانه ها با رصد شعله، گزارش آن به اپراتور ارسال 

می شود.
این دستگاه دارای قابلیت خطایابی، هشدار، کنترل دستی خروجی ها 
برای چکاپ دستگاه، اکتساب داده )مانیتورینگ فرآیند( است. دستگاه 
آشکارساز شعله دارای قابلیت ذخیره سازی رخدادها تا دو هزار رخداد و 

نگهداری برای ۲۰ سال است.
بر اساس اعلام معاونت علمی، به گفته سازندگان این محصول، عدم 
وابستگی به تامین کنندگان خاص و قابلیت تنظیم سرعت اجرا، هزینه 
توسعه بسیار پایین و پشتیبانی و سرویس در کل کشور از مزیت های 

این محصول است.
»دستگاه قابل حمل تشخیص بیماری های عفونی )آی فست(« دومین 
محصول رونمایی شده دارای کاربرد در حوزه تشخیص و سلامت است 
که توسط یکی دیگر از مجموعه های دانش بنیان طراحی شده که 
دارای  دستگاه  این  شد.  رونمایی  نانو  نمایشگاه  پانزدهیمن  در  امروز 

فناوری سریع تشخیص هوشمند است.
دستگاه رونمایی شده مبتنی بر فناوری آزمایشگاه روی تراشه است که 
قابلیت تشخیص چندگانه بیماری های عفونی را دارد. در این دستگاه 
آماده سازی نمونه به صورت خودکار انجام می شود. همچنین دستگاه 
تولید شده قابلیت باز طراحی برای انواع پنل های بیماری های عفونی 

را دارد.

عراقچی: ایران و پاکستان در روابط دوجانبه و 

مسائل منطقه هماهنگی کامل دارند 

وزیر امور خارجه در جمع بندی سفر خود به پاکستان و دیدار با مقام های بلندپایه 
تقویت روابط دوجانبه  برای  تهران و اسلام آباد  این کشور گفت:  سیاسی و نظامی 
تنش ها  و کاهش   رژیم صهیونیستی  توقف جنایات  لزوم  ویژه  به  و مسائل منطقه 

هماهنگی کاملی دارند.
سید عباس عراقچی  در پایان سفر رسمی خود به پاکستان در گفت وگوی اختصاصی 
با خبرنگار ایرنا در اسلام آباد اظهار داشت: جمع بندی این سفر خوب را می توان در 
یک کلمه خلاصه کرد و آن نیز هماهنگی کامل ایران و پاکستان در بحث روابط 
دوجانبه، مسائل منطقه به ویژه وضعیت غزه، لبنان، تجاوزات رژیم صهیونیستی و 

حملاتی که انجام می دهد، ضروت توقف جنایات اسرائیل و کاهش تنش ها است.
وی افزود: مواضع محکم و قوی مردم و دولت پاکستان در حمایت از فلسطین و 
اتفاق نظر  تجاوزات رژیم صهیونیستی را قابل تمجید می دانیم و در این خصوص 

کامل داریم.
وزیر امور خارجه ایران اظهار داشت: مقام های بلندپایه دو کشور تصمیم گرفتند که 
در مجامع بین المللی به ویژه در اجلاس پیش روی سازمان همکاری اسلامی به طور 

مشترک حرکت و مواضع مشترک اتخاذ کنیم.
عراقچی افزود: درباره سایر مسائل منطقه از جمله افغانستان تبادل نظر صورت گرفت 
و اشتراک نظر فراوانی میان تهران و اسلام آباد مشاهده شد از جمله مقابله با تروریسم 

که یک معضل جدی برای هر دو کشور همسایه به شمار می رود.
این  سطح  البته  افزود:  پاکستان،  و  ایران  دوجانبه  روابط  از  خرسندی  ابراز  با  وی 
مناسبات در حد انتظار دو دولت نیست و با هدف گسترش همکاری های همه جانبه 

تصمیمات خوبی در حوزه های اقتصادی، امنیتی و فرهنگی گرفته شده است.
اسلام آباد،  مذاکرات  در  کرد:  تاکید  ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزیر 
تصمیماتی برای دیدار مقام های اقتصادی، امنیتی و فرهنگی دو کشور اتخاذ شد؛ 

امتداد گفت وگوهای سیاسی ما نیز در همه جهات مختلف ادامه خواهد یافت.
سید عباس عراقچی بار دیگر با ابراز اطمینان از نتایج سفر خود به پاکستان، اظهارات 
داشت: کارهای زیادی برای سفارت ایران در اسلام آباد و همکاران مان در تهران تولید 

شده و ان شاءالله آن را دنبال خواهیم کرد.
 دیدار دکتر عراقچی با نخبگان و فرهیختگان پاکستانی در سفارت ایران در اسلام آباد

براساس این گزارش، سید عباس عراقچی در اولین سفر رسمی خود در مقام وزیر 
امور خارجه ایران امروز در اسلام آباد با ژنرال سید عاصم مُنیر فرمانده ارتش، سناتور 
محمد اسحاق دار معاون نخست وزیر و وزیر امور خارجه و همچنین شهباز شریف 

نخست وزیر این کشور دیدار کرد.
وی همچنین در ساعات پایانی این سفر با حضور در سفارت جمهوری اسلامی ایران 
در اسلام آباد در جمع نخبگان پاکستانی حضور یافت و ضمن دیدار و تبادل نظر با 
شخصیت های برجسته این کشور پیرامون آخرین تحولات مرتبط با روابط دوجانبه و 

مسائل منطقه سخنرانی کرد.
عراقچی: بر خلاف اسرائیل، ایران به دنبال تنش نیست

 سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه ایران در نشست خبری با همتای 
پاکستانی خود اعلام کرد که بر خلاف رژیم اسرائیل، جمهوری اسلامی 
ایران دنبال تنش نیست اما حق خود را برای دفاع طبق منشور سازمان 

ملل متحد به رسمیت می شناسد.
به گزارش خبرنگار ایرنا در اسلام آباد، رئیس دستگاه دیپلماسی ایران 
تاکید کرد که تهران برعکس رژیم صهیونیستی هرگز خواستار تشدید 
تنش ها نیست اما مطابق با ماده ۵۱ منشور سازمان ملل متحد از حق 
کامل برای دفاع از برخوردار است و طبق زمان و وضعیت تعیین شده 

ایران، به این تجاوز رژیم صهیونیستی پاسخ خواهیم داد. 
تشدید  با  لبنان  و  غزه  در  صهیونیست ها  وحشیانه  خوی  افزود:  وی 

تجاوزات و حملات بی پروا برجسته تر شده است.
وزیر امور خارجه ایران با قدردانی از مواضع دولتمردان پاکستانی علیه 
تجاوزگری رژیم صهیونیستی، گفت: ما از موضع صریح و روشن نخست 

وزیر پاکستان علیه جنایت تجاوزکارانه اسرائیل قدردانی می کنیم.
رژیم  متوقف ساختن  در  جامعه جهانی  متاسفانه  داد:  ادامه  عراقچی 
صهیونیستی، نسل کشی و تجاوزگری آن که صلح و ثبات در منطقه و 

جهان را به خطر می اندازد، شکست خورده است. 
وی افزود: تلاش هایی از سوی چند کشور برای رسیدگی به این بحران ها 
و متوقف کردن جنایت های رژیم صهیونیستی انجام شده است. ما در 
حال کار بر روی راه حلی هستیم تا در نشست آتی سازمان همکاری 
اسلامی این قساوت ها را متوقف کرده و رنج مردم غزه و لبنان را کاهش 
به زمستان، شرایط بی خانمانان و  نزدیک شدن  با  به ویژه که  دهیم 

پناهجویان در غزه و لبنان سخت تر خواهد شد.
رئیس دستگاه دیپلماسی ایران افزود: پاکستان به طور مداوم کوشش و 
مشارکت فعال خود را با مشاوره و تبادل دیدگاه ها در رابطه با آخرین 

تحولات در منطقه نشان داده است.
عراقچی با اشاره به »سابقه دیرینه جوامع و پیوندهای دو کشور برادر، 
ایران و پاکستان، که تمدن تاریخی و فرهنگی خود را گرامی می دارند«، 
گفت: ما تعهد خود را برای تقویت بیشتر پیوندهای همسایگی و برادری 
تجاری،  و  اقتصادی  از جمله  زمینه ها  روابط در همه  ارتقای  بمنظور 

سیاسی و دانشگاهی، فرهنگی و گردشگری تکرار می کنیم.
وزیر امور خارجه ایران، هدف از این دور مذاکرات را »ترویج روابط همه 
جانبه بین ایران و پاکستان با تمرکز بر روابط دوجانبه به ویژه در زمینه 

های تجاری و اقتصادی« عنوان کرد.
وی با اشاره به پدیده تروریسم، آن را »تهدیدی ناگوار و مشترک برای 
دو کشور و همه منطقه و همچنین تهدید جمعی در مقیاس جهانی 
برای کل جامعه بین المللی« خواند و عنوان کرد: با در نظر گرفتن این 
چالش و تهدید، ما بر تعهد خود برای مبارزه با آن به صورت دو جانبه 
و در قالب همکاری متقابل و همچنین با همکاری کشورهای منطقه ای 

تاکید می کنیم.
عراقچی افزود: در حال حاضر ایران و پاکستان در سطوح مختلف از 
جمله کانال های نظامی، امنیتی و سیاسی برای مبارزه با تروریسم با 

یکدیگر تعامل دارند.
معاون نخست وزیر و وزیر امور خارجه پاکستان نیز در این کنفرانس 
علیه  رژیم صهیونیستی  تجاوزکارانه  جنایت  کردن  محکوم  با  خبری 
جمهوری اسلامی ایران، بر مواضع قوی تهران و اسلام آباد علیه اقدامات 

غیرقانونی اسرائیل در سرزمین های اشغالی تاکید کرد.
از  یادآوری کرد: ما قدردان حمایت تهران  سناتور محمد اسحاق دار 

عضویت اسلام آباد در سازمان بریکس هستیم.
ایرانی و  با سید عباس عراقچی همتای  از مذاکرات رسمی  وی پس 
مطبوعاتی  کنفرانس  در  اسلام آباد،  در  کشور  دو  هیات های  اعضای 

مشترک با حضور هیات های ایران و پاکستان حاضر شد. 

وی با قدردانی از سفر وزیر امور خارجه کشورمان به پاکستان بر اهمیت 
توسعه روابط فی مابین به ویژه در مجامع منطقه ای و بین المللی تاکید 

کرد. 
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اقتصاد
اخبار

وزیر نیرو: بد مصرفی ناشی از 
سیاست گذاری و اقدام های گذشته است

 وزیر نیرو گفت: امروز در کشور با مساله بد مصرفی منابع آب و برق 
روبه رو هستیم که این امر نتیجه سیاست گذاری  و اقدام هایی است که 

در سال های گذشته انجام شده است.
و  برق  و  آب  صنعت  ارشد  مدیران  با  نشست  در  علی آبادی   عباس 
معاون  پورمحمدی  حمید  سید  حضور  با  ستادی  حوزه  همکاران 
رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه وبودجه، با تأکید بر اهمیت ایجاد 
تحول بنیادین در اقدم ها و برنامه های صنعت آب و برق برای جبران 
سازمان  همه جانبه  پشتیبانی  به  بخش،  این  در  موجود  ناترازی های 

برنامه وبودجه کشور برای بهبود شرایط موجود اشاره کرد.
برق در دو سال  ناترازی آب و  بهبود  به  امیدواری نسبت  ابراز  با  وی 
تابستان  در  نیرو  وزارت  افزود:  لازم،  پشتیبانی های  انجام  با  پیش رو 
همواره تحت فشار تأمین آب و برق برای همه بخش ها از جمله خانگی، 

صنعت، کشاورزی و غیره است.
وزیر نیرو با اشاره به جایگاه ایران در دارابودن ذخایر انرژی در میان 
کشورهای جهان، ادامه داد: ایران در جایگاه دوم ذخایر گازی و چهارم 
ذخایر نفتی و در مجموع در رتبه نخست ذخایر انرژی دنیا قرار دارد، 
اما نگران تأمین سوخت برای تولید برق در تابستان و زمستان هستیم 

و این امر نشان از بد مصرفی انرژی در کشور است.
علی آبادی با تأکید بر اهمیت فرهنگ سازی مصرف آب و برق در کشور، 
بر ضرورت گفتمان سازی درست به منظور تغییر و بهبود رفتار مصرفی 

مردم در همه بخش ها تأکید کرد.
وی گفت: شدت بالای انرژی در ایران در این زمینه یک شاهد و علامت 
مصرف بالای انرژی و آب در کشور محسوب می شود؛ مقدار برق مصرف 
یا  که  می دهد  نشان   GDP واحد  هر  به اندازه  انرژی  شدت  در  شده 
GDP خیلی کم است یا اینکه در کشور برق بیشتری مصرف می شود.

با کشورهایی چون  ایران  در  برق  قیاس مصرف  اضافه کرد:  نیرو  وزیر 
مصرف  برق  خانگی  بخش  در  فقط  که  سعودی  عربستان  و  کویت 

می کنند، کاملًا اشتباه است.
برق  صنعت  دستاوردهای  و  توانمندی  عرضه  به  اشاره  با  علی آبادی 
افزود:  برق  بین المللی صنعت  نمایشگاه  چهارمین  و  بیست  در  کشور 
نمایشگاه صنعت برق به جهت ارائه دستاوردهای بزرگ توسط جوانان 
این سرزمین افتخارآمیز بود. امروز اغلب تجهیزات الکتریکی در کشور 
و  تلاش  مرهون  را  بزرگ  پیشرفت  این  که  است  شده  بومی سازی 
مجاهدت جوانان و نخبگان این صنعت هستیم به طوری که ایران علاوه 
بر اینکه سازنده اول تجهیزات الکتریکی است، این تجهیزات پیچیده را 

به دنیا نیز صادر می کند.
وی خاطرنشان کرد: جمعیت کشور از ۳۶.۲ میلیون نفر در سال ۱۳۵۷ 
به ۸۲ میلیون نفر در سال ۱۴۰۳ رسیده است این در حالی است که 
در همین مدت ظرفیت برق کشور از ۷۰۲۷ مگاوات به ۹۲ هزار و ۳۹۲ 
مگاوات افزایش یافته؛ به عبارتی ظرفیت تولید برق کشور بیش از ۱۳ 

برابر رشد یافته است.
میلیارد   ۱۴ حدود   ۱۳۵۷ سال  در  برق  مصرف  افزود:  نیرو  وزیر 
کیلووات ساعت  میلیارد  به ۳۰۳  امروز  این عدد  و  بود  کیلووات ساعت 

رسیده است.
اشاره  امروز  تا  در دهه های گذشته  آب  مقایسه مصرف  به  علی آبادی 
کرد و گفت: مصرف آب شرب از ۱.۵ میلیارد مترمکعب به ۹ میلیارد 
مترمکعب افزایش یافته است؛ همچنین مصرف آب در بخش کشاورزی 

نیز از ۴۹.۸ میلیارد مترمکعب به ۸۲ میلیارد مترمکعب رسیده است.
وی ادامه داد: مصرف آب در بخش صنعت از ۸۰۰ میلیون مترمکعب 
در سال ۱۳۵۷ به ۳.۷ میلیارد مترمکعب امروز و در حوزه ذخیره سازی 
و تأمین آب در همین بازه زمانی از ۱۳.۴ میلیارد مترمکعب به ۵۶.۳ 

رسیده است.
وزیر نیرو عدم توازن در آمارهای اعلام شده را آدرس خوبی به منظور 
و  عنوان  ناترازی  این  بروز  در  موجود  اشکالات  و  اشتباهات  بررسی 
که  است  آن رسیده  وقت  معتقد هستم  براین اساس  کرد:  خاطرنشان 

یک بازنگری در اقدام ها صورت گیرد.
علی آبادی با اشاره به روند تغییروتحول در جهان کنونی، گفت: ایران 
پنجم  صنعتی  انقلاب  امروز  کند؛  بزرگ  تحولات  آماده  را  خود  باید 
از پیشرفت های بشر است و چنانچه خود  ازراه رسیده است که ناشی 
از پیشرفت ها جا  از بسیاری  این تحولات نکنیم بی تردید  با  را همراه 

خواهیم ماند.
وی با بیان اینکه برای ایجاد تحولات بزرگ نسخه واحدی در دنیا وجود 
ندارد، گفت: لازم و ضروری است که هر کشور نسخه بومی خود را در 
این زمینه تهیه کند، چرا که این امر باید متناسب و به فراخور وضعیت 

خاص هر کشور تدوین شود.
مهم  بسیار  را  برق  و  آب  صنعت  طرح های  اجرای  کیفیت  نیرو  وزیر 
از ظرفیت های  نکته استفاده  این زمینه نخستین  افزود: در  دانست و 
وجود  کشور  در  نیروگاه  مگاوات  هزار   ۹۳ به عنوان مثال  است  موجود 
به  توجه  دارد. همچنین  برق  تأمین  دارد که حدود ۶۰ هزار مگاوات 

نیروگاه های ناتمام مقوله مهم دیگری است.
علی آبادی با تأکید بر اهمیت جلب سرمایه بخش خصوصی در صنعت 
آب و برق، خاطرنشان کرد: این امر می تواند فرصت بسیار خوبی باشد 
و با اتکا به »جهش تولید با مشارکت مردم« تغییر رفتار مناسبی در 
وزارت نیرو صورت گیرد تا مدل کسب وکار تغییر باید و سرمایه گذاری 
در این صنعت برای بخش خصوصی جذاب و ظرفیت های صنعت آب و 

برق در تولید، توزیع و انتقال تکمیل شود.

دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
سازی  عادی  نتایج  تشریح  با 
اقدام  »گروه  در  ایران  پرونده 
تصریح  مالی«)اف ای تی اف(  ویژه 
های  پیگیری  وزارتخانه  این  کرد، 
تقابلی  اقدام  تعلیق  برای  را  لازم 
»اف ای تی اف« بر اساس منافع ملی 

به عمل می آورد.
 عبدالناصر همتی روز دوشنبه ۱۴ 
اجتماعی  شبکه  در   ۱۴۰۳ آبان 

ایکس نوشت:
در  ایران  پرونده  سازی  »عادی 

FATF یعنی:
- رفع محدودیت پولی و مالی ۲۰۰ 
کشور و نهاد بین المللی علیه کلیه 

اشخاص حقیقی و حقوقی ایرانی
- خنثی سازی پروژه منزوی کردن 
نظام پولی و مالی کشورمان توسط 

آمریکا و متحدینش
- عادی سازی روابط بانکی ایرانیان، 
تا تجار و فعالین  از دانشجو گرفته 

اقتصادی در سراسر جهان
- افزایش هزینه های دولت امریکا 
کشورها  تطمیع  و  تهدید  در 
اجرای  برای  المللی  بین  ونهادهای 

تحریم ها علیه ایران.
دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت 
و  انجام  را  لازم  های  پیگیری 
رفع  جهت  ضروری  اقدامات 
محدودیت ها و تعلیق اقدام تقابلی 
 )FATF( »گروه اقدام ویژه مالی«
را بر مبنای منافع ملی کشورمان به 

عمل می آورد.«
تعرفه واردات آیفون نباید بیش از ۳۰ 

درصد باشد
 وزیر امور اقتصادی و دارایی در واکنش 
به تعرفه ۹۶ درصدی گوشی های تلفن 
همراه با برند آیفون اعلام کرد: معقول 
این است که تعرفه واردات این گوشی 

بیش از ۳۰ درصد نباشد.
 عبدالناصر همتی در جمع خبرنگاران 
پس از مراسم معارفه مدیرعامل جدید 
افزود:  مطلب  این  بیان  با  ایران  بیمه 
تعرفه ۹۶ درصدی واردات آیفون مصوبه 
ما نبوده است و حتما اصلاح خواهد شد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی در خصوص 
تامین ارز برای واردات این برند به کشور 
نیز گفت: تا امروز که آیفون در بازار بوده 
است و بسیاری از آن استفاده می کنند، 
تامین  آن  منابع  امروز  تا  همانگونه که 
نیز تامین خواهد شد و  ادامه  شده در 
هر ارزی که باعث می شود سامسونگ 
آیفون هم  برای  وارد کشور شود قطعا 

استفاده خواهد شد.
واردات  تعرفه  حتما  داشت:  اظهار  وی 
که  چرا  شد  خواهد  اصلاح  آیفون 
چنین  ما  و  است  بی معنا  درصد   ۹۶
به  آن  معقول  و  نداشته ایم  مصوبه ای 
از  بیش  تعرفه  که  است  این  من  نظر 
۳۰ درصد نباشد ضمن اینکه ارز واردات 

آیفون حتما توافقی خواهد بود. 
هفته  چهارشنبه  صبح  است،  گفتنی 
گذشته »ستار هاشمی« وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات در شبکه اجتماعی 
رجیستری  مشکل  که  نوشت  ایکس 
و  است  شده  رفع  آیفون  گوشی  انواع 

جزئیات آن به زودی اعلام می شود.
مجازی  فضای  در  خبر،  این  از  پس 
مصوبه ای منتشر شد که نشان می داد 
واردات هر نوع تلفن همراه هوشمند با 
بازرگانی ۹۶  با سود  اپل  نشان تجاری 

درصد مجاز خواهد بود.
در شبکه  تعرفه  میزان  این  از  انتقادها 
های اجتماعی شدت گرفت و سخنگوی 
دولت در واکنش به این مساله در شبکه 
تعرفه  نرخ  مورد  در  داد:  خبر  ایکس 
تصمیم  اپل  گوشی  محصولات  واردات 

گیری خواهد شد.
هیات  در  امروز  چه  »آن  افزود:  وی 
دولت مصوب شد رفع ممنوعیت واردات 
مورد  در  و  بود  اپل  گوشی  محصولات 
در  و  تصمیم گیری  واردات  تعرفه  نرخ 
روزهای آتی به اطلاع شهروندان محترم 

خواهد رسید.«
بیمه  صنعت  در  هم  فساد  یک  نباید 

دیده شود
واکنش  در  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر 
پرسشی در خصوص اینکه آیا فساد در 
صنعت بیمه همه گیر شده است، گفت: 
من اعلام نکردم که همه گیر شده است 
بلکه گفتم حتی یک مورد هم اگر باشد 
باید جلوی فساد گرفته  و  اشکال دارد 
شود، هنوز هم معتقدم نباید در صنعت 

بیمه فساد وجود داشته باشد، دوستان 
هم در حال پیگیری هستند تا اتفاقی 

نیفتد.
بیمه ای  متخلف  شرکت های  تعطیلی 

بعید نیست
همتی گفت: تعطیل شدن شرکت های 
ضوابط  رعایت  عدم  به  منوط  متخلف 
بیمه مرکزی است و اگر رعایت نکنند 
و توانگری آنها افت کند و ضعیف شود، 
تعطیل  که  دارد  وجود  هم  امکان  این 

شوند.
بیمه مرکزی در خصوص ابر بدهکاران 

بیمه ای پاسخگو باشد
وی در واکنش به پرسشی در خصوص 
ابربدهکاران صنعت بیمه گفت: از کجا 
باید بدانم ابر بدهکاران بیمه چه کسانی 
مرکزی  بیمه  رئیس  از  باید  و  هستند 

اینچنین سوال هایی پرسیده شود.
متعادل  و  پایدار  را  سرمایه  بازار  باید 

کنیم
وزیر اقتصاد در ادامه در خصوص بیمه ها 
یا  دارایی   بر  مبتنی  بیمه های  گفت: 
سهام خیلی خوب است البته باید بازار 
سرمایه را پایدار و متعادل کنیم و بعد 
بیشتر صحبت  این خصوص  در  آن  از 

خواهیم کرد.
توانمند در  و  مدیران خوب  به  همتی: 

صنعت بیمه نیاز داریم
گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
خوبی  زیرساخت های  و  انسانی  نیروی 
مدیران  به  فقط  دارد؛  وجود  بیمه  در 

توانمند در این صنعت نیاز داریم.
در  همتی  عبدالناصر  ایرنا،  گزارش  به 
مراسم معارفه »علی جباری« به عنوان 
مدیرعامل و رئیس هیات مدیره شرکت 
بیان  را  این مطلب  ایران  بیمه  سهامی 

کرد.
هر  در  نمی شود  گفت:  اقتصاد  وزیر 
کنیم،  دفاع  خود  مدیران  از  شرایطی 
خیلی ها پاسخگو و جوابگو نیستند در 
سودآور  باید  ما  شرکت های  که  حالی 

باشد.
چهاردهم  دولت  کابینه  عضو  این 
ادامه داد: اگر قرار است شرکت ها زیان 
دهند نیاز به مدیرعامل و هیات مدیره 
و  باشند  دقیق  باید  ما  مدیران  ندارند، 
سرمایه  کجا  بیمه  شرکت های  ببینند 
گذاری می کنند، نمی دانم چرا برخی 

مطالبات را پیگیری نمی کنند؟
وی ابراز امیدواری کرد شاهد تحول در 
زیرا در فصل  باشیم،  این شرکت مهم 
جدیدی از فعالیت بیمه ایران در آستانه 

۹۰ سالگی آن قرار داریم.
تلاش برای خروج بیمه ایران از زیان

بازاری  متاسفم که سهم  همتی گفت: 
در  آن  مالی  منابع  تراز  و  ایران  بیمه 
از  بخشی  البته  نیست،  خوبی  شرایط 
این مشکل به تحریم ها باز می گردد 
کرده  متاثر  نیز  را  ما  بیمه  که صنعت 
است؛ با این وجود باز می توان کارهای 

زیادی کرد.
وی اضافه کرد: شرکت های بیمه باید 
بینیم  می  وقتی  و  باشد  مردم  مدیون 
بیمه هستیم  مدیون  گویند  می  مردم 
نشان می دهد که حرفه ای عمل نکرده 
درست  را  مردم  حق  اگر  که  چرا  ایم، 
به جا آوریم این تصور ایجاد نمی شود.

با  ایران  بیمه  بیان داشت:  همتی 
جایگاه  تواند  می  توسعه ای  برنامه های 
بیمه کشور را ارتقا دهد، چرا باید بیمه 
ایران زیانده باشد و ۸۰ درصد پرتفوی 
بیمه ایران شخص ثالث و اتومبیل باشد 

در حالی که سودده نیست؟
وی با بیان اینکه بیمه عمر ایران بسیار 
ضعیف شده است، خاطرنشان کرد: سه 
کشور  در  درصد   ۴۰ بالای  تورم  سال 
داشتیم که باعث شده بیمه عمر خوبی 

در بیمه ایران نداشته باشیم.
بیمه  دنیا  همه  در  افزود:  اقتصاد  وزیر 
های عمر جذاب مبتنی بر دارایی برای 
مردم درست می کنند و من امیدوارم 

بیمه ایران در این مسیر گام بردارد.

همتی گفت: شرکت بیمه باید سود آور 
ربط  بی  گذاری  سرمایه  نباید  و  شود 
داشته باشد و نرخ های نادرست تدوین 
با درآمد  کند، در حالی که رشد بیمه 
زایی بوجود می آید و نرخ ها باید فنی 

شود.
وی ادامه داد: منظور من فقط بیمه ایران 
مشکلات  ها  بیمه  همه  بلکه  نیست، 
رقابت  دلیل  به  و  دارند  مشترک 
های  گذاری  نرخ  به  رو  نادرست  های 
باید  اینکه  ضمن  اند،  آورده  نادرست 
و  شود  مقابله  به شکل جدی  فساد  با 
نباید سرمایه گذاری های روابطی صورت 

بگیرد.
تنها  من  منظور  داشت:  اظهار  همتی 
بیمه ایران نیست، روی صحبتم با بیمه 
مرکزی است، همواره پیگیر این موضوع 
که  این هستم  به  مند  علاقه  و  هستم 
بیمه ایران سهم بیشتری داشته باشد، 
چرا که با ۱۵ درصد سهم بازار نمی توان 

در صنعت بیمه راهبر بود.
دیگر  بار  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
و گفت:  تاکید کرد  عمر  بیمه های  بر 
در جهان بیمه ها بر اساس بیمه عمر 
اگر می  ایران  بیمه  و  اند  یافته  توسعه 
داشته  بازار  در  بیشتری  سهم  خواهد 
باشد، باید متکی بر دارایی بر روی بیمه 

عمر کار کند.
پرویز خوشکلام خسروشاهی رئیس کل 
ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بیمه 
ایران  بیمه  گفت:  مراسم  این  در  نیر 
سرآمد بیمه های کشور است و از همه 
توفان ها در ۸۹ سال گذشته با موفقیت 
با حضور  امیدواریم  عبور کرده است و 
مدیریت جدید بتواند توسعه روزافزون 

داشته باشد.
بیمه  جدید  مدیرعامل  جباری  علی 
از  نیز اظهار داشت: همتی بیش  ایران 
۱۵ سال سکاندار بیمه کشور بوده است 
و این مساله مسئولیت ما را بیشتر می 
کند تا بتوانیم عقب افتادگی های بیمه 

ایران را جبران کنیم.
وی افزود: باید بتوانیم کسب و کار بیمه 
را رونق دهیم و نقش بیمه را در اقتصاد 

ایران بیشتر کنیم.
به  باید  ایران  بیمه  بیان داشت:  جباری 
جایگاه نخست خود باز گردد، اصلاحاتی 
در زمینه های مختلف باید صورت گیرد 
و عقب افتادگی ها در بیمه های مختلف 

از جمله بیمه زندگی باید جبران شود.
وی ادامه داد: در کنار نظام بانکی، صنعت 
بیمه به واسطه تولید اطمینان و امنیت 
باید بتواند به اقتصاد کشور کمک کند 
به  باید  گذشته  مانند  به  ایران  بیمه  و 
کمک اقتصاد ایران بیاید؛ به طور مثال 
در جنگ خلیج فارس، همه پوشش های 
ایران  بیمه  توسط  نفتکش ها  ای  بیمه 
انجام شد و در جنگ با عراق نیز همه 
منازل مسکونی توسط بیمه ایران تحت 

پوشش بیمه قرار گرفت.
در  ایران  بیمه  یادآوری کرد:  جباری 
آستانه ۹۰ سالگی تاکنون پولی از دولت 
نگرفته است و این سیاست ادامه خواهد 
یافت و تلاش ما ارائه خدمات بی نظیر 

به مردم است.
وی افزود: برندینگ بالا، سرمایه انسانی 
وفادار،  مشتریان  متعهد،  و  متخصص 
زیرساخت  ملکی،  هنگفت  سرمایه های 
اعتماد  و  روز  های  فناوری  در  مناسب 
مردم، از جمله ظرفیت های بیمه ایران 
است و چشم انداز ما حضور پر قدرت 
سهم  تا  است  ایران  ای  بیمه  بازار  در 
اینکه  بگیریم، ضمن  را پس  بازار خود 
بیمه گری تخصصی در اولویت برنامه ها 

و رویکردهای ما قرار دارد.
سرپرست  مبرقعی  ناصر  سیدمحمد 
مراسم  این  در  نیز  ایران  بیمه  پیشین 
گفت: بیمه ایران از عدم ثبات مدیریتی 
که  گذشته  ماه  سه  در  و  برد  می  رنج 
تلاش  بودم،  سازمان  این  سرپرست 
کردم به کارکنان بیمه ایران امید دهم 
که حتما ثبات مدیریتی به این بیمه بر 

می گردد.
احیای  و  اساسنامه  اصلاح  گفت:  وی 
صندوق بازنشستگی از دیگر ضروریات 
باید  که  است  ایران  بیمه  در  مدیریتی 

فکری برای آنها کرد.
واردکنندگان  کالای  ترخیص  مشکل 

رفع می شود
 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: بر 
اساس مصوبه سران قوا واردکنندگان تا 
درصد  که ۹۰  داشتند  مجوز  آبان  اول 
از کالاهای خود را ترخیص کنند و ۱۰ 
درصد از کالاها نیز پس از حل مساله 
تامین ارز با بانک مرکزی ترخیص شود 
و چون از این تاریخ مصوبه لغو شده این 
فرایند متوقف و مقرر شد با کمک بانک 
رفع  کالاها  ترخیص  مشکل  مرکزی 

شود.
به گزارش از وزارت اقتصاد، عبدالناصر 
و  بیست  یکصدو  حاشیه  در  همتی 
گفت وگوی  شورای  نشست  ششمین 
اشاره  با  خصوصی  بخش  و  دولت 
موقع  به  تعهد  خصوص  در  اینکه  به 
ترخیص کالا از گمرک مواردی مطرح 
شد، افزود: دو ماه مهلت داده شده بود 
و برخی از واردکنندگان نکاتی را مطرح 
کردند که به دلائلی نتوانستند کالاهای 
خود را به موقع از گمرک وارد کنند و 
قرار شد اگر گمرک تایید کرد به دلائل 
دهد  می  تشخیص  گمرک  که  خاصی 
این موارد نیز جزو عذر موجه تلقی شود.

این  در  که  دیگری  بحث  افزود:  وی 
خصوص مطرح شد، درخواست انجمن 
صادرکنندگان قیر کشور بود که اختلاف 
مرکزی  بانک  با  انجمن  این  نظرهای 
مطرح شد و در این مورد نیز قرار شد 
را در کارگروهی  وزارت صمت موضوع 
با مشارکت بانک مرکزی و سایر بخش 
های ذیربط از جمله نمایندگان انجمن 
صادرکنندگان قیر تشکیل دهد و نتیجه 
وزیران  هیات  به  وقت  اسرع  در  آن 

منعکس شود.
وزیر اقتصاد افزود: موضوع سوم نشست 
شورای گفت وگو مربوط به درخواست 
های  جایگاه  کاران  العمل  حق  نرخ 
بنزین بود که پیشنهادهای نمایندگان 
این  شد  قرار  و  شد  مطرح  صنف  این 
در  و  مطرح  دولت  در  پیشنهادات 
وزیران  هیات  توسط  آنها  خصوص 

تصمیم گیری شود.
درباره  پرسشی  خصوص  در  همتی 
اصلاح قانون مالیات بر عایدی سرمایه 
سرمایه  عایدی  در خصوص  گفت:  نیز 
در  و  دارد  وجود  مجلس  در  طرحی 
اقتصادی  کمیسیون  در  حاضر  حال 
مجلس مطرح است و انشا الله با کمک 
مورد  موضوع  این  اقتصادی  کمیسیون 
گرفت  خواهد  قرار  بحث  و  بررسی 
این  در  نیست چیزی  قرار  دولت  البته 
زمینه بفرست اما قطعا نظرات خود را 
اقتصادی مجلس مطرح  در کمیسیون 

خواهیم کرد.
دیگری  پرسش  به  پاسخ  در  وی 
درخصوص کند شدن و یا توقف ترخیص 
کالا از آبان ماه نیز گفت: مشکلی ایجاد 
نشده است و بر اساس مصوبه سران قوا 
تا اول آبان مجوز داشتند که ۹۰ درصد 
را ترخیص کرده و ۱۰ درصد از کالاها 
بماند تا مسئله تامین ارز خود را با بانک 

مرکزی حل کنند.
آبان  اول  از  چون  افزود:  اقتصاد  وزیر 
این مصوبه وجود ندارد این فرایند قطع 
شده و بانک مرکزی نیز دلایلی داشت 
و مقرر شد این موضوع را پیگیری کنیم 
تا با کمک بانک مرکزی مشکل ترخیص 
کالاهای این واردکنندگان نیز حل شود.

همتی در تشریح این موضوع گفت: در 
گذشته بدون تامین ارز امکان ترخیص 
مصوبه  اساس  بر  کالاها  از  درصد   ۹۰
سران وجود داشت اما چون تاریخ این 
صورت  در  و  است  شده  تمام  مصوبه 
امکان مجددا باید از سران قوا این مجوز 

اخذ شود.

همتی: پیگیر تعلیق اقدام تقابلی »اف .ای .تی .اف« 
براساس منافع ملی هستیم

گزارش

تشکل های صنفی و فنی، شرکای استراتژیک 
وزارت راه و شهرسازی هستند

 وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه تشکل های صنفی و فنی شرکای استراتژیک وزارت راه 
و شهرسازی هستند، گفت: جز با تعامل دولت با بخش خصوصی، اتفاق ویژه ای نمی افتد.

به گزارش ایرنا از وزارت راه و شهرسازی، »فرزانه صادق« عصر دوشنبه در مراسم بیستمین 
سالگرد تاسیس شورای هماهنگی تشکل های مهندسی، صنفی وحرفه ای کشور در مرکز 
همایش های صدا و سیما، ابراز امیدواری کرد که با همه مشکلات موجود دولت و بخش 
این سرزمین،  برای جوانان  و  برداشته  گام  به جلو  رو  یکدیگر  در دست  خصوصی دست 
امیدآفرین باشند و در عرصه بین الملل نشان دهند که ایران و ایرانی، جز صلح و آرامش 

نمی خواهد.
اینکه شورای هماهنگی تشکل های مهندسی و صنفی  بر  تاکید  با  راه و شهرسازی  وزیر 
کشور، با حمایت و همکاری گسترده خود با وزارت راه و شهرسازی همواره به عنوان یکی از 
مؤثرترین ارکان فنی کشور مطرح بوده است، افزود:  در طول این ۲۰ سال، شاهد دستاوردهای 
چشمگیری از سوی تشکل های عضو این شورا بوده ایم که هر یک از این تشکل ها در جایگاه 
خود نقشی انکارناپذیر در بهبود کیفیت زیرساخت های کشور و توسعه متوازن شهرها ایفا 

کرده اند.
صادق تصریح کرد: وزارت راه و شهرسازی به نقش تشکل های صنفی و فنی به عنوان شرکای 
استراتژیک خود واقف است و از تلاش های تخصصی و فنی آنها قدردانی می کند. این وزارتخانه 
به صورت مستقیم و غیرمستقیم با تشکل هایی از جمله سندیکای شرکت های ساختمانی 
ایران، جامعه مهندسان مشاور، کانون سراسری پیمانکاران عمرانی ایران، انجمن شرکت های 
راه سازی ایران، انجمن انبوه سازان مسکن، انجمن مدیران فنی و اجرایی، جامعه مهندسان 
انجمن صادرکنندگان  انجمن شرکت های مهندسی و ساخت و  مشاور معمار و شهرساز، 
خدمات فنی و مهندسی ایران و سایر انجمن هایی که ضیق وقت اجازه اشاره به عنوان آن ها 

را نمی دهد، همکاری داشته و دارد.
به گفته وی، نقش ویژه ای که این تشکل ها به عنوان مرجعی مستقل در تضمین کیفیت و 

صحت پروژه ها ایفا کرده اند، بر هیچ کس پوشیده نیست.
صادق خاطرنشان کرد: تشکل های مهندسی، صنفی و حرفه ای کشور همواره در راستای ارتقای 
استانداردهای ساخت وساز و افزایش کیفیت پروژه ها گام های مهمی برداشته اند. این نهادها با 
رویکرد صنفی خود، حمایت از حقوق مهندسان و متخصصان و ارتقای سطح دانش مهندسی 
در کشور را به عنوان اولویت های خود در نظر گرفته و در این مسیر همواره همراه و یاور وزارت 

راه و شهرسازی بوده اند.
وزیر راه و شهرسازی گفت: تشکل های مهندسی و صنفی، در شبکه ای گسترده در تمام 
و  ساخت وساز  استانداردهای  ارتقای  در  کلیدی  نقش  و  دارند  حضور  کشور  استان های 
ایفا می کنند. نقش آنها در مدیریت پروژه های بزرگ، ایجاد  بهبود زیرساخت های شهری 
زیرساخت های شهری و همچنین تضمین امنیت ساختمان ها، به ویژه در برابر بحران ها و 

حوادث طبیعی مانند زلزله، بسیار ارزشمند است.
وی گفت: بر کسی پوشیده نیست که تشکل ها با بهره مندی از جمعی از نخبگان و مهندسان 
مجرب، در کاهش هزینه ها و بهبود بهره وری پروژه ها نقشی تعیین کننده داشته اند. فعالیت های 
این نهادها در ارتقای دانش معماری و گسترش مفاهیم معماری پایدار و سازگار با محیط 

زیست، به توسعه و زیباسازی شهرهای کشور کمک شایانی کرده است.
این عضو کابینه دولت چهاردهم افزود: همکاری گسترده این تشکل ها در بخش های گوناگون، 
از جمله طراحی و نظارت بر پروژه های عمرانی، برنامه ریزی شهری و توسعه مسکن، حمل ونقل 
و شبکه های جاده ای و ریلی و همچنین توسعه فرودگاه ها و بنادر، نقشی حیاتی در پیشبرد 

اهداف این وزارتخانه داشته است.
وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه توسعه شبکه حمل ونقل کشور یکی از اولویت های مهم 
وزارت راه و شهرسازی است که همکاری فعالانه تشکل های صنفی و فنی در این راستا ضرورت 
دارد. ما در تلاشیم تا با بهره گیری از فناوری های نوین و بهینه سازی فرآیندها، شبکه ای 

کارآمدتر و پایدارتر ایجاد کنیم.
تامین اقشار کم درآمد و جوانان، یکی دیگر از اولویت های راهبردی وزارت راه و شهرسازی است

عضو کابینه دولت چهاردهم با تاکید بر اینکه موضوع تأمین مسکن برای اقشار مختلف جامعه، 
به ویژه اقشار کم درآمد و جوانان، یکی دیگر از اولویت های راهبردی وزارت راه و شهرسازی 
است توضیح داد: با توجه به تقاضای رو به افزایش مسکن، نیازمند بهره گیری از تجربیات و 
توانمندی های تشکل های مهندسی و صنفی هستیم. مشارکت تشکل ها در پروژه های مسکن 
اجتماعی، طراحی واحدهای مسکونی مقرون به صرفه و استفاده از مصالح استاندارد و پایدار، 

می تواند به تحقق اهداف ما در زمینه ساخت مسکن باکیفیت و مناسب کمک شایانی کند.
وی تصریح کرد: یکی از چالش های بزرگ و مستمر، حفظ و نگهداری از زیرساخت های ملی 
است. پروژه های بزرگی که در دهه های گذشته با سرمایه گذاری عظیم و تلاش متخصصان 
کشور ساخته شده اند، امروز نیازمند مراقبت و نگهداری اصولی هستند تا از فرسایش آنها 
جلوگیری شود و بهره برداری از آنها بهینه شود. تشکل های صنفی و مهندسی، با تخصص و 
دانش خود، نقشی اساسی در این حوزه ایفا می کنند و انتظار داریم که همچنان به وزارت راه 

و شهرسازی در این مسیر کمک کنند.
انسانی ماهر  نیروی  آموزش  توسعه زیرساخت های جدید، موضوع  داد: در کنار  ادامه  وی 
و متخصص نیز از اهمیتی ویژه برخوردار است. حضور نسل جوان و مستعد در حوزه های 
مهندسی، فنی و حرفه ای، نیازمند برنامه ریزی و آموزش مستمر است. در همین راستا، ما 
به همکاری با تشکل ها نیاز داریم تا با انتقال تجربیات و ارائه دوره های آموزشی، دانش و 
مهارت های لازم را به نسل جوان منتقل کنیم. این آموزش ها می تواند بستر را برای نوآوری و 

بهبود مستمر در کیفیت پروژه ها و زیرساخت های کشور فراهم آورد.
اعضا و دست اندرکاران شورای هماهنگی تشکل های  از همه  وی ضمن تشکر و قدردانی 
مهندسی، صنفی و حرفه ای کشورخطاب به حضار گفت: شما به عنوان متخصصان و فعالان 
به عنوان  ایفا می کنید و همواره  اهداف ملی  پیشبرد  ارزشمندی در  بسیار  صنفی، نقش 
پشتوانه ای قوی برای وزارت راه و شهرسازی مطرح هستید. امیدواریم که با همکاری های 
بیشتر و گسترده تر، شاهد توسعه پایدار و افزایش کیفیت زندگی برای همه مردم کشور 
و  مهندسی، صنفی  تشکل های  ادامه سخنان خود گفت:  در  باشیم.صادق  ایران  عزیزمان 
حرفه ای در کنار فعالیت هایی که داشته اند همواره به جهت هم افزایی و رفع موانع موجود به 

رغم مشکلات، با دولت ها همراه بوده اند که جای قدردانی دارد.
عضو کابینه دولت چهاردهم با اشاره به اینکه این مراسم به مناسبت بیستمین سالگرد تاسیس 
شورای هماهنگی تشکل های مهندسی، صنفی و حرفه ای کشور برگزار شده؛ ادامه داد: اینکه 
با وجود مشکلات متعدد؛ تاب آورده اید و همچنان به کار خود ادامه می دهید نشان دهنده این 
است که سرافرازی کشور از همه چیز برای شما مهم تر بوده و این قابل تقدیر است؛ دست 

همگی شما را می بوسم و از شما قدردانی می کنم.

وزیر راه  شهرسازی با اشاره  اینکه بیست و سه سال است که در وزارت راه و شهرسازی 
مشغول به کار است و فراز و فرودهای فراوانی را تجربه کرده است، گفت: متوجه هستم که 
تشکل های صنفی و مهندسی چه ناملایماتی  را در این سال ها متحمل شده اند. با فعالیت 
شما پیمانکاران در عرصه راه و برنامه ریزی و سایر حوزه ها از نزدیک آشنا هستم که از جان، 
مال و دانش تخصصی خود برای اعتلای کشور صرف کرده اید و هم و غم شما سرافرازی و 
اعتلای ایران عزیزمان است.وی تصریح کرد: یقین دارم اگر قرار است کشور در بحرانی ترین 
وضعیتی که با آن روبرو هستیم بر اساس منویات رئیس جمهور به پیش رود؛ جز با تعامل 

دولت، و حرف شنوی  دولت از شما بخش خصوصی اتفاق ویژه ای نخواهد افتاد.
صادق با تاکید بر اینکه منابع دولت محدود است گفت: بسیار امیدوارم با تمام مشکلاتی که   
کشور دارد دست به دست هم رو به جلو حرکت کنیم  و بتوانیم  قدم هایی را برداریم که نه 
تنها برای جوانان امید ایجاد کنیم بلکه در بخش بین المللی نیز  این پیام را بدهیم که جز صلح، 

امنیت و پیشرفت چیزی را نمی خواهیم.

3 سال هفتم - شماره  263 پنجشنبه 17  آبان  1403



اجتماعی
خبر

پورمحمدی: ابزار قیمت ناترازی ها را 
به تعادل خواهد رساند

این  اینکه  بیان  با  بودجه  و  برنامه   سازمان  رئیس   
پشتیبانی  نیرو  وزارت  برنامه های  از  تمام قد  سازمان 
و  مهم  ابزارهای  از  یکی  قیمت  ابزار  گفت:  می کند، 
کارآمدی است که برای ایجاد تعادل در میزان عرضه 
و تقاضای برق و آب و حل مشکل ناترازی باید از آن 

استفاده کرد.
به گزارش از وزارت نیرو، »سید حمید پورمحمدی« 
در نشست وزیر نیرو با مدیران ارشد صنعت آب و برق 
وزارت  آمفی تئاتر  و همکاران حوزه ستادی در سالن 
نیرو افزود: صنعت آب و برق دو صنعت مهم و حساس 
به مردم  این حوزه  کشور است که خدمت رسانی در 
عزیز ایران اسلامی توسط بازوان توانمند وزارت نیرو 

در جریان است.
وی ادامه داد: آب و برق کشور در حال حاضر به واسطه 
عوامل  تحت تاثیر  که  عرضه  کاهش  و  تقاضا  افزایش 
ناترازی شدیدی روبه رو  با  مختلف شکل گرفته است، 
است که لازم است با برنامه ریزی و تغییر نگرش ها به 
سازوکار تامین این دو کالای حیاتی نسبت به رفع و 

مدیریت این ناترازی اقدام شود.
رئیس سازمان برنامه وبودجه با اشاره به عواملی مانند 
تغییر اقلیم، افزایش تبخیر آب به واسطه گرما، تغییر 
کیفیت بارش ها از برف به باران در ایجاد ناترازی در 
تامین  در  شده  ایجاد  محدودیت های  و  آب  تامین 
در  ناترازی  ایجاد  در  نیروگاه  برای  کافی  سوخت 
بشر  حیات  تاریخ  طول  در  افزود:  برق،  تامین  حوزه 
به صورت پیوسته انسان ها با محدودیت هایی در تفمین 
منابع حیاتی روبه رو شده اند، اما با تمسک به دانش و 
تکنولوژی بر مشکلات فائق آمده اند و ما نیز با اتکا به 
توانمندی و پشتیبانی از طرح و ایده های نو با موفقیت 
از چالش های موجود در حوزه ناترازی آب و برق عبور 

خواهیم کرد.
برنامه وبودجه  سازمان  اینکه  بر  تاکید  با  پورمحمدی 
وزارت  برنامه های  و  طرح  پشتیبان  تمام قد  به صورت 
ابزارهای  از  یکی  قیمت  ابزار  گفت:  بود،  نیرو خواهد 
مهم و کارآمدی است که برای ایجاد تعادل در میزان 
عرضه و تقاضای برق و آب و حل مشکل ناترازی باید 
از آن استفاده کرد و سازمان برنامه وبودجه در تعامل با 
وزارت نیرو در تلاش است تا با استفاده از این سازوکار 
به افزایش ظرفیت تولید آب و برق و مدیریت مصرف 

اقدام کند.
معاون رئیس جمهور، از افزایش ظرفیت تولید انرژی های 
تجدیدپذیر و افزایش ظرفیت تولید پساب به عنوان دو 
راهکار اصلی برای جبران کمبود در حوزه تولید برق و 
آب یاد و اضافه کرد: با اصلاح ساختار اقتصادی صنعت 
آب و برق می توان امکان توسعه انرژی های تجدیدپذیر 

و ظرفیت تولید پساب را فراهم کرد.
وی به اقدام های دولت در جذاب کردن سرمایه گذاری 
گفت:  و  کرد  اشاره  تجدیدپذیر  انرژی های  حوزه  در 
ایام  امکان صادرات برق تجدیدپذیر در  فراهم  کردن 
غیرپیک، تخصیص زمین و تسهیلات به سرمایه گذاران 
سرمایه گذار  جذب  تجدیدپذیر،  انرژی های  حوزه  در 
خارجی و استفاده از ظرفیت شبکه انتقال برق و ایجاد 
امکان عرضه آزاد برق سبز در بورس از جمله اقداماتی 
تجدیدپذیر  انرژی های  توسعه  برای  دولت  که  است 
حوزه  این  در  خصوصی  بخش  سرمایه گذار  جذب  و 

اجرایی کرده است.
برنامه جامع  تدوین  بر ضرورت  تاکید  با  پورمحمدی 
حمایتی در حوزه آب، خاطرنشان کرد: سازمان برنامه  و 
بودجه تلاش می کند با کمک وزارت نیرو و متخصصان 
برنامه جامع حمایتی در  تدوین  به  حوزه آب نسبت 

حوزه آب اقدام کند.
توسعه مشارکت عمومی - خصوصی در دستور کار 

سازمان برنامه و بودجه است
 معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه 
گفت: توسعه مشارکت عمومی - خصوصی برای حوزه 
احداث و افزایش صدور خدمات فنی و مهندسی، در 
دستور کار این سازمان است و امیدواریم در گفت وگو 
با بخش خصوصی، این دو موضوع را به نتیجه خوبی 

برسانیم.
به گزارش از سازمان برنامه و بودجه، »سید حمید 
پورمحمدی« در بیستمین همایش سرآمدان صنعت 
احداث و انرژی گفت: تاکنون بیش از ۹۰۰ ضابطه 
و  شیوه نامه  دستورالعمل،  و ۸۰۰  مهندسی  و  فنی 
مشارکت  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  توسط  مصوبه 
و  فنی  نمایندگان بخش خصوصی در کارگروه های 

مهندسی این سازمان، تدوین و ابلاغ شده است.
نهاد تعامل نمونه موفقی از گفت وگوی دولت و بخش 

خصوصی است
سال  حدود ۲۱  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  معاون 
است که نهاد تعامل به صورت مشترک بین سازمان 
برنامه و بودجه کشور و شورای هماهنگی تشکل های 
مهندسی، صنفی و حرفه ای کشور فعالیت می کند، 
افزود: این نهاد طی این سال ها، جلسات منظمی را 
با این  برای بحث و بررسی پیرامون مسائل مرتبط 
حوزه برگزار کرده است و نمونه  موفقی از گفت وگوی 

دولت و بخش خصوصی است.
بخش  وگوی  گفت  امیدوارم  افزود:  پورمحمدی 
دوران  به  بتوانیم  تا  کند  دولت، کمک  و  خصوصی 
اوج خود بازگردیم و بنده حدود ۲۰ سال قبل عضو 
هیات مدیره بانک توسعه اسلامی بودم و آن زمان می 
گفتم که قویترین پیمانکاران و مشاوران، شرکت های 

ایرانی هستند.

وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه خیرین 
بخش بزرگی از نظام تعلیم و تربیت هستند، گفت: 
آنها توانسته اند بخشی از فرهنگ جامعه را بسازند 
بسیار  پرورش  و  آموزش  عرصه  در  آنها  نقش  و 

اثربخش است.
به گزارش از مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی 
روز  کاظمی  علیرضا  پرورش،  و  آموزش  وزارت 
مدیران  گردهمایی  افتتاحیه  آیین  در  سه شنبه 
استان  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  کل 
های سراسر کشور که در محل سازمان نوسازی 
برگزار شد، ضمن قدردانی از تلاش های مدیران 
بیان  تربیت،  و  تعلیم  مسیر  فرایند  تسهیل  در 
کرد: تمام خیرانی که در این مسیر فعال هستند 
اسطوره ها و الگوهایی در تاریخ کشور به حساب 

می آیند.
وی ادامه داد: دست تمامی خیرین را می بوسم 
و امید است که قدر تمامی این اسوه های اخلاق 

و ایثار را بدانیم.
پرورش، هیچ عملی در  و  آموزش  وزیر  به گفته 
دنیا به اندازه تعلیم و تربیت و هدایت انسان ها 
ارزش ندارد. همانطور که نبی اسلام )ص( فرمودند 
فلسفه نبوت و بعثت هدایت انسان ها بوده است.

انسان  نیاز  بالاترین  اینکه  بر  تاکید  با  کاظمی 
و  تعلیم  فضای  در  حضور  گفت:  است،  هدایت 
تربیت یک نعمت است و باید تلاش کرد در این 

مسیر لحظه ای از پای ننشینیم.
وزیر آموزش و پرورش به ماموریت مهم سازمان 
نوسازی اشاره کرد و افزود: این سازمان مقدمات 
کار نظام تعلیم و تربیت را در دست دارد. هر جا 
پرچمی از مدرسه سازی برافراشته می کنید بدانید 
که عشق به مردم، عشق به کشور و فراگیری علم 

و دانش را زنده می کنید.
کاظمی ادامه داد: لذا به مدرسه به چشم فیزیکی 
آن نگاه نکنید بلکه به مدرسه با توجه به حضور 
انسان های بزرگی که در آنجا پرورش می یابند، 

توجه کنید.
اینکه فرهنگ جامعه در مدرسه  با اشاره به  وی 
از  کشور  توسعه  کرد:  تصریح  شود،  می  ساخته 
مدرسه آغاز می شود. برای دست یافتن به آبادانی 

و توسعه یک کشور مسیری جز مدرسه نداریم .
ویژه  جایگاه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
خیرین مدرسه ساز در سراسر کشور تصریح کرد: 
نگاه من به خیرین، فراتر از مدرسه سازی است 
زیرا آینده کشور و فضای فعلی کشور نیز مرهون 

زحمات خیرین است.
وی خیرین را معلمان واقعی عالم و عامل جامعه 
دانست و گفت: آنها با عمل نیکوکارانه کار تربیتی 
را در جامعه آموزش می دهند از این رو خیرین 
را باید به دانش آموزان و جامعه معرفی کرد تا هر 
چه بیشتر فرهنگ و معرفت خیرین اشاعه پیدا 

کند.
وزیر آموزش و پرورش خطاب به مدیران استانی 
بر توجه به ظرفیت های استانی تاکید کرد و گفت: 
آنها  باید  ها،  به ظرفیت  توجه  استانی ضمن  هر 
را شناسایی کند. یکی از ظرفیت ها مولد سازی 
است و شناسایی و استفاده از ظرفیت های استانی 

باید تکلیف و شاخص ارزیابی مدیران باشد.
و  مشاور  ابراهیمی  اکبر  حاج  جلسه  ابتدای  در 
نماینده وزیر آموزش و پرورش در جامعه خیرین 
رئیس  حمیدرضاخان محمدی،  ساز،  مدرسه 
سازمان نوسازی کشور و برخی از مدیران استانی 
این سازمان مباحث، دغدغه ها و گزارش هایی را 

ارائه دادند.
کاظمی: زمینه شناسایی دانش آموزان مستعد در 

مناطق محروم فراهم شود
بهترین  امروز  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر   
استعدادها در مناطق محروم نهفته است بنابراین 
فراهم  را  آنها  شناسایی  زمینه  تا  دارد  ضرورت 

کنیم.
علیرضا  پرورش،  و  آموزش  وزارت  از  گزارش  به 
کاظمی در آیین شصت و دومین سال جایزه البرز 
کشور  سراسر  دانش آموزان  برترین  از  تجلیل  و 
البرز  یاد حسینعلی  برگزار شد،  ارم  که در هتل 
چهره ماندگار وقف علمی کشور و بنیانگذار بنیاد 
فرهنگی البرز را گرامی  داشت و اظهار داشت: وی 
نگاه ژرف و عمیقی به عرصه تعلیم و تربیت داشت 
و آنچه که امروز مورد نیاز جامعه ماست توجه و 

نگاه ویژه به چنین الگوهایی است.
وزیر آموزش وپرورش با بیان اینکه جامعه زمانی 
پیشرفت می کند که بتوان الگوهای خوبی به آن 
معرفی کرد، افزود: امروز جامعه از این الگوها درس 

می گیرد و پیشرفت می کند.
الگوسازی  بر  انقلاب  تاکید رهبر  به  اشاره  با  وی 
برای نسل نوجوان و جوان خطاب به دانش آموزان 

گفت: شما می توانید جهان را متحول کنید.
کاظمی با تاکید بر اینکه برای شتاب بخشی به 
حوزه علم و پیشرفت باید استعدادها را شناسایی، 
شتاب دهی و انگیزه بخشی کنیم، ادامه داد: هیچ 
از معرفی دانش آموزان موفق به  انگیزه ای بالاتر 
جامعه نیست و در این راستا جایزه البرز می تواند 
به رشد سطح علمی کشور و رسیدن به قله های 

پیشرفت کمک شایانی کند.
اعطای جوایز بنیاد فرهنگی البرز به ۵۱ دانش آموز 

نخبه کشور
عامل  مدیر  ارشدی  حیدر  مراسم،  این  ادامه  در 
بنیاد فرهنگی البرز با بیان اینکه در این دوره سه 
در  برگزیدگان  برای  نقدی  جایزه  تومان  میلیارد 
متوسطه  بخش  در  گفت:  شده است،  گرفته  نظر 
اول هر نفر ۴۰ میلیون تومان و در بخش متوسطه 
همراه  که  است  تومان  میلیون   ۶۰ نفر  هر  دوم 
دانش آموزان  به  البرز  جایزه  گواهی  و  تندیس  با 

منتخب اعطا می شود.
وی اظهار داشت: جایزه البرز به عنوان قدیمی ترین 
و  پیشینه  با  با سابقه ترین جایزه علمی کشور  و 
از  آن  و رویش  زایش  دیرینه ۶۰ ساله است که 
نشأت  البرز  حسینعلی  زنده یاد  پاک  اندیشه 
و  اموال خود  تمام  از طریق وقف  و  است  گرفته 
این  اشاعه  به  البرز  فرهنگی  بنیاد  بنیان گذاری 
علم  اهالی  مقام  از  تقدیر  و  کشور  در  فرهنگ 
دانشمندان، مخترعان، دانشجویان و دانش آموزان 

برگزیده و با استعداد ایرانی پرداخته است.
علمی  تلاش های  اثر  و  نتیجه  افزود:  ارشدی 
برندگان جایزه البرز باید دارای ویژگی های ممتاز 
ارتقای  بشری،  آلام  کاهش  شامل  محور   ۳ در 
در  ایران  حیثیت  و  نام  ارتقای  و  انسانی  زندگی 
امروزه  که  بلندی  اندیشه  باشد؛  جهانی  جامعه 
جامعه ما بیش از هر زمان دیگر نیازمند تبیین 
و ترویج آن است تا با اولویت یافتن آن موجبات 
اسناد  تحقق  راستای  در  کشور  علمی  پیشرفت 
برنامه  بالادستی همچون سند چشم انداز کشور، 
تحول  سند  و  کشور  علمی  جامع  نقشه  هفتم، 
فراهم  پیش  از  بیش  پرورش  و  آموزش  بنیادین 

شود.
مدیرعامل بنیاد فرهنگی البرز با بیان اینکه این 
جایزه به صورت سالیانه در دو بخش نخبگانی و 
ادامه  شود،  می  اهدا  برگزیدگان  به  دانش آموزی 
داد: در سال جاری مراسم جایزه البرز ۱۴۰۳ در 
دانشمندان،  از  تجلیل  هدف  با  نخبگانی  بخش 

فناوران، حوزویان و دانشگاهیان برتر سراسر کشور 
در نیمه اول سال برگزار شد و امروز شاهد آیین 
نهایی  برندگان  و  برتر  آموزان  دانش  از  تجلیل 

جایزه البرز در بخش دانش آموزی هستیم.
ارشدی با اشاره به فرایند انتخاب دانش آموزان برتر 
در جایزه البرز ۱۴۰۳، اظهار کرد: به دنبال انتشار 
فراخوان جایزه البرز و همزمان ابلاغ بخشنامه آن 
دانش آموزان  پرورش،  و  آموزش  وزارت  سوی  از 
مراجعه  با  کشور شخصاً  سراسر  از  شرایط  واجد 
را  مدارک خود  و  ثبت نام  البرز،  جایزه  به سایت 

بارگذاری کردند.
وی ادامه داد: با خاتمه فرایند ثبت نام و براساس 
شاخص های اعلامی و بررسی و ارزیابی مستندات 
و  هزار  بین سه  از  از سراسر کشور  دانش آموزان 
سال  مهر  در  نهایی  انتخاب  دانش آموز،   ۲۷۴
جاری انجام و بر اساس شاخص ها و حد نصاب ها، 
دانش آموزان برگزیده شصت و دومین سال جایزه 

البرز تعیین شدند .
دانش  از  نفر   ۵۱ از  امروز  مراسم  در  افزود:  وی 
مقطع  نهم  پایه  التحصیل  فارغ  برتر  آموزان 
متوسطه اول و پایه دوازدهم مقطع متوسطه دوم 
در شاخه نظری رشته های ریاضی فیزیک، علوم 
شاخه  و  اسلامی  معارف  و  انسانی  علوم  تجربی، 
عمل  به  تقدیر  کشور  سراسر  از  فنی وحرفه ای 

می آید.
مأموریت اصلی گزینش آموزش و پرورش حراست 

از ساحت معلمی است
 وزیر آموزش و پرورش با تأکید بر حساسیت کار 
در این وزارتخانه گفت: مأموریت اصلی گزینش، 
حفاظت و حراست از ساحت مقدس معلمان است.

به گزارش ایرنا از وزارت آموزش و پرورش، علیرضا 
هیأت  دبیرخانه  کارکنان  با  نشست  در  کاظمی 
مرکزی گزینش وزارتخانه اظهار داشت: گزینش 
آموزش و پرورش با نهادهای دیگر متفاوت است 
زیرا در اینجا کسانی انتخاب می شوند که در یکی 
از اصلی ترین عرصه های نظام، یعنی نهاد تعلیم و 

تربیت فعالیت خواهند کرد.
وی با تأکید بر اینکه شأن و منزلت معلم بسیار 
حائز اهمیت است، ادامه داد: این حوزه بعُد الهی 
کسانی  دست  به  را  امانت ها  بهترین  زیرا  دارد 
عهده  به  را  تربیت  و  تعلیم  نظام  که  می دهیم 

می گیرند.
و  اینکه جذب  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
است،  معلمی  حرفه  آغاز  نقطه  معلم  گزینش 
اضافه کرد: اگر قرار باشد از آرمان ها و ارزش های 
نظام و انقلاب دفاع کنیم دستگاه تعلیم و تربیت 
بهترین نقطه آغاز است چرا که معلمان بهترین 

الگو برای معرفی ارزش های انقلاب هستند.
اینکه  برای  دارد  ضرورت  کرد:  تاکید  کاظمی 
کوچک ترین خطا و اشتباهی در تشخیص ها رخ 
ندهد، هر پرونده چندین بار از سوی خبرگان 

این حوزه مرور شود.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به اینکه گزینش 
نقطه آغاز ورود معلم به آموزش و پرورش است، 
مربیانی  نیازمند  تربیت  و  تعلیم  عرصه  افزود: 
است که ارزش های علمی و تربیتی در کنار هم 

در وجود آنها هویدا و متجلی باشد.
کاظمی گفت: بهترین، متعهدترین و کارآمدترین 
کار  به  مشغول  گزینش  بخش  در  باید  افراد 
صلاحیت های  از  که  متخصص  افرادی  باشند، 
معلمان  ساحت  تشخیص  در  کامل  و  لازم 

برخوردار باشند.
هفت هزار مدرسه غیردولتی در طرح مدارس 

همدل همکاری می کنند

وزیر آموزش و پرورش گفت: هفت هزار مدرسه 
در  همدل  مدارس  طرح  قالب  در  غیردولتی 
پوشش  تحت  آموزان  دانش  آموزش  زمینه 

کمیته امداد همکاری می کنند.
 علیرضا کاظمی در نشست گرامیداشت طرح 
امام  امداد  در محل کمیته  مدارس همدل که 
خمینی)ره( برگزار شد، با اشاره به فعالیت ۲۰ 
انتظار  افزود:  هزار مدرسه غیردولتی در کشور 
این است که تعداد مدارس فعال در این طرح 

در سال آینده به ۱۵ هزار مدرسه افزایش یابد.
برای  غیردولتی  مدارس  به  توصیه  با  وی 
مشارکت در طرح مدارس همدل اظهار داشت: 
باید از ظرفیت همه مدارس غیردولتی استفاده 
شود تا دانش آموزان تحت پوشش کمیته امداد 

از آموزش مناسب بهره مند شوند.
ایتام  حوزه  در  باید  اینکه  بر  تاکید  با  کاظمی 
شود،  تعریف  ویژه ای  کار  تحصیل  به  مشغول 
ایتام کمیته امداد یک طرح  گفت: طرح اکرام 
ماندگار است و مجموعه معلمان و دانش آموزان 

باید با برکات این طرح آشنا شوند.
و  مشارکت  خواستار  پرورش  و  آموزش  وزیر 
طرح  در  مربیان  و  اولیا  انجمن های  آشنایی 
تا زمینه برای مشارکت بیشتر  ایتام شد  اکرام 

خوانده ها فراهم شود.
امام  امداد  کمیته  خدمات  از  قدردانی  با  وی 
خمینی )ره( به اقشار محروم اظهار داشت: این 
نهاد انقلابی بعد ۴۴ سال فعالیت با همان نگاهی 
که از ابتدای تاسیس برای خدمت به محرومان 

داشت، خدمات خود را استمرار داده است.
از  را  مددجویان  آموزش  به  توجه  کاظمی 
رویکردهای خدماتی کمیته امداد برشمرد و با 
قدردانی از مدیران مدارسی که در طرح مدارس 
این نهاد همکاری می کنند، تصریح  با  همدل 
کرد: سرمایه گذاری روی فرزندان کمیته امداد 
نیروی  سرمایه  اینها  چرا  است  آفرین  ارزش 

انسانی برای کشور هستند.
حضور ۹۸ درصد دانش آموزان در کلاس درس

رئیس  و  وزیر  معاون  محمودزاده  احمد 
توسعه  و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  سازمان 
مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش 
نیز در این مراسم گفت: در سال تحصیلی جاری 
۹۸ درصد دانش آموزان در کلاس درس حضور 

دارند.
عدالت  به  دستیابی  برای  اینکه  بیان  با  وی 
بنیادین  تحول  برنامه  نظر  مورد  آموزشی 
های  ظرفیت  همه  از  باید  پرورش  و  آموزش 
پیرامونی استفاده شود، افزود: هفت هزار مدرسه 
غیردولتی بدون شهریه در قالب مدارس همدل 
خدمات رایگان آموزشی به دانش آموزان تحت 

پوشش کمیته امداد ارایه می دهند.
تحت  آموز  دانش  هزار   ۷۰ گفت:  محمودزاده 
پوشش کمیته امداد از خدمات آموزشی استفاده 
ارتقای  و  نیکوکاری  راستای  در  که  می کنند 

آموزشی است.
وی با توجه به همکاری با کمیته امداد در طرح 
مدارس همدل افزود: دو انتظار از کمیته امداد 
این طرح  در  معلمان  تجربه  اینکه  یکی  داریم 
تجربه نگاری شود، در زمینه احسان و نیکوکاری 
و دیگر اینکه از دانش آموزان مستعد تقدیر شود.

معاون وزیر آموزش و پرورش گفت: بیش از ۱۹ 
هزار مدرسه غیردولتی داریم که اگر هر کدام 
چند دانش آموز کمیته امداد را حمایت کنند 

ظرفیت بزرگی ایجاد خواهد شد.
۷۸۰  هزار دانش آموز و ۵۰ هزار دانشجو تحت 

پوشش کمیته امداد  هستند
مرتضی بختیاری رئیس کمیته امام خمینی)ره( 
هزار   ۵۰ و  دانش آموز  هزار    ۷۸۰ گفت:  نیز 

دانشجو تحت پوشش این نهاد هستند.
میلیون  پنج  به  خدمت  ارایه  به  اشاره  با  وی 
افزود:  مردم  کمک  با  پوشش  تحت  مددجوی 
در طرح مدارس همدل نیز این همکاری وجود 
دارد.وی با ابراز امیدواری به اینکه شمار مدارس 
همدل ۲ برابر شود، گفت: زمانی ۶ هزار بازمانده 
به  نفر  از ۳ هزار  بیش  داشتیم که  از تحصیل 

تحصیل بازگشتند و برخی هم نخبه شدند.
به گزارش ایرنا، طرح ملی مدارس همدل پس 
از همه گیری ویروس کرونا در جهان با رویکرد 
توسعه تعاملات انسان  دوستانه و خیرخواهانه با 
همکاری کمیته امداد و وزارت آموزش و پرورش 
و  گسترش  رویکرد  با  و  خورد  کلید  کشور  در 
تامین همه جانبه عدالت آموزشی و تربیتی پس 

از دوران کرونا نیز ادامه یافت.
در این طرح دانش آموزان مستعد مورد حمایت 
مدارس  در  آموزشی  خدمات  از  امداد،  کمیته 

هیات امنایی و غیردولتی بهره مند می شوند.

وزیر آموزش و پرورش: خیرین بخش 
بزرگی از نظام تعلیم و تربیت هستند

خبر

وزیر کشور: ساماندهی اتباع بیگانه از 
اولویت های دولت چهاردهم است

 وزیر کشور با اشاره به روند انسداد مرزها گفت: ساماندهی اتباع 
بیگانه در کشور از اولویت های دولت چهاردهم است.

اسکندر مومنی در حاشیه سفر به استان مرکزی در راستای 
معارفه جدید استاندار جدید این استان در گفت و گو با ایرنا، 
افزود: موضوع ساماندهی اتباع بیگانه فرآیند مختلف دارد و هفته 
گذشته بازدیدی از مرزهای شرقی کشور در این راستا صورت 

گرفت.
وی بیان کرد: روند انسداد مرزها شدت بیشتری گرفته و امید 

است این مهم در پروسه زمانی مناسب به اتمام برسد.
وزیر کشور ادامه داد: هر کشوری قوانین و مقررات خاص خود 
را دارد و در راستای ساماندهی اتباع خارجی نیاز به کمک های 

بین المللی است.
انتخاب استانداران نیز گفت: تاکنون ۲۰  مومنی در خصوص 
استاندار انتخاب شده و ۱۰ استاندار دیگر هم تا دو هفته دیگر 

مشخص می شوند.
وی اظهار کرد: با انتخاب استانداران دولت چهاردهم یکپارچه 

فعالیت خود را در بخش های مختلف آغاز می کند.
وزیر کشور افزود: استان مرکزی پایتخت صنعت ایران است و این 

استان نقش موثر و تعیین کننده در توسعه کشور دارد.
وزیر کشور پس از ورود به فرودگاه اراک مورد استقبال مسئولان 
استان مرکزی قرار گرفت و پس از آن در گلزار شهدای اراک 

حاضر شد و به مقام این شهیدان ادای احترام کرد.
وزیر کشور: قومیت، مذهب و رویکرد سیاسی در انتخاب 

استانداران ملاک نیست
 وزیر کشور با بیان این که در انتخاب استانداران فرقی 
جناح  و  مذهب  قومیت،  چه  از  و  کسی  چه  نداشت 
سیاسی باشد، گفت که تنها شایستگی و کارآمدی مورد 

توجه است.
 اسکندر مومنی در آیین معارفه استاندار جدید استان 
در  استانداری  اعظم)ص(  پیامبر  سرسرای  در  مرکزی 
اراک، افزود: رئیس جمهوری شعار وفاق ملی را مطرح 
و  بوده  استوار  عهد  این  بر  است  مشخص  که  کردند 
هستند و انتخاب کابینه و استانداران بر اساس این شعار 

و رویکرد و در این مسیر صورت گرفته است.
وی گفت: فرقی نداشت چه کسی و از چه قومیت، مذهب 
و جناح سیاسی باشد و تنها شایستگی و کارآمدی مورد 

توجه بود.
صنعتی  مهم  بنگاه های  از  برخی  دفاتر  افزود:  مومنی 
از  یکی  مهم  این  و  است  تهران  در  مرکزی  استان 

مشکلات است که باید با جدیت رصد شود.
وزیر کشور ادامه داد: دلیلی برای  استقرار دفاتر مرکزی 
صنایع استان مرکزی در تهران وجود ندارد و استاندار 
جدید وظیفه دارد زمینه بازگشت این دفاتر به استان 

را فراهم کند.
وی اظهار کرد: اختیار دادن به استانداران از تاکیدهای 
رئیس جمهوری است و پیشنهادهای لازم برای انتقال 

این دفاتر از سوی استان با استقبال بررسی می شود.
وزیر کشور اضافه کرد: استان مرکزی قلب صنعت ایران 
دارد  کشور  اقتصاد  و  صنعت  در  بزرگی  نقش  و  است 
دقت  دیار  این  سکانداری  انتخاب  برای  بود  طبیعی  و 

بیشتری صورت گیرد.
مومنی بیان کرد: گزینه های زیادی از جاهای مختلف 
از  پس  که  اعلام شد  مرکزی  استانداری  انتخاب  برای 
مشورت و بررسی های لازم به گزینه مهدی زندیه وکیلی 

فرزند این دیار رسیدیم.
وی تصریح کرد: استاندار جدید مرکزی دارای تحصیلات 
لازم و مرتبط و هم دارای تجربیات خوب مدیریتی در 

چند استان دیگر و این استان است.
وزیر کشور افزود: با توجه به اینکه این استان در عین 
است،  مشاهیر  و  مفاخر  بزرگان،  مهد  و  فرهنگی  حال 
استانی صنعتی است که باید مسئول آن در حوزه های 
عمرانی، صنعتی و اقتصادی، توسعه محور باشد و دانش 

لازم را داشته باشد.
وزیر کشور ادامه داد: زندیه وکیلی بر اساس شاخص های 
تعیین شده به هیات دولت پیشنهاد و معرفی شد و این 
نیروی جوان، جزو نادرترین افرادی بود که برنامه هایی با 
تسلط کامل ارایه دارد و در نهایت با اجماع رای کابینه 

در این سمت انتخاب شد.
دیگر  یکی  سوزی  مازوت  موضوع  کرد:  اظهار  مومنی 
در  هفته گذشته  که  است  مرکزی  استان  از مشکلات 
نشست هیات دولت مطرح شد و رئیس جمهوری دستور 
مثل  بزرگ  پالایشگاه های  برای  را  مازوت سوزی  قطع 

استان مرکزی صادر کرد.
وی گفت: رئیس جمهور همواره دغدغه سلامت مردم 
را داشته و دارند و دستور قطع مازوت سوزی در استان 
مرکزی در این راستا و به دلیل نزدیکی حوزه جمعیتی 

بود.
که  است  معتقد  جمهور  رئیس  داد:  ادامه  کشور  وزیر 
سلامت و حیات مردم مهمترین چیز است که نباید به 

خطر افتد.
مومنی بیان کرد: استان مرکزی ظرفیت های خوبی دارد، 
قطب صنایع راهبردی، رنگین کمان معادن ایران و از 
تاریخی  و  گردشگری  جاذبه های  و  ترانزیتی  موقعیت 

فراوانی برخوردار است.
هوا،  آلودگی  جمله  از  چالش هایی  کرد:  عنوان  وی 
برداشت زیاد آب و کاهش منابع آبی، موضوعات مرتبط 
با صنعت و بنگاه های راکد صنعتی در این خطه وجود 

دارد.
وزیر کشور اضافه کرد: مجمع نمایندگان استان مرکزی 
بر  ظرفیت ها  همه  از  استفاده  با  باید  و  است  یکپارچه 

مشکلات استان غلبه کرد.
مومنی به روح بلند بیش از هفت هزار شهید این دیار 
سلام کرد و گفت: امنیت و آرامش امروز جامعه مرهون 

خون پاک شهیدان است.
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اخبار

معاون وزیر: ۹۷ هزار واحد مسکونی 
در بافت فرسوده شهرهای کشور 

نوسازی شد

شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون   
باز  برنامه  پیشبرد  با  گفت:  ایران  شهری  بازآفرینی 
از  گانه   ۱۹ تشویقی  بسته های  ارایه  و  شهری  آفرینی 
محدوده های  در  واحد  هزار   ۹۷ تاکنون  دولت،  سوی 
ناکارآمد  و  فرسوده  های  بافت  شامل  کشور  بازآفرینی 
دیگر  واحد مسکونی  هزار  و حدود ۳۰۰  نوسازی شده 

نیز در حال نوسازی است.
 محمد آیینی در نشست ستاد بازآفرینی شهری استان 
بازآفرینی شهرهای کشور  کرد: محدوده  اظهار  همدان 
نزدیک به ۱۷۰ هزار هکتار است که بیش از پنج هزار 

هکتار آن در شهرهای استان همدان قرار دارد.
تشویقی  برنامه های  توسعه  هفتم  برنامه  در  افزود:  وی 
برای احیای بافت تاریخی و فرسوده تعریف شده است 
متقاضیان  به  زمینه  این  در  توجهی  قابل  تسهیلات  و 

واگذار می شود.
آیینی همچنین اظهار کرد: شهرداری های استان همدان 
تخفیف  درصد   ۵۰ شهری  بازآفرینی  محدوده های  در 
پروانه ساخت ارائه می دهند و از آن ها درخواست داریم 
پروانه  صدور  تخفیفات  مردمی،  فرصت  ایجاد  جهت 

ساخت را به ۱۰۰ درصد افزایش دهند.
تسهیلات  تومان  میلیون   ۱۸۵ اینکه  به  اشاره  با  وی 
در  نوسازی  متقاضیان  به  درصد  صفر  سود  با  بانکی 
سازان  انبوه  داد:  می شود،ادامه  واگذار  فرسوده  بافت 
توجه داشته باشند در بافت فرسوده مالیات یک میلیون 
تومان و بیمه ۱۵ درصد است و از همه امتیازات تشویقی 

بهره مند خواهند شد.
شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
بازآفرینی شهری ایران گفت: از استانداران می خواهیم 
تقویت  موجب  که  شهرداران  سوی  از  که  ابتکاری  هر 
ناکارآمد  و  فرسوده  بافت  در  مسکن  نوسازی  جریان 

شهری می شود را به ما معرفی کنند.
وی با اشاره به اینکه برای توانمندسازی بافت فرسوده 
بسته های ویژه تعریف شود و محدوده بافت فرسوده باید 
مسکن  نوسازی  یابد،افزود:  کاهش  درصد  چهار  سالانه 
با مشوق های غیر ریالی و غیر تسهیلاتی در حال اجرا 

است.
بسته های  کشور  شهر   ۶۴۰ حدود  کرد:  تصریح  آیینی 
نیز  و ۳۰۹ شهر  کنند  می  اجرا  را  بندی  تشویقی ۱۹ 
اجرای آن  و در حال  تعریف کرده  را  بومی خود  بسته 

است.
در  مسکونی  واحد  هزار   ۱۰ ساخت  به  اشاره  با  وی 
محدوده بازآفرینی شهری همدان افزود: استان همدان 
بازآفرینی  حوزه  در  کشور  برتر  استان   ۱۰ عنوان  به 

شهری مطرح است.
شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
توسعه  هفتم  برنامه  گفت:  ایران  شهری  بازآفرینی 
در  خصوصی  بخش  حضور  برای  خوبی  بسیار  بستر 
برنامه های  اجرای  و  است  کرده  تعریف  محدوده ها  این 
سینما،  سالن های  ساخت  همچون  اقتصادی-فرهنگی 
های  محدوده  در  گردی  بوم  خانه های  و  کتابخانه 

بازآفرینی را حمایت می کند.
وی با بیان اینکه بخش خصوصی با احداث این واحدها 
شد،  خواهند  معاف  مالیات  پرداخت  از  سال   ۱۰ تا 
افزود: استاندار همدان حوزه بازآفرینی شهری را خوب 
بازآفرینی  موضوع  پیگیر  می دهد  نشان  و  می شناسد 

شهری است.
آیینی تصریح کرد: وزیر راه و شهرسازی شناخت خوبی 
بازآفرینی شهری همدان دارد و پیگیر  از محدوده های 

رفع مشکلات این محلات است.
ناکارآمد  و  فرسوده  بافت  محدوده های  داد:  ادامه  وی 
شهری قسمتی همچون سایر نقاط شهر است و تنها به 
دلیل نبود توجه برنامه ریزان شهری، از غافله پیشرفت و 

توسعه شهری جا مانده  است.
شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
بازآفرینی  ملی  ستاد  در  گفت:  ایران  شهری  بازآفرینی 
شهری بسته های ۱۹ بندی تشویقی تعریف شده است 
وباید تلاش کنیم با اجرای آن مخاطرات حوادث طبیعی 

را در این نقاط کاهش دهیم.
و  بازسازی  برای  را  فضاها  همه  دولت  کرد:  تاکید  وی 
نوسازی بافت فرسوده باز کرده است و همین بندهای 
بافت  احیاء  برای  تشویق  بهترین  گانه   ۱۹ تشویقی 

فرسوده است.
و  شهرسازی  معماری،  ارزش های  کرد:  اظهار  آیینی 
را  انسان ها  جان  اگر  اما  است  مهم  بسیار  ما  تاریخی 
به نوسازی و مقاوم سازی آن  بیاندازد مجبور  به خطر 

هستیم.
حصار  همچون  محلاتی  برای  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بسته های  باید  همدان  منوچهری  و  خمینی)ره(  امام 
تشویقی ویژه نوسازی و بازسازی تعریف شود، گفت: به 
آباد قزوین بسته تشویقی  عنوان مثال در محله هادی 
استقبال  تعریف کردیم که همین موضوع موجب  ویژه 
متقاضیان و افزایش ۱۰ درصدی ساخت و سازها شده 
مدیرعامل شرکت  و  و شهرسازی  راه  وزیر  است.معاون 
عنوان  به  تاریخی  بافت  گفت:  ایران  شهری  بازآفرینی 
ارزشمندترین مناطق، حالا در شهرهای کشور متروکه 
شده است و محلاتی همچون جولان همدان به سمت 
آنرا  جلوی  تدبیر  با  باید  که  می کند  حرکت  ویرانگی 
با ایجاد شهرک های جدید  گرفت. وی ادامه داد: نباید 
از فضای  باید  و  آواره کنیم  را  در حاشیه شهرها مردم 

مرکزی شهرها برای سکونت شهروندان استفاده شود.

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باید 
با کاهش نوسانات، آرامش اقتصادی جامعه را 
دولت  اقتصادی  بخش های  گفت:  ببریم،  بالا 
بازار  تنظیم  ستاد  و  اقتصاد  شورای  ویژه  به 
موظف هستند نظارت، هماهنگی و همکاری 
کافی در راستای ثبات قیمت ها و کاهش نرخ 

تورم را در دستور کار خود قرار دهند.
اقتصاد  شورای  جلسه  در  عارف  محمدرضا   
چارچوب  دستورالعمل  تصویب  به  اشاره  با 
با  انرژی  مصرف  در  جویی  صرف  برنامه های 
شورای  جلسه  در  خصوصی  بخش  مشارکت 
کشور  ناترازی های  رفع  بر  تاکید  با  اقتصاد 
جاری  سال  پایان  تا  ویژه  به  برق  و  گاز  در 
خاطرنشان کرد: مردم باید نسبت به واقعیت 
های کشور آگاهی کامل یابند و اطلاع رسانی 
در  جامعه  آحاد  همکاری  لزوم  درخصوص 
اهمیت  حائز  انرژی  مصرف  صرفه جویی 
بخش  عدم النفع های  چراکه  است  اساسی 
ناترازی ها به ضرر و  از  ناشی  تولید  صنعت و 

زیان کل اقتصاد کشور منجر می شود.
اشاره  با  همچنین  جمهور  رئیس  اول  معاون 
اعتبار  تامین  نحوه  تفاهمنامه  تصویب  به 
نفت  بشکه  هزار   ۲۵۰ افزایش  ضربتی  طرح 
همدلی  و  هماهنگی  از  قدردانی  و  روز  در 
صندوق  جمله  از  مرتبط  دستگاه های  و  وزرا 
بزرگ  طرح  این  مالی  تامین  در  ملی  توسعه 
نفتی کشور تاکید کرد: تنظیم و تصویب این 
تفاهمنامه در مدت زمان کوتاه و با توجه به 
و  حیاتی  امری  کشور  اقتصاد  کنونی  شرایط 
افزایش تولید ناخالص داخلی  بسیار موثر در 

و کمک به اقتصاد کشور خواهد بود.
و  برنامه  سازمان  روسای  که  جلسه  این  در 
کار  تعاون،  وزرای  مرکزی،  بانک  و  بودجه 
و  درمان  بهداشت،  نفت،  اجتماعی،  رفاه  و 
تجارت،  و  معدن  صنعت،  پزشکی،  آموزش 
فناوری  و  علمی  معاون  اقتصاد،  و  نیرو 
مسئولان  و  دولت  جمهور،  سخنگوی  رئیس 
»تفاهم  داشتند،  حضور  ذیربط  دستگاه های 
نامه نحوه تامین اعتبار طرح ضربتی افزایش 
منابع  از محل  روز  نفت در  بشکه  ۲۵۰ هزار 
اعضای  تصویب  به  ملی  توسعه  صندوق 

شورای اقتصاد رسید.
ریاست  به  که  جلسه  این  ادامه  در  همچنین 
شد،  برگزار  جمهور  رئیس  اول  معاون 
درخصوص  نفت  وزارت  نیاز  مورد  اصلاحات 
مرکزی  مناطق  گازی  میادین  توسعه  »طرح 
طبیعی  گاز  تولید  افزایش  هدف  با  ایران« 
و  مترمکعب  میلیون   ۱۰۰ حداقل  میزان  به 
و  روز  در  مکعب  متر  میلیون   ۱۴۰ حداکثر 
 ۱۰۰ میزان  به  گازی  میعانات  تولید  افزایش 

هزار بشکه در روز به تصویب رسید.
درخصوص  نفت  وزارت  درخواست  همچنین 
گاز  برای  گاز  ملی  شرکت  سرمایه گذاری 
محل  از  کشور  سراسر  استان های  در  رسانی 
منابع داخلی شرکت مذکور و همچنین »گاز 
رسانی به باقیمانده شهرها و روستاها« توسط 
 ۴,۲ به  رسانی  گاز  با هدف  گاز  ملی  شرکت 
میلیون خانوار ایرانی در سقف سرمایه گذاری 

۴.۷ میلیارد دلاری بررسی و مصوب شد.
برنامه های  و  اقدامات  دستورالعمل  بررسی 
مشارکت  با  انرژی  مصارف  در  جویی  صرفه 
تنظیم  برای  دولت  سوی  از  خصوصی  بخش 
ناترازی گاز در ماه های سرد سال جاری نیز 
اقتصاد  شورای  جلسه  این  مصوبات  دیگر  از 

بود.
ایثار و شهادت کم  تبیین فرهنگ  عارف: در 

کاری شده است
اینکه هیچ  بیان  با  اول رئیس جمهور  معاون 
که  ندیدم  را  ایثارگری  یا  شهدا  خانواده  گاه 
در  گفت:  کند،  طلب  عدالت  و  حق  از  بالاتر 
تبیین فرهنگ ایثار و شهادت کم کاری شده 

است.
محمدرضا عارف در حالی که در هفته دفاع 
و  شهدا  خانواده  از  جمعی  میزبان  مقدس 
بنیاد  مرکزی  ساختمان  به  بود،  ایثارگران 
جلسه  در  تا  رفت  اسلامی  انقلاب  شهید 
»نشست صمیمی با جانبازان و خانواده معزز 

ایثارگران« شرکت کند.
بنیاد  رئیس  صمت،  وزیر  که  دیدار  این  در 
رئیس  معاون  و  ایثارگران  امور  و  شهید 
حضور  نیز  خانواده  و  زنان  امور  در  جمهور 
داشتند، عارف از تلاش دولت وفاق ملی برای 
ایثارگران  خانواده  و  جانبازان  مشکلات  حل 

سخن گفت.
از ظهر سه  بعد  که  نشست صمیمی  این  در 
شنیدن  از  بعد  شد،  برگزار  آبان   ۱۵ شنبه 
سخنان و پیشنهادات جانبازان و خانواده معزز 
گفت:  جمهور  رئیس  اول  معاون  ایثارگران، 
ایثارگران می  هرگاه خدمت خانواده شهدا و 
پیدا  ای  تازه  روحیه  احساس می کنم  رسم، 
کرده ام، شهدا، عزیزترین سرمایه خودشان را 
فدا کردند و ما امروز افتخار می کنیم که به 
خدمت  وایثارگران  شهدا  خانواده  و  فرزندان 

کنیم.
وی ادامه داد: دو جناح سیاسی کشور ممکن 
در  که  کنند  ماراتنی شرکت  در  هم  با  است 
خدمت  دیگران  بهتربه  که  تلاش  کنند  آن 
کرده و زودتر به مقصد برسند اما در  ماراتن 
ایثارگران،  خانواده  و  جانبازان  و  شهدا  با  ما 
نمی  آنها  به  هیچوقت  که  دانیم  می  ما  همه 
دو  این  در  که  کنیم  می  دعا  تنها  و  رسیم  
کمتر  ایثارگران  و  شهدا  از  ما  فاصله  ماراتن، 

و کمتر شود.
بعد  و  صمیمی  نشست  این  ادامه  در  عارف 
شهدا،  محترم  خانواده  سخنان  شنیدن  از 
که  خوشحالم  گفت:  ایثارگران  و  جانبازان 
فضای  در  سازمان  این  در  جلسه ام  دومین 
تشریفات  از  دور  به  و  صمیمی  و  خودمانی 
برگزار می شود و از این به بعد هم هر زمان 
این چنین  برای حضور در  بدهید  افتخار  که 

جلساتی آماده ایم.
جامعه کم توقع خانواده شهدا و ایثارگران

اینکه طی  بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
۴۰ سال گذشته هیچ جامعه ای را به اندازه 
توقع  کم  ایثارگران  و  شهدا  خانواده  جامعه 
هیچ  که  دهم  می  شهادت  گفت:  ام،  ندیده 
ام  ندیده  را  ایثارگری  یا  شهدا  خانواده  وقت 
که بالاتر از آن چیزی که حق و عدالت است 

بخواهد و طلب کند.
بود  خانواده شهدا طرحی  گفت: سهیمه  وی 
که بنده آن را ارائه کردم و همیشه آن را قابل 

دفاع می دانم و به آن افتخار می کنم.
تمام  با  اما  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
صورت  دهه  چهار  این  در  که  هایی  تلاش 
گرفته است به نظر می رسد که در دو موضوع 
کم کاری شده است که اولی »تبیین جایگاه 
رفیع شهدا« و دومی »تبیین فرهنگ ایثار و 
بداندیشی  برخی  امروز  اگر  و  است  شهادت« 

به  همه  از  بیش  بینیم  می  جامعه  در  را  ها 
خاطر ضعف مسئولان، در تبیین این مسائل 
مهم بوده است که نتوانسته ایم فرهنگ ایثار 
را آنگونه که لازم است برای جامعه و به ویژه 

نسل جوان روشن کنیم.
عارف گفت:  البته با وجود برخی ضعف ها در 
با این حال نظام ما دراین  تبیین این موارد، 
زمینه پیشتاز بوده و به برکت آن است که به 
رغم سال ها دشمنی آمریکا و غرب با ایران و 
تلاششان برای حذف تفکر اسلامی، اما مردم 
ما هرگز به مسئولان اجازه نمی دهند که در 
انگیزه هایی  از  و  بیایند  کوتاه  دشمن  مقابل 
که با تکیه بر آنها، انقلاب اسلامی با رهبری 
عبور  رسید  پیروزی  به  )ره(  امام  حضرت 
مشکلات  ها،  سال  این  تمام  در  مردم  کنند، 
هم  امروز  و  اند  کرده  تحمل  را  کمبودها  و 
و  خودخواه  خشن،  صهیونیستی  دشمن  که 
مستبد که با وجود شعارهای به ظاهر انسانی، 
ما  مقابل  در  فهمد  نمی  چیزی  جزخشونت 
صحنه  در  همچنان  مردم  این  دارد،  قرار 

هستند.
اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
ایثارگران  و  شهدا  خانواده  جامعه  نیز  امروز 
که حداقل یک میلیون و هشتصد عضو دارد 
همچنان حافظ نظام و انقلاب هستند، افزود:  
کار مهمی که همه ما امروز باید با تمام وجود 
سرمایه  حفظ  و  »تبیین  کنیم،  دنبال  را  آن 
است،  اسلامی«  انقلاب  معنوی  و  اجتماعی 
این جامعه باید نه تنها برای مردم کشورمان، 
که بلکه برای تمام دنیا، نگاه انقلاب اسلامی 
افکارانسان  و  بر دل ها  الهی  را که حاکمیت 

ها بود را تبیین کند.
عارف ادامه داد: البته مسلم است که به این 
بیشتر  باید  احترام،  و  تقدیر  شایسته  جامعه 
سریعتر  آن  مشکلات  و  مسائل  و  توجه شده 

حل شود.
این  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
جامعه  پنج وظیفه مهم را بر عهده دارد، گفت: 
انقلاب،  بقای  رمز  انقلاب،  پایه های  تحکیم 
رمز توانمند سازی انقلاب، رمز استمرار و رمز 
پیشرفت و تعالی انقلاب در دست این جامعه 
معظم  رهبر  که  همانگونه  و  است  تاثیرگذار 
انقلاب در بیانیه گام دوم انقلاب بیان کردند 
ما باید با ارزیابی عملکردهای این چهار دهه، 
انقلاب  غایی  هدف  که  ای  جامعه  سمت  به 

است حرکت کنیم.
معظم  مقام  فرموده  به  اینکه  بیان  با  عارف 
رهبری هر چه که کشور ما امروز دارد و در 
خون  برکت  به  آورد  خواهد  دست  به  آینده 
بر  شهدا  خون  حفظ  گفت:  است،  شهیدان 
همه ما فرض است و این نه تنها وظیفه بنیاد 
شهید که وظیفه همه ماست که در این مسیر 

گام برداریم.
دولت  افزود:   جمهور  رئیس  اول  معاون 
چهاردهم به دور از شعارزدگی، به دنبال وفاق 
از  خانواده محترم  ملی است و در این مسیر 
به  تا  ایثارگران درخواست می کنیم  و  شهدا 
ما کمک کنند  و در این مسیر وفاق، محور و 
شاخص ما، قانون اساسی، ارزش های اسلامی، 
آرزوی  غایت  که  است  ولایی  نظام  و  انقلاب 

همه انقلابیون است.
و  زنی  برچست  دهه  چند  کرد:  تاکید  عارف 
اتهام زنی حاکم بود و حال اگر یک دهه وفاق 
خوبی  نتایج  و  ثمرات  مطمئنا  باشد  حاکم 

خواهد داشت.
قانون  تصویب  برای  اینکه  بیان  با  وی 
ابتدایی  سال های  در  ایثارگران  جامع 
دهه هشتاد و بعد هم در مجمع تشخیص 
مصلحت تلاش کرده ام، گفت: درخواستم 
کارگروهی  که  است  این  اوحدی  آقای  از 
را که بیست  قانون  این  تا  تعیین کنند  را 
شود  بازنگری  است  گذشته  آن  از  سال 
انجام  آن  در  اصلاحاتی  است  لازم  اگر  و 
دهند و اگر نکات مثبتی وجود دارد آن را 

برجسته تر کنند.
تبدیل  درباره  جمهور  رئیس  اول  معاون 
وضعیت استخدامی فرزندان ایثارگران نیز 
افزود: تلاش می کنیم که هر چه زودتر به 

صورت اساسی مسائل حل شود.
شهدا  خانواده  مسکن  مشکل  درباره  وی 
مسکن،  حوزه  در  گفت:  نیز  ایثارگران  و 
وزیری در راس وزرات مسکن و شهرسازی 
است که خود فرزند شهید هستند و برای 

رفع مشکل اهتمام بسیار زیادی دارند.
و  پزشکی  تجهیزات  خرید  درباره  عارف 
جانبازان  و  ایثارگران  نیاز  مورد  بهداشتی 
بررسی  نیز  مشکل  این  زودی  به  گفت:  نیز 
دهیم،  می  ارائه  را  آن  های  حل  راه  و  شده 
در مورد خودروی ایثارگران هم همانگونه که 
وزیر صمت در این جلسه بیان کردند، مسائل 
داده  تحویل  خودروها  زودی  به  و  شده  حل 

می شود.
بیان  با  نیز  صمت  وزیر  جلسه،  این  در 
توضیحاتی درباره تحویل خودروی ایثارگران 
مورد  در  مشکلی  هیچ  حاضر  حال  در  گفت: 
در  ندارد،  وجود  داخلی  خودروهای  تحویل 
در  مشکلات  نیز  خارجی  خودروهای  مورد 
جلسات بین وزارت صمت و مهندس اوحدی، 
و  شده  حل  ایثارگران  و  شهید  بنیاد  رئیس 
برای رسیدگی سریعتر به کارها، میز خدمت 
از سازمان صمت به بنیاد شهید منتقل شده 

است.
در پایان این جلسه صمیمانه، عارف با خانواده 
شهید دکتر حیدری که به مدت ۲۵ سال در 
این  مردم  به  پزشک  عنوان  به  لبنان  جنوب 
منطقه خدمت کرده و در هفته های اخیر در 
رسیده  شهادت  به  صهیونیستی  رژیم  حمله 
مورد  را  شهید  فرزندان  و  کرده  دیدار  است 

تفقد قرار داد.
واگذاری اموال مازاد و راکد باید با دقت نظر 

و سرعت مناسب انجام شود
جلسه  دومین  در  رئیس جمهور  اول  معاون   
ملی  وفاق  دولت  در  دارایی ها  سازی  مولد 
با  باید  راکد  و  مازاد  اموال  واگذاری  گفت: 
انجام  مناسب  سرعت  همزمان  و  نظر  دقت 

شود.
جلسه  هفتمین  و  سی  در  ایرنا،  گزارش  به 
هیئت عالی مولدسازی دارایی های دولت که 
به ریاست محمدرضا عارف معاون اول رئیس 
جمهور برگزار شد، قیمت پایه، مازاد بودن و 
واحدهای  و  اراضی  املاک،  واگذاری  شرایط 
جهاد  وزارتخانه های  تملک  تحت  ساختمانی 
کشاورزی و آموزش و پرورش بحث، تصمیم 

گیری و مصوب شد.
در این جلسه که دومین نشست این هیئت در 
دولت چهاردهم بود، وزرای راه و شهرسازی، 
امور اقتصادی و دارایی و آموزش و پرورش، 
رئیس  اجرایی  معاون  دولت،  سخنگوی 
جمهور، رئیس دیوان عالی کشور و مسئولان 
درخواست  و  داشتند  امر حضور  دستگاه های 
مازاد  درخصوص  پرورش  و  آموزش  وزارت 
واحدهای  واگذاری  و  پایه  قیمت  بودن، 
ساختمانی، املاک و اراضی این وزارتخانه در 
خراسان  بختیاری،  و  چهارمحال  های  استان 
رضوی، قم، فارس، قزوین و کرمانشاه بررسی، 

تصمیم گیری و مصوب شد.
همچنین مازاد بودن، قیمت پایه و واگذاری 
در  کشاورزی  جهاد  وزارت  املاک  و  اراضی 
مرکزی،  بختیاری،  و  چهارمحال  های  استان 
و  مازندران  کردستان،  قزوین،  اصفهان، 

اردبیل به تصویب اعضای این جلسه رسید.
معاون اول رئیس جمهور در این جلسه گفت 
دقت  با  باید  راکد  و  مازاد  اموال  واگذاری   :
و  انجام شود  مناسب  و همزمان سرعت  نظر 
با تمرکز وزرای ذیربط در این حوزه جلسات 
با نظم و توالی بیش از پیش برای رسیدگی 
به وضعیت اموال مازاد و قابل واگذاری دولت 

برگزارشود.

عارف: با کاهش نوسانات، آرامش اقتصادی 
جامعه را بالا ببریم

اخبار

قوانین مناطق آزاد باید احصاء شود/ کم کاری 

به بهانه اختیارات قانونی پذیرفتنی نیست

 دبیرشورایعالی مناطق آزاد کشور با تاکید بر احیای مزیت های 
کارگروه های  ایجاد  با  گفت:  مناطق  این  گذاری  سرمایه 

تخصصی در تلاش برای احصاء قوانین مناطق آزاد هستیم.
رضا مسرور در نشست با سرمایه گذاران و فعالان اقتصادی 
مهم  مزیت های  اینکه  بیان  با  کیش  آزاد  منطقه  سازمان 
سرمایه گذاری در مناطق آزاد از بین رفته است،  اظهار کرد: 
احصاء و احیای قوانین مناطق آزاد نقش بسزایی در رشد و 

توسعه این مناطق خواهد داشت.
وی ادامه داد: ما گره های کار را می شناسیم و در بحث احصاء 
و احیای قوانین مناطق آزاد نیازمند یک همدلی و همکاری 
همه جانبه هستیم که در این بین نقش نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی بسیار حائز اهمیت است؛  بخش نامه هایی که 
مغایر قوانین مناطق ازاد هستند باید استصحال شده و رفع 

شوند.
آزاد  مناطق  کاملا در جریان مشکلات  اینکه  بیان  با  مسرور 
هستم،  افزود: سال ها ساکن کیش بودم و به وضعیت موجود 
کاملا واقف هستم؛  هرچند برخی از مشکلات به مباحث کلان 
کشور مربوط می شود اما بخشی نیز به حکمرانی مطلوب در 

منطقه بازمی گردد.
وی با تاکید بر اینکه کم کاری به بهانه محدود بودن اختیارات 
قانونی مدیران عامل به هیچ وجه پذیرفتنی نیست،  بیان کرد: 
اتفاقا اختیارات خوبی به مدیران عامل مناطق آزاد سپرده شده 
و باید بتوان حکمرانی خود را در منطقه اجرایی کرد؛  مشکل 
اصلی استفاده از این اختیارات در توسعه منطقه است که در 
این رابطه حرف های زیادی داریم و در نشست های اختصاصی 

با مدیران به آن خواهیم پرداخت.
پروژه های نیمه تمام زیر ذره بین می روند

گذاری  سرمایه  پروژه های  کشور  آزاد  مناطق  دبیرشورایعالی 
نیمه تمام را یک آفت در توسعه مناطق آزاد دانست و تصریح 
کرد: در نشست با سازمان بازرسی تک تک مشکلات پروژه ها 

بررسی می شود تا این موارد حل شود.
کاملا  فرد  آزاد کیش یک  منطقه  مدیرعامل  کرد:  اضافه  وی 
مثبت است اما به نظر می رسد مدیران میانی همراهی لازم را 

ندارند.
مسرور گفت و گوی دولت با بخش خصوصی در مناطق آزاد 
را بسیار مهم عنوان کرد و گفت: معتقدم که هر سه ماه یکبار 
بخش خصوصی  با  تخصصی  نشست های  منظم  طور  به  باید 
برگزار شود؛  ما پشت میز نشینی و کنترل از راه دور مدیران را 
نمی پسندیم و معتقد به گفت و گو برای حل مشکلات هستیم.

وی همچنین از آغاز برخی اقدامات از سوی وزیر اقتصاد برای 
حل مشکلات مالیاتی در مناطق آزاد خبر داد و نسبت به حل 

این مشکلات در آینده ابراز امیدواری کرد.
رییس جمهور به نقش مناطق آزاد در توسعه اقتصادی کشور 

باور دارد
دبیرشورایعالی مناطق آزاد کشور با بیان اینکه رییس جمهور 
اعتقاد زیادی به تاثیر مناطق آزاد در توسعه اقتصاد کشور دارد،  
اظهار کرد: دولت معتقد است که مناطق ازاد می تواند پیشران 

اقتصاد کشور باشد.
وی با تاکید بر اینکه ایجاد رضایت در سرمایه گذاران یک امر 
ضروری است،  افزود: یکی از مهمترین اقدامات در مناطق آزاد 
باید ایجاد رضایت در سرمایه گذاران بر اساس قوانین و مقررات 
باشد؛ اگر سرمایه گذاری از حضور در یک منطقه رضایت کافی 
نداشته باشد، قطع یقین سرمایه گذاران جدید نیز علاقه ای به 

حضور در منطقه نخواهند داشت.
داشتن ایرلاین برای کیش از نان شب ضروری تر است

مسرور در ادامه به برخی مطالبات در راستای حل مشکلات 
یک  کیش  جزیره  کرد:  تاکید  و  اشاره  کیش  جزیره  پروازی 
شرایط جغرافیایی خاصی دارد و به هیچ وجه مشابه مناطقی 
همچون ارس و انزلی نیست؛  این جزیره در دریا محصور است و 

اکثر تردد به آن از طریق خطوط هوایی انجام می شود.
وی ادامه داد: داشتن ایرلاین برای کیش از نان شب واحب تر 
است و معتقدیم که کیش ایر باید به سازمان منطقه آزاد کیش 
برای  و  آغاز شده  نیز  اقدامات لازم  راستا  بازگردد؛  در همین 

تحقق آن تمامی تلاش خود را به کار خواهیم گرفت.
شرکت آب و برق کیش باید به حاکمیت بازگردد

دبیرشورایعالی مناطق آزاد کشور واگذاری شرکت آب و برق 
بیان کرد و گفت: در مورد  را یک  به بخش خصوصی  کیش 
واگذاری این شرکت که سهامدار اصلی آن بانک شهر است،  
ارائه  را  پیشنهاد خرید سهام  انجام شده که  گفت و گوهایی 
کردیم؛  معتقدیم که شرکت آب و برق کیش باید به حاکمیت 

بازگردد.
وی از مدیرعامل منطقه آزاد کیش خواست تا به بحث مشکلات 
آب و  برق کیش شخصا ورود کرده و آن را به معاونین محول 
مواقع  برخی  در  که  می شود  چگونه  کرد:  بیان  مسرور  نکند؛  
قبض آب و برق در جزیره پنج  برابر سرزمینم اصلی می شود؟ 
مدیرعامل شخصا باید به این موضوع ورود کند و در صورت 
لزوم دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد نیز به موضوع شرکت آب 

و برق کیش ورود خواهد کرد.
وی با تاکید بر اینکه حتی یک ریال سرمایه گذاری نباید از 
منطقه آزاد کیش خارج شود،  افزود: مدیران معمولا آماری از 
میزان سرمایه گذاری در مناطق ارائه می دهند اما هیچ آماری 

از میزان خروج سرمایه از مناطق گزارش نمی کنند.
مسرور ادامه داد: دولت انتظار دارد که مناطق آزاد جایی برای 
جذب سرمایه گذاری باشد؛ سازمان مناطق آزاد ملزم به تسریع 
سرمایه گذاری است؛  معتقدیم که اگر قرار بر نارضایتی سرمایه 

گذار باشد اصلا چه نیازی به سازمان مناطق ازاد است؟
وی اضافه کرد: تفکر دولت ها با یکدیگر متفاوت است؛ ما در 
بحث توسعه به هیچ وجه نگاه سیاسی نداریم و رضایت مردم 
برای ما اولویت است. دبیرشورایعالی مناطق آزاد کشور با گلایه 
از به طول انجامیدن صدر مجوز کسب و کار در این مناطق،  
اظهار کرد: تسهیل در صدور مجوز کسب وکار برای ما مهم 
است؛ در مناطق آزاد مردم باید به راحتی کسب وکار خود را 
راه اندازی کنند؛  اگر یک مجوزی که یک ماهه باید صادر شود 

نباید مدت آن را به یک سال افزایش داد.
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آگهی سال هفتم - شماره  6263

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۳۶ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای عشقعلی مفرد شیخدرابادی فرزند محمد ولی بشماره 
شناسنامه ۳۰۸۲ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۰۱/۳۰ متر 
مربع پلاک ۲۲۴۳ فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد 
خریداری از مالک رسمی آقای حسن رضایی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰7/۲۸       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۴۰۵ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمید حاتمی فرزند حکمعلی به شماره شناسنامه ۴۴۸9۸ 
صادره از تهران نسبت به قسمتی از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۱۲۸۸ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۵ 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ناصر بختیاری محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۰77۰ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۰7 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسمعیل بهاری تازه کند فرزند زمان به شماره شناسنامه ۵۸۱ 
صادره از بستان آباد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۱۰ متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک ۴۳۲ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۱ اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی اصغر قزل ایاغ محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۴۰۳۵ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۱ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۳۸۲ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی مختار سعیدی فرزند علی اکبر به شماره شناسنامه 77۰9 صادره از تهران 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۶۱/۵۴ متر مربع مفروز و 
مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۳ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن قوامی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۶7۸۱ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۱ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۰۴۳۴ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۰7 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
به شماره شناسنامه ۳۴۰۱ صادره  متقاضی خداوردی صدائی ملائی فرزند جبرئیل  مالکانه 
از تهران نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۱۴۲/۰7 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک۳۳۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی اکبر صفدری 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۶7۸۴ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۰۱ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۰۴۳۵ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۰7 هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی معصومه معروفی فرزند فیروز به شماره شناسنامه ۳۰7۲۲ صادره از تهران 
نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۴۲/۰7 متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک۳۳۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی اکبر صفدری محرز گردیده لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
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آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۱۳۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۳ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمیرا پور یوسفی فرزند بیات علی به شماره شناسنامه ۶۳۲۸ 
صادره از قم نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲۱۴/۴۳ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک۱۶۱۸ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد احمدی محرز 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت  لذا  گردیده 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
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آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۱۳9 مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۳ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدعلی محمدی فرزند فیروز علی به شماره شناسنامه ۴ 
صادره از کبودرآهنگ نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 

مساحت ۲۱۴/۴۳ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک۱۶۱۸ فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمد احمدی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۴۱۴ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
تازه کند فرزند محرم به شماره شناسنامه  مالکانه متقاضی مهدی دردائی  عادی و تصرفات 
۰۰۱799۵۱۱۶ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۲۴7/۴۵ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 9۵۳ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۶۱ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
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آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۳9۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مهدی معینی کربکندی فرزند هاشم به شماره شناسنامه ۲۸۰۱ 
صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 9۶۵/۸۰ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۴۶ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمدتات محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۸7۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۱ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی وجیح اله مردی فرزند حجت اله به شماره شناسنامه ۵۰۰ 
صادره از -نسبت به ششدانگ یک ساختمان به مساحت ۱۳۳ متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۵۳ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی احمدعسگری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰9۳۳۱ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۶ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی صورت نجفی فرزند شاداله به شماره شناسنامه ۶۲ صادره 
ازکنگاور نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۳/۱7 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳۰ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قربانعلی میرزائی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴
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آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۶۲۳۲ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۴ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰9۰۰۳ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۴ هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی حسن سرکلی فرزند محمد به شماره شناسنامه ۱۸۵ صادره از تهران نسبت به 
اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 9۵/۸۱ متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۱۵۱ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۵۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی کریم عسگری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۴۰۱ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۲ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰9۰۰۵  مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۴هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
 ۵۱۳۲ شناسنامه  شماره  به  محمدحسن  فرزند  احمدآبادی  سیفی  رسول  متقاضی  مالکانه 
صادره ازقم نسبت به سه دانگ مشاع از عرصه ششدانگ یک قطعه زمین محصور به مساحت 
۲۴۳۲/۵۳ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۴ 
اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حیدر قلی افشار محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۴۴۰۵ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۲ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رضا زینلی فرزند تقی به شماره شناسنامه ۱۱۸۱ صادره ازقم 
نسبت به سه دانگ مشاع از عرصه ششدانگ یک قطعه زمین محصور به مساحت ۲۴۳۲/۵۳ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۴ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حیدر قلی افشار محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 

آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۶۰۴ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۱۶ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
به شماره شناسنامه  محمد  فرزند  توسلیان  عباس  متقاضی  مالکانه  و تصرفات  عادی  انتقال 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  تهران  از  صادره   ۰۰۱۴9۰۱۰99
مساحت ۱۲۴/۰۵ متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 9۳۱ فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسین توکلی  
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۳9۶ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی کبری بختیاری فرزند حسن به شماره شناسنامه ۳7۲ صادره 
از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۳۲/۰۴ متر مربع 
مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 9۵7 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی علی اکبر توکلی  محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰9۶۵۰ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۲۸ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی اصغر شیروان شاهی فرزند عبداله به شماره شناسنامه 
یک صادره از لنگرود نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 97/۵۰ 
متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲7 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ابوالقاسم خلیلی و ورثه ایشان 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۱۵9۶ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۲۲ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اصغر یادگاری فرزند حمزه علی به شماره شناسنامه ۱۳۳۱ 
صادره از بستان آباد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین  مزروعی به مساحت ۱9۶۰۰ متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک ۴۳و۱۰۶و۱۰۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
۱۴۶ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مهدی – نیره – ابراهیم 
همگی زارع شحنه محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۴۵۱ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱۵ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی اکبر قره گوزلو فرزند علی عباس به شماره شناسنامه ۴۴۳ 
صادره از قهاوند نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۰۰۰/۱۸ متر مربع مفروز و 
مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۸ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی فرمانعلی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۶۳۵ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۱۶ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حبیب اله گجری قمشی فرزند عباس به شماره شناسنامه ۵۰ 
صادره از دلفان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین  با بنای احداثی به مساحت ۸۰/۴۸ متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۸ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسین بهارلو محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۸۶9۳ مورخ ۱۴۰۳/۰۶/۱9 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی جواد فتحی لجینی فرزند کلام به شماره شناسنامه ۳۵7۳ 
صادره از تهران نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین  با بنای احداثی به مساحت ۲۳۶/۳۲ 
متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۵۶ اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی سید احمد سفیداری محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 

تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۵۸۳ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۳ 
و رای اصلاحی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۰۰9۲ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۲۳ هیات رسیدگی به 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی محمد سپهر هریس فرزند احمد به شماره شناسنامه ۲۸7 صادره از هریس 
نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۱۱9۳/۶7 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی 
از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی حسین خواجه نوری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۴۵۱ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۳ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اسماعیل عیسی خانی فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۰۰ 
صادره از آوج نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۶۱7۴/۴۸ متر 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۸ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عباسعلی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۴۶۲ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۳ 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی داود عیسی خانی فرزند مصیب به شماره شناسنامه ۳ صادره 
از آوج نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۶۱7۴/۴۸ متر مربع 
مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۸ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عباسعلی بهارلو محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲9 /۰7 /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

مرجع رسیدگی: اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم
خواهانها: سید جمال الدین و سید اسماعیل حوائجی و سید محمد حسینی

خواندگان: جمیع مالکین مشاعی پلاک ثبتی ۲۴7۳ فرعی از ۱۵۳ اصلی
مورد اقدام: پلاک ثبتی ۲۴7۳ فرعی از ۱۵۳ اصلی

موضوع تصمیم واحد ثبتی: عدم افراز
مورخ   ۱۰7۱۲ شماره  به  الذکر  فوق  خواهانهای  درخواست  دراجرای  کار:  گردش 
۱۴۰۳/۰۵/۲۸مبنی بر افراز سهام خود از سهام سایر مالکین مشاعی لذا وضعیت ثبتی پلاک  
۲۴7۳ دو هزار و چهارصد و هفتاد و سه فرعی از ۱۵۳ اصلی در اجرای ماده ۲ آئین نامه قانون 

افراز بشرح ذیل اعلام می دارد:
اسناد مالکیت یک قطعه زمین مزروعی نوع ملک طلق با کاربری - به پلاک ثبتی ۲۴7۳ فرعی از 
۱۵۳ اصلی ؛ واقع در بخش ۰۰ ناحیه ۰۰ حوزه ثبت ملک رباط کریم استان تهران به مساحت 

۳۱۳۲7۲/۰9 متر مربع به حدود: 
شمالا : بطول 9۰۴ متر به خیابان شرقا: در چهار قسمت که قسمت دوم آن جنوبی است . اول 
بطول ۲۲۲ متر به خیابان دوم بطول 9۵/۰۱ متر به شماره ۶7 فرعی از ۱۵۳ اصلی سوم بطول 
۶۲/۳۸ متر به شماره ۶7 فرعی از ۱۵۳ اصلی چهارم بطول۱۲۰ متر به شماره ۶7 فرعی از ۱۵۳ 
اصلی جنوبا بطول ۵۳7 متر به خیابان غربا در سه قسمت که قسمتهای اول و دوم  آن جنوبی 
است اول بطول ۳۲ متر به خیابان دوم بطول ۴۰۳ متر به خیابان سوم بطول ۵۰ متر به خیابان که 
بنام اشخاص زیادی ثبت گردیده است )که بعلت کثرت آنها اسامی در اینجا قید نشده لیکن در 
سامانه جامع املاک ؛ اسامی قابل مشاهده میباشد( و همچنین تعدادی سابقه بازداشت داشته 
که در گزارش ماده ۲ درج گردیده است و با خاتمه یافتن عملیات ثبتی و گواهی دفتر املاک مبنی 
بر مالکیت متقاضیان و شرکا در مورد افراز آن طی نامه شماره ۱۴۰۳۸۵۶۰۱۰۲۲۰۱۳7۴۸ 
مورخ ۱۴۰۳/۰۲/۲۲ با جهاد کشاورزی رباط کریم مکاتبه و مرجع مذکور در پاسخ طی شماره 
۱۴۰۳/7/۲۲/۴۵۵7 مورخ ۱۴۰۳/7/۳ اعلام نموده پلاک مرقوم قابلیت افراز ندارد لذا با 
توجه به پاسخ مذکور بنظر اینجانبان حمزه نجفیان نماینده و علیرضا سالار نقشه بردار ثبت، غیر 

قابل افراز اعلام می گردد.
تصمیم واحد ثبتی

با مطالعه محتویات پرونده ثبتی و گزارش نماینده و نقشه بردار به شرح فوق پلاک ثبتی ۲۴7۳ 
فرعی از ۱۵۳ اصلی غیر قابل افراز تشخیص می گردد. لذا بدینوسیله مراتب در اجرای مادتین 
۵ و ۶ آئین نامه قانون افراز به متقاضی افراز و سایر مالکین مشاعی برابر مقررات مذکور در 
ماده ۶ آئین نامه اخیر الذکر ابلاغ میشود تا در صورت اعتراض ظرف مدت ده روز از تاریخ ابلاغ 

به دادگاه صالحه قضائی مراجعه و رسید دریافت نمایند.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲77۰ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای شیرعلی نجفی فرزند رمضانعلی بشماره شناسنامه ۱۸ 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۰/۴۸ متر مربع پلاک ۲۶۱۸۱ 
فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵۸9 فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان 
آباد خریداری از مالک رسمی آقای عبداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰7/۲۸        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰۸/۱۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۴۴۸۳ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای مولان صبری فرزند حسن بشماره شناسنامه ۳ نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۱9/۳۶ متر مربع پلاک ۲۶۲۰۳ فرعی 
از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵9۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد 
خریداری از مالک رسمی آقای عبدالله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است. در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰7/۱۴        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰۸/۳۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

پنجشنبه 17  آبان  1403



هنری
گزارش

وزیر میراث فرهنگی: اشتغال در صنایع 

دستی باید به یک میلیون نفر برسد

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: در پایان برنامه هفتم 
توسعه، اشتغال در صنایع دستی کشور باید به یک میلیون نفر برسد.

 سیدرضا صالحی امیری در جمع خبرنگاران در شیراز بیان کرد: در زمان حاضر 
بیش از ۵۰۰ هزار نفر در ۳۱ استان کشور مشغول تولید صنایع دستی هستند.

نفر  برنامه هفتم توسعه، تکلیف داریم، سالانه یکصدهزار  بر اساس  افزود:  وی 
اشتغال در این حوزه ایجاد کنیم تا در پایان برنامه پنج ساله، این رقم به یک 

میلیون نفر برسد.
صالحی امیری بااشاره به افتتاح بازار هتر شیراز اظهار کرد: خلاقیت های دست 
زنان و مردان ایرانی انسان را خیره می کند و این زیبایی ها در ۶۳ غرفه فعال 

بازار هنر شیراز نیز مشاهده می شود.
سه مساله اساسی برای توسعه صنایع دستی

با  خود  جلسه  به  اشاره  با  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی  میراث  وزیر 
مسئولان صنوف مختلف صنایع دستی کشور، گفت: مسائل و مشکلات آنها به 

طور کلی در قالب سه مساله قابل بیان است که باید به آنها پاسخ داده شود.
وی عنوان کرد: امنیت شغلی و بیمه، تسهیلات و گسترش شغلی و بازاریابی از 

مهمترین مسائل صنایع دستی کشور است.
صالحی امیری گفت: صنایع دستی اشتغال کم هزینه ای است و هر شغل صنایع 

دستی را می توان با ۳۰ میلیون تومان ایجاد کرد.
به  را  باید ذائقه جامعه  نیز گفت:  بازاریابی  وزیر میراث فرهنگی درباره مساله 
رفع  را  آنها  موانع صادرات  تا  و تلاش کنیم  سمت صنایع دستی سوق دهیم 

کنیم.
وی اظهار کرد: من به آینده صنایع دستی بسیار امیدوار هستم.

وی با اشاره به جایگاه شاخص فارس در صنایع دستی و میزبانی از بیش از سه 
هزار اثر میراثی گفت: شیراز و فارس با تمرکز بر میراث فرهنگی، گردشگری و 

صنایع دستی سکوی توسعه ایران خواهد شد.
ادامه داد: بیش از ۴۰۰ مجموعه صنایع دستی در این استان  صالحی امیری 
شکل گرفته و بیش از ۲۲ هزار نفر در این حوزه اشتغال دارند و استاندار فارس 

نیز انگیزه جدی برای توسعه صنایع دستی دارد.

رئیس مرکز پژوهشی جاده ابریشم:

واژه های فارسی در ادبیات دریانوردان 

جهان همچنان رواج دارد
زبان  قدیم  در  اینکه  بیان  با  ابریشم  جاده  پژوهشی  مرکز  رئیس   
دریانوردان، از دریای عمان تا قاره آفریقا زبان فارسی بود، گفت: در 
حال حاضر با اینکه دیگر زبان فارسی زبان بین المللی نیست و سالها 
است که دیگر توسط دریانوردان به کار نمی رود، همچنان واژه های 

فارسی در ادبیات دریانوردان وجود دارد.
»جاده  تخصصی  نشست  ملک،  موزه  عمومی  روابط  از  گزارش  به 
پژوهشگرانی  حضور  با  چین«  و  ایران  فرهنگی  تبادلات  و  ابریشم 
از حوزه های گوناگون فرهنگ و هنر در کتابخانه و موزه ملی ملک 

برگزار شد.
حسن باستانی راد رئیس مرکز پژوهشی جاده ابریشم و عضو هیات 
زبان  قدیم  در  گفت:  مراسم  این  در  بهشتی  شهید  دانشگاه  علمی 
دریانوردان، از دریای عمان تا قاره آفریقا زبان فارسی بوده است. در 
حال حاضر با اینکه دیگر زبان فارسی زبان بین المللی نیست و سالها 
است که دیگر توسط دریانوردان به کار نمی رود، همچنان واژه های 

فارسی در ادبیات دریانوردان وجود دارد.
جاده  در  ایران  جغرافیایی  موقعیت  به  زبان،  بر  افزون  باستانی راد 
ابریشم اشاره کرد و گفت: این موقعیت به گونه ای بوده که کشورهای 
شرق آسیا و به خصوص چین برای رسیدن به کشورهای اروپایی و 
بالعکس به ایران نیاز داشتند. ایران پلی برای ارتباط بین دو سوی 

جهان بوده است.
لیلا خاموشی کارشناس موزه ملی ایران درباره »مجموعه چینی های 
بررسی  ضمن  ایران«  ملی  موزه  در  اردبیلی  صفی الدین  شیخ  بقعه 
همه  در  چین  و  ایران  روابط  گفت:  چین،  و  ایران  مراودات  سابقه 
دریایی  ارتباطات  زمینه  در  است.  داشته  وجود  تاریخ  دوره های 

شواهدی در سده های اولیه اسلام در دست است.
وی به علاقه ایرانیان به ویژه شاه عباس صفوی به ظروف چینی اشاره 
کرد و افزود: این علاقه در حدی بوده که شاه عباس از هنرمندان 
را  چینی  ظروف  ساخت  هنر  ایرانیان  به  تا  می کند  دعوت  چینی 
آموزش دهند. نقوش روی ظروف چینی در دوره هایی از تاریخ تلفیق 
نمادهای ایرانی و چینی است و حکایت از تبادلات فرهنگی دو کشور 

دارد.
درباره  ایران  عروسکی  نمایشگران  انجمن  رئیس  ستاری  سیاوش 
»سیر تسلسل نمایش عروسکی در جاده ابریشم« به اشکال گوناگون 
ریشه   گفت:  و  کرد  اشاره  ایران  در  عروسکی  نمایش  و  عروسک ها 

نمایش های عروسکی در ایران به گذشته های دور بر می گردد.
ستاری به اشعاری از نظامی، فردوسی و جامی اشاره کرد که بیانگر 
و  است  بوده  ایران  در  نمایش  اجرای  برای  دوره گرد  کولیان  حضور 
افزود: ریشه نمایش عروسکی از فرهنگ چین باستان و هند بوده و 
سپس از طریق جاده ابریشم به سایر کشورها منتقل شده است. برای 
مثال نمایش عروسکی سایه از چین به ایران، از ایران به عثمانی و 
سایر نقاط انتقال یافته است تا حدی که در حال حاضر در برزیل هم 

نمایش سایه اجرا می شود .
علی محمد سابقی رایزن پیشین فرهنگی ایران در چین ضمن بررسی 
»آثار فرهنگی تاریخی ایران در سرتاسر چین« گفت: روابط سیاسی 
و  دارد  سال   ۲۶۰۰ از  بیش  کهنی  پیشینه  چین  و  ایران  فرهنگی 

تبادل های حاصل از آموزه های دو کشور همچنان ادامه دارد.
را  ابریشم  ایران و چین در جاده  از مبادلات  آثار برجای مانده  وی 
بسیار متنوع و گوناگونه دانست و به اشیاء ایرانی موجود در موزه های 
چین از سکه و نسخه خطی گرفته تا آثار برجای مانده از ایرانیان بر 
مقبره های باستانی و نیز وجود مقبره ها و پرستشگاه های ایرانی در 

کشور چین اشاره کرد.
راه  بی پایان  ابرهای  »نمایشگاه  از  حاضران  نشست  این  پایان  در 

ابریشم« بازدید کردند.

از  یکی  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
انقلاب  معظم  رهبر  تاکید  مورد  مسایل 
را  علمی حوزوی  های  همایش  مورد  در 
امتداد اجتماعی آنها عنوان کرد و گفت:  
نتایج این همایش ها نباید صرفا در دایره 

نخبگان محدود بماند.
 سید عباس صالحی در همایش بین المللی 
حضرت جعفر بن ابیطالب)ع( در مجتمع 
برای  داشت:  اظهار  قم  خمینی)ره(  امام 
این که نتایج همایش های علمی در دایره 
نماند ظرفیتی عظیمی در  باقی  نخبگان 
حوزه علمیه قم وجود دارد و استاندار قم 
نیز ۲ روز در هفته را برای مسایل فرهنگی 

و اجتماعی قم گذاشته است.
گروهی  هجرت  موضوع  به  ادامه  در  وی 
از مسلمانان به فرماندهی حضرت جعفر 
و  کرد  اشاره  حبشه  به  ابیطالب)ع(  بن 
اظهار داشت:  هجرت به حبشه ۱۵ سال 
از زندگی آن حضرت را در بر می گیرد و 
این هجرت سهم بسیار بزرگی در تمدن و 

جامعه سازی اسلامی داشت.
افزود:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
ایمان  از  صیانت  برای  حبشه  به  هجرت 
مسلمانان اتفاق افتاد تا کسانی که در برابر 
فشارها تاب نیاورند، ایمانشان حفظ شود.

وی اظهار کرد: حبشه کشور وسیعی بود و 
پادشاه آن نیز روش و منش عدالت داشت 
مسلمانان  آنجا سبب شد  به  مهاجرت  و 

ادامه معیشت و حیات مادی خود را پیدا 
کنند و حبشه فضای گسترده ای بود که 
امکان تحرک برای جامعه مهاجر بوجود 

می آورد.
بن  جعفر  حضرت  گفت:  صالحی 
و  بود  مسلمان  مرد  دومین  ابیطالب)ع( 
ایشان  وجود  در  را  اخلاقی  فضایل  عمق 

بود.
وی افزود: پیامبر اسلام)ص(  برای تربیت و 
مدیریت جامعه مهاجر به حبشه فردی را 
سرپرست کرد که در طول عمرش پا کج 

نگذاشته بود.
وی ادامه داد: نقش جعفر بن ابیطالب)ع( 
نقش یک فرمانده عرصه بین الملل است 
او  خصلت های  از  تاریخ  که  چیزهایی  و 
 ، است  تاریخ  می گوید حرف های درست 
ذکاوت و زیرکی در شخصیت آن حضرت 

نمایان بود.
صالحی با اشاره به رهاورد هجرت حضرت 
جعفر بن ابیطالب)ع( به حبشه گفت: این 
این  مترصد  قریش  و  مخفیانه  هجرت 
بود که مسلمانان حرفشان خارج از مکه 

شنیده نشود.
صفات  حضرت  آن  داد:  ادامه  وی 
برابر  در  خوبی  به  را  )ص(   پیامبراکرم 
را  انسانی شان  فطرت  و  عنوان  دیگران 

درگیر می کرد.
صالحی با اشاره به رهاورد فرماندهی جعفر 

بن ابی طالب )ع( برای مسلمانان 
در سفر به حبشه گفت: مسلمانان 
یا  ماه   ۶ برخی  ایشان  همراه 
یکسال بود که مسلمان شده بودند 
و این که در جامعه بزرگی بروند و 
صیانت اسلامی خود را حفظ کنند 

کار بسیار سختی بود.
مهاجرت  که  این  به  اشاره  با  وی 
برای  سازی  فرصت  حبشه  به 
گفت:  بود،  آفریقا  قاره  در  اسلام 
ابی  جعفرابن  حضرت  کارنامه 
دقیقی  فرد  داد  نشان  طالب)ع( 
انتخاب کرد و  را پیامبراکرم)ص( 
رهاوردهای اساسی در این زمینه 

پیدا شد.
وزیر فرهنگ: سازمان حج و زیارت 

به ایده های جدید نیاز دارد
 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: ما در 
ایده های جدید  به  زیارت  و  سازمان حج 

نیاز داریم تا بتوانیم از آن صیانت کنیم.
سیدعباس صالحی  در آیین معارفه رئیس 
سازمان حج و زیارت اظهار داشت: امسال 
شرایط منطقه ای خاص بر فضای منطقه و 
کشور حاکم است. من نقدی به گذشته 
سازمان حج و زیارت ندارم و شاید مسیر 
بوده  درست  خودش  شرایط  در  گذشته 
توجهی  قابل  تغییرات  حج  مساله  است. 
پیدا کرده است؛ حج این دهه و دهه آتی، 

حج دهه ۶۰ و ۷۰ نیست.
قابل  تغییرات  میزبان  کشور  افزود:  وی 
ایجاد کرده است.  توجهی در مسیر حج 
گردشگری  یک  به  را  زیارت  عربستان، 
مذهبی تقلیل می دهد و ما خوب می دانیم 
چقدر فرق است بین زیارت و گردشگری 
مذهبی. اعمال تغییرات عربستان در حالی 
صورت می گیرد که زیارت با گردشگری 

مذهبی تفاوت زیادی دارد.
صالحی ادامه داد: سفر حج، سفر زیستی، 
در  مهم  این  است.  روحانی  و  قدسی 
حالی است که نباید زیارت در زیست بوم 
جدید گم شود. زیرا که همچنان در آن 
طرف مرزها بسیاری مسائل در حال تغییر 
است، در کشور ما نیز در حال تغییر است.

وزیر ارشاد همچنین با گرامیداشت یاد و 
خاطره شهدای مقاومت و آرزوی پیروزی 
برای جبهه مقاومت گفت: حج از جایگاه 
مسلمانان  بین  در  بالایی  بسیار  ارزش  و 
میان  این  در  که  است  برخوردار  جهان 
زائران ما امانت های مردم هستند و باید 
خدمت رسان آنان باشیم که در غیر این 

صورت ضرر خواهیم کرد.
رئیس  خدمات  از  قدردانی  با  صالحی 
آرزوی  و  زیارت  و  حج  سازمان  پیشین 
سازمان  این  رئیس جدید  برای  موفقیت 
سازمان  حساس  و  جدید  شرایط  گفت: 
تغییرات خاص  به  با توجه  زیارت  حج و 
برنامه  نیازمند  آمده،  پدید  ای  منطقه 
ریزی دقیق و جدیدی است تا بتوانیم از 

آن صیانت کنیم.
وزیر ارشاد با بیان اینکه به دنبال تغییرات 
نیستم اما باید با برنامه ریزهای جدید و 
زیارت  و  حج  گفت:  کرد،  حرکت  دقیق 
امروز با توجه به شرایط داخلی و خارجی 
در جایگاهی قرار گرفته که در طول تاربخ 
کشتی  این  امیدوارم  و  است  سابقه  بی 

مقدس سالم به مقصد برسد.
زیارت  و  امور حج  در  فقیه  ولی  نماینده 
نیز با بیان سخنانی از رییس پیشین این 
سازمان قدردانی و برای رییس جدید آن 

آرزوی موفقیت کردند.
با  نواب  عبدالفتاح  سید  الاسلام  حجت 
آموز  دانش  روز  و  آبان   ۱۳ گرامیداشت 
و همچنین روز مبارزه با استکبار جهانی 
گفت:  مقاومت  شهدای  بزرگداشت  و 
جمهوری  مقدس  نظام  در  مسئولیت 
تمام  به طور  باید  و  است  امانت  اسلامی 
به  و  باشیم  مردم  امانت  حافظ  کمال  و 
درستی عمل کنیم. مسئولیت در کشورما 
علاوه بر اینکه امانت است، پیشران خون 
شهدا نیز هست که در قبال هر میز، خون 

شهیدی به زمین ریخته شده است.
زیارت  و  امور حج  در  فقیه  ولی  نماینده 
گفت: انسان باید به پیمانی که با هر کسی 
که می بندد، چه خوب و چه بد، باید به 
وظیفه  عرصه  این  در  که  کند  عمل  آن 

مسئولان خدمت رسانی به زائران است.

نتایج همایش های علمی حوزه علمیه به دایره 
نخبگان محدود نشود

گزارش

خدمت به صنعت چاپ خدمت به حفظ 
هویت نسل آینده است

مشاور عالی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: خدمت به صنعت چاپ، خدمت به 
حفظ هویت نسل آینده است. همه مسئولان مرتبط با این صنعت پرخیر و برکت باید 
کمر همت بسته و با آسیب شناسی، برنامه ریزی و اقدامات موثر نگرانی های صاحب 

نظران صنعت چاپ را برطرف کنند.
به گزارش از اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان تهران، محمدمهدی احمدی 
در آئین تجلیل از برگزیدگان چهارمین جشنواره استانی صنعت چاپ تهران اظهار 
داشت: تفاوت و امتیاز صنعت چاپ نسبت به صنایع دیگر ارتباط و تاثیر این صنعت 
بر فرهنگ جامعه است. در صنایع دیگر یک بعد بسیار پررنگ است و آن بعد مکانیک، 
اشتغال و درآمدزایی آنها است اما صنعت چاپ به دلیل اینکه محصولات فرهنگی 
همچون کتاب را به جامعه عرضه می کند، علاوه بر بعد اقتصادی از بعد فرهنگی نیز 
بسیار حائز اهمیت است. چرا که به صورت مستقیم بر فرهنگ، سطح علمی و حتی 

هویتی اقشار مختلف جامعه تاثیر می گذارد.
مدیرکل حوزه وزارتی فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: نسل آینده از همین طریق با 
پیشینه تاریخی و هویتی خود آگاه می شود. اینکه امروز صحبت از فرهنگ پنج هزار 
ساله ملی و پیشینه ۱۴۰۰ ساله دینی می شود به واسطه انتقال نسل به نسل مکتوبات 
تاریخی است. صنعت چاپ این مکتوبات را در قالب های مختلف منتشر و در اختیار 

نسل های نو می گذارد.
اینکه صنعت چاپ حافظ  بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارتی  مدیرکل حوزه 
مکتوبات عقلانی و میراث فرهنگی ما است، تصریح کرد: این امتیاز صنعت چاپ 
است که دو وزارتخانه فرهنگ و ارشاد و صنایع را موظف می کند به یاری این صنعت 
بیایند. خوشبختانه وزیر فرهنگ به این حوزه آشنا هستند و بهبود و توسعه صنعت 

چاپ از دغدغه های ایشان است.
احمدی افزود: خدمت به صنعت چاپ در اصل خدمت به حفظ هویت نسل آینده 
است. همه مسئولین مرتبط با این صنعت پرخیر و برکت باید کمر همت ببندند و 
با آسیب شناسی، برنامه ریزی و اقدامات موثر نگرانی های صاحب نظران صنعت چاپ 
را برطرف کنند. امیدواریم روزی برسد که چاپ ایران به عنوان یک چاپ منحصر به 

فرد و ممتاز شناخته شود.
علی فروزانفر مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان تهران حوزه صنعت چاپ را 
باعث افتخار دانست و گفت: امروز در چهارمین سال جشن صنعت چاپ استان تهران 
افتخار میزبانی استاد ارزشمندی همچون استاد اسکندر خمسه پور را داریم. استادی 
انگشتر صنعت چاپ هستند. هفتاد سال خدمت صادقانه ایشان سراسر  که نگین 

آمیخته با صبوری، اخلاق و حسن معاشرت بوده است.
وی افزود: آنچه که امروز استاد خمسه پور را در جایگاه چهره ماندگار و برتر حوزه 
چاپ نشانده است حسن اخلاق، همراهی و همدلی و تلاش بی وقفه و صادقانه ایشان 
در این عرصه است. در حقیقت امروز و در چهارمین جشن صنعت چاپ استان تهران 

ما مهمان هستیم و استاد خمسه پور میزبان این مجلس هستند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان تهران با توجه به فعالیت بخش های مختلف 
صنعت چاپ در حوزه های چاپ افست، چاپ دیجیتال، طراحی گرافیک، تولیدات 
شبکه  یک  از  صحبت  چاپ  صنعت  از  صحبت  گفت:  واردات،  و  صادرات  صنایع، 
گسترده، هوشمند و به بلوغ رسیده است. اعتقاد ما این است که باید به این شبکه 
وسیع و هوشمند با نگاهی عقلانی، انسانی، تمدنی و فرهنگی مواجه شد. نگاهی که 

می تواند این صنعت را به اوج شکوفایی خود برساند.
فروزانفر ادامه داد: از این جهت است که ما در مجموعه فرهنگ و ارشاد با فعالان 

صنعت چاپ احساس قرابت می کنیم و مسائل آنها را مسائل خود می دانیم.
وی با بیان اینکه آروزی ما رسیدن به نقطه ای است که امکانات، جمعیت و ثروت 
در سراسر کشور به صورت همگون توزیع شود، افزود: متاسفانه امروز با ظرفیت های 
ناهمگونی در کشور مواجه هستیم. استان تهران از این جهت با همه استان ها متفاوت 
است. ما در استان تهران میراث دار حداقل ۲۰ درصد از ظرفیت جمعیتی، ۵۰ درصد 
این صنعت در کشور  از ظرفیت  و در حوزه چاپ ۸۰ درصد  نخبگانی  از ظرفیت 
هستیم. البته این اتفاق شامل تمام عرصه ها مانند تبلیغات، آموزشگاه ها و حوزه های 

فرهنگی و هنری می شود.
فروزانفر توجه به ظرفیت های فرهنگی، هنری و رسانه ای استان تهران را ضروری 
دانست و گفت: اگر این اتفاق بیافتد به تبع آن به واسطه نقش الگویی که استان 
تهران در حوزه های مختلف دارد بسیاری از مسائل کشور قابل مدیریت می شود. در 
خصوص صنعت چاپ نیز همین رویکرد قابل اجرا و موثر است. اگر در استان تهران 
که چیزی حدود ۸۰ درصد ظرفیت صنعت چاپ را در خود جای داده است این حوزه 
جدی گرفته شود بسیاری از مسائل این صنعت در سطح کشور نیز مدیریت شده و 

سایر استان ها می توانند مسیر هموارتری را طی کنند.
در بخش پیشکسوتان نمونه از اسکندر خمسه پور چهره ماندگار صنعت چاپ از اعضای 
هیات مدیره اتحادیه سازندگان کلیشه، گراور و چاپ اسکرین، عضو هیات موسس 
و هیات مدیره تعاونی سازندگان کلیشه، گراور و چاپ اسکرین، عضو هیات موسس 
اتحادیه صادرکنندگان کارهای چاپی کشور و عضو انجمن پیشکسوتان صنعت چاپ 
کشور به عنوان پیشکسوت برتر سال ۱۴۰۳ استان تهران تقدیر و تجلیل شد و از 
تصویر نقاشی ایشان و تمبر اختصاصی به پاس خدمات ۷۰ ساله خمسه پور به عنوان 
چهره ماندگار و پیشکسوت برتر صنعت چاپ استان تهران رونمایی شد. همچنین در 

این بخش از جواد ملتی و زین العابدین اکبرزاده چنگیز تقدیر به عمل آمد.
در بخش فعالان حوزه چاپ از نادر لطفعلی زاده از اسلامشهر، اسماعیل دین محمدی 
از ورامین، پویا محبوبی از رباط کریم، حامد بختیاری از دماوند، منوچهر کربندی از 
شهر قدس، در بخش نوآوری از احسان سقایی از شهرری و محمد دلیری تجلیل شد.

حنانه  و  شهریار  از  خیرخواه  کاملیا  قرچک،  از  طحانی سعدی  معصومه  همچنین 
رضایی به عنوان بانوی فعال حوزه چاپ، اصغر بیاضیان بنیسی صادر کننده برتر این 
حوزه، محسن جاوید و محمدمهدی محمدی اردهالی به عنوان مدیر جوان و فعال 
عرصه چاپ، سیامک دری به عنوان چهره علمی و آموزشی صنعت چاپ، ابوالفضل 
بانوئیان از فعالان چاپ و خانواده محترم شهدا، محمد کیامرثی تولید کننده و سازنده 
ماشین آلات چاپ، حسین گل آقایی سرخی کارآفرین این حوزه، واهاک هاناراسبی 
قطعه ساز و تراشکار برتر صنعت چاپ، یوحنا محی الدین بناب تکنسین نمونه چاپ و 

احمد سمیعی از فعالان اصحاب رسانه در حوزه چاپ معرفی و تقدیر شدند.
علی اکبر ابراهیمی مدیرکل دفتر چاپ و نشر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار 
داشت: برگزاری این مجالس و رویدادها زمینه ای برای همدلی و همراهی هر چه 
بیشتر فعالان صنعت چاپ و مدیران و مسئولان این حوزه در راستای ارتقا و توسعه 
به  هم افزایی ها جهت  و  همکاری ها  افزایش  به  که  همدلی هایی  است.  این صنعت 
سرانجام رساندن بسیاری از برنامه هایی که شاید ناتمام مانده یا دغدغه ای نسبت به 

آن وجود نداشته است، کمک می کند.

وی افزود: افتخار این را داشتیم که در سال جاری بیست وچهارمین جشنواره صنعت 
چاپ را از اردیبهشت ماه برنامه ریزی کرده و اقدامات، نشست ها و هم اندیشی های لازم 
را صورت دهیم. ابتدا آسیب شناسی بیست و سه دوره جشنواره صنعت چاپ در چهار 
جلسه و یک ویبنار سراسری با حضور مدیران فرهنگی، کارشناسان، دست اندرکاران 
جشنواره و برخی از روسای اتحادیه استان ها برگزار و بالغ بر ۴۲ مورد از مسائل و 
دغدغه های صاحب نظران این حوزه احصاء شد و در جلسه شورای سیاست گذاری 

بیست و چهارمین جشنواره صنعت چاپ مورد بررسی قرار گرفت.
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آگهی موضوع کد ۹۱۴ مجموعه بخش نامه های ثبتی در خصوص عدم دسترسی مالک به مجاورین
برابر یک فقره اظهار نامه ثبتی اعیان ششدانگ یک قطعه باغ به شماره ۸۰ فرعی از ۱۲۲ اصلی 
واقع در قریه علی آباد را حسین آقا بربر و خانم اقدس بربر کما فرض اله تقاضای ثبت نموده اند. 
تحدید حدود پلاک های مرقوم بدون قید مساحت و طول ابعاد و اضلاع بعمل آمده و نسبت به 
آن اعتراض شده است. پرونده ثبتی حکایت از رفع اعتراض دارد. سپس بموجب سند شماره 
۱۹۶۵۸ – ۱37۱/۱۲/۲3 دفتر اسناد رسمی شماره ۸ رباط کریم مقدار دو سهم از سه سهم 
اعیانی ششدانگ پلاک ۸۰ فرعی از اصلی مزبور به خانم اقدس بربر واگذار شده است. بعبارت 
دیگر خانم اقدس بربر مالک ششدانگ پلاک ۸۰ فرعی میباشد. در ادامه آقای حسینعلی سیاح پور 
بوکالت از طرف وراث اقدس بربر تقاضای مساحی و تعیین طول متراژ پلاک صدر الاشاره را در 
راستای اجرای کد ۹۱۴ مجموعه بخش نامه های ثبتی تسلیم اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
نموده است. در همین راستا تحدید حدود پلاک مرقوم راس ساعت ۱۲ ظهر روز چهارشنبه مورخ 
۱۴۰3/۰۹/۰7 )هفتم آذر ماه سال یکهزار و چهارصد و سه شمسی ( در محل وقوع پلاک به 
نشانی: رباط کریم - شاهد شهر جاده رامین به علی آباد بلوار همت بعد از منبع آب بعمل خواهد 
آمد. لذا بدینوسیله به کلیه مالکین مجاور پلاک ۸۰ فرعی از ۱۲۲ اصلی )ملکی وراث خانم اقدس 
بربر ( اعلام میگردد چنانچه مدعی حق / حقوقی برای خویش در پلاک مرقوم میباشند و یا نسبت 
به حدود تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و ساعت مقرر در محل وقوع پلاک 
حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم اعلام و سپس اعتراض 
کتبی خویش را ظرف همان روز تسلیم اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم نمایند. بدیهی است 
پس از انجام عملیات هیچ گونه اعتراضی از سوی مجاورین پذیرفته نخواهد شد و این اداره وفق 

مقررات نسبت به ادامه عملیات اقدام خواهد نمود.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۱۴۹ الحاقی قانون ثبت در خصوص عدم دسترسی مالک
جناب آقای شعبان حداد

نظر به اینکه در پلاک ثبتی ۱۰۹ فرعی از ۱۲3 اصلی )انتقالی شعبان حداد ( مقدار ۵۰3/7 متر 
مربع اضافه مساحت ذاتی در محدوده سند مالکیت اولیه حادث گردیده که ما به التفاوت آن به 
حساب بانک ملی سازمان ثبت واریز گردیده لذا به شما اخطار تا ظرف مهلت ۱۰ سال نسبت به 

اخذ آن اقدام نمائید.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک و رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
نظر به اینکه خانم فاطمه شاه نظر فرزند حسین بموجب وارده شماره 7۱7 تاریخ ۱۴۰3/۰۱/۲۱ 
درخواست سند مالکیت المثنی را نموده است ، با توجه به اینکه پلاک ثبتی ۴۲۴ فرعی از ۱۵7 
اصلی عبارتست از : سند مالکیت یک قطعه زمین با کاربری زراعی - باغ بمساحت ۱۱۰ سهم از 
۱۸۰۰۰۰ سهم عرصه و اعیان پلاک ثبتی ۴۲۴ فرعی از ۱۵7 اصلی ، مفروز و مجزا شده از اصلی
تاریخ   ۵3۲۶۱ مالکیت  مستند  شماره  با  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  در  واقع  آ3  قطعه  مذکور 
چاپی  بشماره  اصلی  مالکیت  سند  موضوع   ، کریم  رباط   3۶ شماره  دفترخانه   ۱۴۰۰/۰3/۰۹
۶۰3۴۸۲ سری ب سال ۹۹ با شماره دفتر الکترونیکی ۴۰۰۲۰3۰۱۰۲۲۰۰۲3۱7 بنام خانم 
فاطمه شاه نظر فرزند حسین شماره شناسنامه ۱۲ تاریخ تولد ۱3۴۹/۰۶/۰۱ صادره از قم دارای 
شماره ملی ۰3۸۵۴۴7۵۵۸ ثبت ، صادر و تسلیم گردیده است در ادامه بعلت جابجائی مفقود 
گردید، لذا بموجب تقاضای وارده فوق درخواست صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در 
همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب ۱3۸۰/۱۱/۸ مراتب در یک 
نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ 
انتشار این اگهی ظرف مدت ده / ۱۰ روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
یاسند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک و رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
نظر باینکه آقای موسی آذر طوس فرزند وجیهه اله بموجب تفویض وکالت بشماره ۲۹۸۸۲ تاریخ 
 ۱۴۰3/۰7/3۰ تاریخ   ۱۶۶7۴ شماره  برابروارده  و  کریم  رباط   ۵7 ۱3۹۹/۰۹/3۰دفترخانه 
درخواست سند مالکیت المثنی را نموده است ، با توجه به اینکه پلاک ثبتی ۱۴۰ فرعی از ۱۵7 
اصلی عبارتست از: سند مالکیت مقدار هشت مشاع از چهار صدوبیست و یک سهم عرصه و اعیان 
یک قطعه زمین به شماره پلاک ۱۴۰ فرعی از ۱۵7 اصلی مفروز و مجزی شده از اصلی مذکور قطعه
A واقع در قریه نوده حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم ، به شماره سریال چاپی 7۸۱۸۸۶ ب ۹7 
و شماره دفتر الکترونیک بشماره ۱3۹۸۲۰3۰۱۰۲۲۰۰۲۲۸۸ بنام خانم ناهید مومنی فرزند 
مراد علی شماره شناسنامه ۱۲۱ تاریخ تولد ۱3۵۹/۰۱/۱۵صادره از خرم آباد دارای شماره ملی 
۴۰7۲۲۶۵۵۴۸ ،ثبت صادر و تسلیم گردیده است در ادامه به علت سهل انگاری مفقود گردید، 

لذا بموجب تقاضای وارده فوق درخواست صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در همین 
راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب ۱3۸۰/۱۱/۸ مراتب در یک نوبت 
آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
این اگهی ظرف مدت ده ۱۰ روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک و رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۲۴۱7 و ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۲۴۱۸ هیات اول /دوم 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سیدحسین رحمتی کچوئی 
فرزند سیدعلی اکبر بشماره شناسنامه ۲7 و حسین ستوده جلال فرزند نیت علی شماره شناسنامه 
۴ نسبت به هرکدام سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۱۴7۸/۴۹ متر مربع پلاک ۲۶۱۶۲ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3۵۹۱ فرعی 
از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای ماشاء الله فرخی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰3/۰۸/۱7     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰3/۰۹/۰۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۲۵۵۱ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمدعلی فرجی فرزند لطف اله بشماره شناسنامه ۱3۲۱ 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۰ متر مربع پلاک ۲۶۱۸۶ فرعی از 
۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده  از پلاک ۴۲۴ و ۴۲3 فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در الهیه خریداری 
از مالک رسمی آقایان احمد گوشبر ، علی دهقانی مزرعه عربی ، عبدالله شهبازی ، عباس ابراهیمی ، 
ابوالقاسم ابراهیمی ، اکبر ابراهیمی ، ابراهیم دهقانی ، عزیز یارجانلو و نرگس رزاقی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ چاپ نوبت اول: ۱۴۰3/۰7/۲۹   تاریخ چاپ نوبت دوم: ۱۴۰3/۰۸/۱۵ 

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰۲۶۵۸ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای غیرتعلی اسمعیلی سانیانی فرزند شیرینعلی بشماره 
شناسنامه 7۹۰ نسبت به یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱3۵/۰۶ متر مربع پلاک 
۲۶۱۸۲ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده  از پلاک 3۵۹۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در 
سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای اسداله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ چاپ نوبت اول: ۱۴۰3/۰7/۲۹   تاریخ چاپ نوبت دوم: ۱۴۰3/۰۸/۱۵ 
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عوامل  گفت:  کریم  رباط  شهردار   
از  فداکاری  با  کریم  رباط  شهرداری 
یک  آمونیاک  سمی  گاز  نشت  فاجعه 
تانکر حمل سوخت که باعث مسمومیت 

شهروندان می شد جلوگیری کردند.
شب  داشت:  اظهار  اله یاری  حمیدرضا   
انتشار  حاصل  نامطبوعی  بوی  گذشته 
سد  ماموران  توجه  آمونیاک  سمی  گاز 

معبر شهرداری را جلب کرد.
تانکر  تخلیه  شیر   ، راننده  افزود:  وی 
اراک خارج شده  از  که  آمونیاکی  حمل 
بود را باز گذاشته بود و این محلول سمی 

در حال تخلیه در مسیر بود.
معبر  سد  مأموران  داد:  ادامه  یاری  اله 
شهرداری رباط کریم در حین گشت زنی 
نزدیک  اورا  و  شده  تانکر  این  متوجه 
از شهر  به خارج  و  توقیف  مجتمع سارا 
) بعد از میدان شهید سلیمانی( منتقل 

کردند.
عوامل  داشت:  بیان  کریم  رباط  شهردار 
سد معبر که اولین و نزدیکترین برخورد 
وسیله  هر  با  داشتند  خودرو  این  با  را 

ای که داشتند اقدام به کور کردن شیر 
کریم  رباط  فراجای  با  و  کرده  تخلیه 

تماس گرفتند.
اله یاری با اشاره به اینکه اگر این تانکر 
رخ  بزرگ  ای  فاجعه  وارد شهر می شد 
مدعی  راننده  داشت:  عنوان  داد،  می 
او  به  متبوعش  شرکت  مسئول  است 
گفته شیر تخلیه را باز کند تا آمونیاک 
باقی مانده در کف تانکر در مسیر تخلیه 

شود.
عوامل  کرد:  تصریح  کریم  رباط  شهردار 
خاطی توسط مأموران انتظامی دستگیر 
های  پیگیری  و  پرونده  تشکیل  برای  و 

بیشتر تحویل مراجع قضایی شدند.
اثر آمونیاک  با بیان اینکه متأسفانه  وی 
را  فداکار  مأموران  های  ریه  و  صورت 
است  کرده  التهاب  و  سوختگی  دچار 
معبر  سد  فداکار  مأموران  افزود:دست 
شهرداری رباط کریم را که علیرغم عدم 
وظیفه کاری، بر حسب وظیفه اخلاقی و 
انسانی جان خود را به خطر انداختند و 

شهر را نجات دادند می بوسیم.

عوامل شهرداری رباط کریم از فاجعه نشت 
گاز سمی آمونیاک جلوگیری کردند گزارش

مسئولان  باحضور  اسلامشهر  متروی  پروژه  گذاری  ریل   
شهری و استانی در این شهرستان آغاز شد.

حضور  با  اسلامشهر  متروی  ی  پروژه  گذاری  ریل  مراسم 
سیدعلی یزدی خواه رییس مجمع نمایندگان استان تهران 
در مجلس شورای اسلامی ، غراوی معاون عمرانی استاندار، 
مسئولین شهری و استانی ، نمایندگان مجلس و ائمه جمعه 

شهرستان اسلامشهر شروع شد.
مجمع  رییس  خواه  یزدی  علی  سید  باحضور  مراسم  این 
حجت  محمدسراج،  رحماندوست،  مجتبی  نمایندگان، 
الاسلام حمید رسایی، کامران غضنفری، علی اصغر زارعی، 
قشقاوی،  حسن  فلسفی،  پیمان  الامینی،  روح  عبدالحسین 
شمیرانات،  ری،  تهران،  مردم  نماینده  متکی   منوچهر 
احمد  اسلامی،  شورای  مجلس  در  پردیس  و  اسلامشهر 
تهران،  استانداری  ترافیک  و  فنی  دفتر  مدیرکل  مرادی 
محمد  میر   ، تهران  استاندار  امنیتی  معاون  نایبی  محسن 
غراوی معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار تهران، حجت 
حسین  اسلامشهر،  جمعه  امام  برقراری  محمدباقر  لاسلام 
نژاد دادستان  اسلامشهر و سعید دوستی  فرماندار   حبیبی 
اسلامشهر،  دادگستری  ریاست  عباسی  الاسلام  حجت  و 
رییس و اعضای شورای اسلامی و  محسن حمیدی شهردار 
و  شهدا  معزز  ی  خانواده  و  ادارات  رئسای  و  اسلامشهر 
اسلامشهر  به  تهران  مترو  اتصال  کارگاه  محل  در  جانبازان 

برگزار شد.    
شورای  مجلس  در  تهران  استان  نمایندگان  مجمع  رییس 
اسلامشهر:  مترو  گذاری  ریل  عملیات  مراسم  در  اسلامی 
از  تومان  میلیارد   ۱۵۰۰ عدد  به  را  اسلامشهر  مترو  بودجه 

بودجه عمرانی سال جاری افزایش دادیم
سیدعلی یزدی خواه افزود: عزیزی نماینده ی مردم تهران 
در مجلس شورای اسلامی صبح امروز برای پیگیری بودجه 

مژده  بودجه  و  برنامه  سازمان  در  اسلامشهر  مترو 
 ۱۵۰۰ عدد  به  را  اسلامشهر  مترو  بودجه  دادند؛  ای 
افزایش  از بودجه عمرانی سال جاری  میلیارد تومان 
نمایندگان  از  را  موضوع  این  توانید  می  و  دادیم 

مطالبه کنید. 
مجلس  در  تهران  استان  نمایندگان  مجمع  رییس 
و  بهارستان  نماینده  قشقاوی  حسن  کرد:  عنوان 
تا  مترو  خط  این  تداوم  پیگیری  بسیار  کریم  رباط 
امیدوارم  هستند،  کریم  رباط  و  بهارستان  شهرستان 
بتوانیم هرچه سریعتر این خط را تا پرند ادامه دهیم. 
محمد سراج نماینده ی معین اسلامشهر در مصاحبه با ایرنا 
خاطرنشان کرد: این پروژه عظیم که توسط مجموعه شهری 
اسلامشهر انجام می شود تا به امروز به لطف خداوند خوب 
آینده  سال  یک  امیدواریم حداکثر ظرف  است،  رفته  پیش 

قابل استفاده برای مردم اسلامشهر باشد. 
استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  غراوی  میرمحمد 
اتصال  ی  پروژه  کرد:  بیان  پروژه  این  خصوص  در  تهران 
مترو تهران  به اسلامشهر با ۴۰۸ میلیارد تومان اعتبار دارد 
های  دهیاری  و  ها  شهرداری  سازمان  آن  ملی  دستگاه  که 

کشور است. 
وی ادامه داد: با توجه به کسری بودجه و کمبود درآمدهای 
ولی  یابد  کاهش  مبلغ  این  تخصیص  است  ممکن  دولت 
این  تا  باشند  پیگیر  توانند  نمایندگان مردم در مجلس می 

تخصیص به صورت کامل اتفاق بیفتد. 
ضمن  اسلامشهر  شهر  شورای  رییس  اسحقی  اکبر  سید    
راه  خصوص  در  مسئولین  زحمات  و  ها  پیگیری  از  تشکر 
های  هزینه  بیشتر  داشت:  اظهار  اسلامشهر،  مترو  اندازی 
پایدار شهرداری  درآمدهای  از محل  اسلامشهر  مترو  پروژه 
از  مسئولین استانی و  تامین و به سرانجام رسیده است و 
نمایندگان مجلس خواهان این هستیم که در جهت تامین 
هزینه های پیش روی این پروژه عظیم، نگاه ویژه ای داشته 

باشند.
تاکید  ضمن  اسلامشهر  شهردار  حمیدی  محسن  ادامه  در 
کارشناسان  توسط  مترو  طرح  مطالعات  سازی  بهینه  بر 
اظهار  ها  هزینه  درصد   ۴۰ کاهش  و  اسلامشهر  شهرداری 
کرد: اسلامشهر توانست این پروژه ی استانی و ملی را یک 
اینجا برساند و در صورت تامین اعتبارات قابلیت  تا به  تنه 
بهره  به  را  مترو  این  آینده  ماه   ۱۸ تا  نهایتا  داریم  را  این 

برداری برسانیم.  

آغاز ریل گذاری
 پروژه متروی اسلامشهر

نوشتار

فضایی  صنعت  در  بخش خصوصی  گفت: حضور  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
کشور اتفاق مهمی است و امیدواریم تداوم یابد.

از  یکی  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیات  جلسه  از  پس  هاشمی«   »ستار   
مهمترین ویژگی هایی که پرتاب ماهواره های »هدهد« و »کوثر« داشت، این بود که 

بخش خصوصی پای کار آمد و وارد این فضا شد.
وی بیان داشت: وزارت ارتباطات و سازمان فضایی ایران، برای حمایت از این مساله 
محصولات این ماهواره ها را پیش خرید کرد. حضور بخش خصوصی در صنعت فضایی 

اتفاق خوبی است و امیدواریم ادامه پیدا کند.
ساعات  نخستین  در  »هدهد«  ماهواره  و  »کوثر«  ماهواره  سنجشی  ایرنا،  گزارش  به 
بامداد سه شنبه ۱۵ آبان ۱۴۰۳ توسط ماهواره بر سایوز از پایگاه »وستوچنی« پرتاب 

شدند و با موفقیت در مدار قرار گرفتند.
این ماهواره ها پس از چند ساعت حضور در مدار، نخستین سیگنال های خود را به 

زمین مخابره کردند که حکایت از سلامت ماهواره ها دارد.
تفاهم نامه ها با ونزوئلایی ها در حال عملیاتی شدن است

گفت:  ونزوئلا،  و  کوبا  به  خود  روزه  پنج  سفر  دستاوردهای  درباره  ارتباطات  وزیر 
تفاهمنامه هایی که در این سفر امضا کردیم، در قالب تفاهم باقی نمانده و در حال 
عملیاتی شدن است. به همین دلیل ۲ نفر از مدیران وزارت ارتباطات اکنون در ونزوئلا 

هستند تا کارها را پیش ببرند.
وی خاطرنشان کرد: چشم انداز خوبی از سفر به ونزوئلا ترسیم کرده ایم و اتفاقات خوبی 

را برای شرکت های ایرانی شاهد خواهیم بود.
هاشمی درباره اختلال GPS در سطح کشور و مشکلاتی که برای مسیریابی ایجاد 
شده است، اظهار داشت: اختلال در مسیریابی موضوع مهمی و به ما نیز منعکس شده 
است. با معاون علمی و فناوری رئیس جمهور و دیگر دستگاه های مربوط به این حوزه 

جلساتی را برگزار کرده یم و امیدواریم این مشکل نیز حل شود.
وی تاکید کرد: اختلال در مسیریابی دلایل متنوعی دارد که بررسی خواهد شد.

این عضو کابینه دولت چهاردهم درباره مشکلات و گلایه بازنشستگان شرکت مخابرات 
ایران نیز خاطرنشان کرد: چالش ها و مطالبات بازنشستگان شرکت مخابرات به عنوان 
یکی از موضوعاتی است که از ابتدا در دستور مذاکره ما با مخابرات قرار گرفته است و 
امیدواریم بتوانیم راهکار منطقی برای برگرداندن شرکت مخابرات به شرایط مطلوب 

پیدا کنیم.
وی در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران در خصوص اینکه اینستاگرام و تلگرام باید 
دارد،  وجود  که  قواعدی  با یک سری  باید  اینها  باشند، گفت:  داشته  دفتر  ایران  در 

همراهی کنند و نباید این فضا بی قاعده باشد.
هاشمی تاکید کرد: در بحث حکمرانی قانونمند که مورد عنایت رهبری است، باید 

یک  به  زمینه  این  در  بتوانیم  که  صورتی  در  و  کنیم  پیدا  آن  برای  مناسبی  پاسخ 
جمع بندی برسیم، می توانیم خبرهای جدیدی در این خصوص ارائه کنیم.

انسانی، سرفصل مذاکرات  نیروی  آموزش  و  امنیت سایبری، هوش مصنوعی 
ایران و کوبا

 امنیت سایبری، هوش مصنوعی و آموزش نیروی انسانی، مهمترین مواردی بود 
که در جریان حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در آیین »روز ملی ایران« 
در چهلمین نمایشگاه بین المللی فناوری هاوانا مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

در  هاشمی«  ستار  »سید  اطلاعات،  فناوری  و  ارتباطات  وزارت  از  گزارش  به 
دومین روز سفر به کوبا در سخنانی از دولت این کشور برای حُسن همکاری در 
اختصاص سالنی بزرگ و زیبا در نمایشگاه بین المللی فناوری هاوانا به شرکت 

های مختلف جمهوری اسلامی ایران تشکر کرد.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات به تحریم های ظالمانه ای که بر ایران و کوبا 
حاکم است، اشاره کرد و افزود: هر دو کشور تلاش های قابل تقدیری انجام 
داده اند تا با ایستادن در مقابل این تحریم ها به فناوری های مختلف دست 

پیدا کنند.
هاشمی با تاکید بر اینکه هم اکنون نیاز به هم افزایی و قرار گرفتن دو کشور 
در کنار یکدیگر است، تصریح کرد: در جلساتی که در سفر به کوبا داشتیم 
به موضوع  توان  قرار گرفت که می  بررسی  موضوعات متنوعی مورد بحث و 
امنیت سایبری اشاره داشت که هر دو کشور در شرایطی مشابهی از نظر وقوع 

این حملات قرار دارند.
وی با اشاره به اجرای برنامه آموزش نیم میلیون نیروی انسانی متخصص در 
ایران، استفاده عملیاتی از هوش مصنوعی و رباتیک را از دیگر موضوعات مورد 

بحث در این دیدار دانست.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در دیدار با وزیر حمل ونقل ونزوئلا، از آمادگی 
هوش  الکترونیک،  دولت  زمینه های  در  متنوع  تجربیات  انتقال  برای  ایران 

مصنوعی و خدمات نوین پستی به کاراکاس خبر داد.
به  سفر  در  خود  های  گفت وگو  و  دیدارها  ادامه  در  هاشمی«  ستار  »سید   
کمیسیون  رئیس  و  ونزوئلا  حمل ونقل  وزیر  بلاسکز«،  »رامون  با  کاراکاس 
مشترک همکاری های اقتصادی جمهوری بولیواری ونزوئلا و جمهوری اسلامی 

ایران دیدار و گفت وگو کرد.
مقام های  میزبانی خوب  از  تقدیر  دیدار ضمن  این  ابتدای  در  ارتباطات  وزیر 
ونزوئلا، با اشاره به برگزاری نشست ماه آینده کمیسیون مشترک همکارهای 
اقتصادی جمهوری بولیواری ونزوئلا و جمهوری اسلامی ایران ابراز امیدواری 
کرد که نتایج این سفر و برگزاری نشست آتی کمیسیون مشترک همکاری های 

دو کشور به توسعه روابط و مناسبات تهران و کاراکاس بینجامد.
به  کشور،  دو  مشترک  همکاری های  زمینه های  تشریح  با  ادامه  در  هاشمی 
توانمندی های جمهوری اسلامی در زمینه هوش مصنوعی اشاره و تأکید کرد 
که این توانمندی ها می تواند در عرصه انتقال دانش و تجربه مرتبط با هوش 

مصنوعی در اختیار ونزوئلا قرار گیرد.
وزیر ارتباطات در ادامه با اشاره به توانمندی های ایران در مدیریت هوشمند 
راه ها گفت: مدیریت هوشمند راه ها کمک شایانی به کاهش ترافیک داشته و 
کشورمان در این زمینه تجارب خوبی را کسب کرده است؛ اکنون، آمادگی وجود 

دارد که این تجربیات را در اختیار ونزوئلا قرار دهیم.
به  روز سفر  انجام گرفته در نخستین  به دیدارهای  اشاره  با  ادامه  هاشمی در 
ونزوئلا خاطرنشان کرد: مدیرعامل شرکت ملی پست جمهوری اسلامی ایران 
جلسه خوبی با همتای خود داشته و در این دیدار محورهایی چون انتقال دانش 
فنی، تجهیزات تخصصی پستی، بحث جی نف و همچنین توسعه فعالیت های 
پستی مورد بحث و بررسی قرار گرفته و مقرر شده است همکاری های مشترک 

دو کشور در این زمینه توسعه پیدا کند.

ضرورت تداوم حضور بخش خصوصی در صنعت 
فضایی کشور گزارش

اینکه برای نگهداشت نخبگان و  با بیان  وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
کادر درمان باید قدر آنها را بدانیم و در جای مناسب و به موقع جذب کنیم، گفت: 
برای  که  زحماتی  نگذاریم  و  داریم  نگه  کشور  در  را  دانشجویان  و  استادان  باید 

آموزش آنها کشیده شده است، ضایع شود و آنها از کشور مهاجرت کنند.
معاونان  معارفه  و  تکریم  آیین  مراسم  در  شنبه  سه  روز  ظفرقندی  محمدرضا 
آموزشی وزارت بهداشت که در محل این وزارتخانه برگزار شد، با بیان اینکه حوزه 
سلامت و بهداشت ضامن جان مردم است، اظهار داشت:  تخفیف در هیچیک از 

بخش های حوزه آموزش پزشکی مجاز نیست،
آن  کنار  در  و  ندارد  توقف  و  بوده  پیشرفت  به  رو  علم  اینکه حرکت  بیان  با  وی 
امر معلمی و آموزش نیز کاری پویا است، افزود: اساس آموزش، تکریم و احترام 
استادان و فراهم آوری زمینه رشد دانشجویان، دستیاران، فلوشیب ها و ... است و 

این احترام باید در همه ابعاد مادی و معنوی سرلوحه کار باشد.
وزیر بهداشت تصریح کرد: در آموزش دانشجویان باید آنها را مثل فرزندان خود 
و  پزشکی  اخلاق  حوزه  در  بلکه  پزشکی  آموزش  حوزه  در  تنها  نه  این  و  بدانیم 
خوب  انسان های  به  دانشجویان  که  طوری  به  می کند؛  صدق  هم  فرهنگ  حوزه 
تبدیل شوند یعنی هدف از آموزش آنها این نکته باشد که با علم خود به مردم 

خدمت کنند.
عضو کابینه دولت چهاردهم اضافه کرد: باید افرادی را تربیت کنیم که دلسوز بیمار 
باشند و مریض را مانند بچه یا پدر و مادر خود بدانند. برای همین باید زمینه ای را 
فراهم کنیم که ارتباطمان با دانشجوها و دستیاران رودررو و چهره به چهره باشد.

ظفرقندی با بیان اینکه یکی از صدمات افزایش بی رویه ظرفیت ها، دور شدن استاد 
از دانشجویان است، اظهار داشت: شکایاتی داشته ایم که کلاس هایی که باید ۶۰ 
نفر ظرفیت داشته باشند، ۱۲۰ دانشجو دارد که این کار هم به کیفیت علم و هم 

به آموزش اخلاق پزشکی ضربه می زند.
وی بر بازنگری در افزایش صورت گرفته در ظرفیت پزشکی تاکید کرد و گفت: 
باید یک بازنگری در بخش افزایش ظرفیت صورت گیرد و زیرساخت ها نیز باید 
فراهم شود؛ در آنژیوگرافی دستیاری داشتیم که ۲۰ آنژیوگرافی انجام داده بود و 

دستیاری هم داشتیم که حتی یک آنژیوگرافی نیز انجام نداده بود.
وزیر بهداشت تصریح کرد: بعضی فارغ التحصیلان رشته مامایی یک دانشگاه نزد 
من آمدند و گفتند که ما از این رشته فارغ التحصیل شده ایم ولی حتی یک زایمان 
انجام نداده ایم، در حالی که فارغ التحصیلان باید مهارت عملی لازم را در رشته 

خود داشته باشند.
باید استادان و دانشجویان را در کشور نگه داریم و نگذاریم زحماتی  افزود:  وی 
که برای آموزش آنها کشیده شده است، ضایع شود و آنها از کشور مهاجرت کنند.

ظفرقندی به بیان خاطره ای از سفر خود به آمریکا در سال های قبل پرداخت و 
گفت: در آن سفر با جانشین رئیس بخش پیوند کبد آمریکا صحبت می کردم، همه 
متخصصان دور میز دانشمندان پزشکی از کشورهای دیگر بودند طوری که اگر آنها 

آمریکا را ترک می کردند، این کشور چیزی نداشت. 
باید در وهله اول جلوی مهاجرت کادر درمان را  نیز  ادامه داد: ما  وزیر بهداشت 

بگیریم و در مرحله بعد نخبگان دیگر کشورها را جذب کنیم.
وی یکی از اولویت های این وزارتخانه را در دولت چهاردهم چاره جویی برای حفظ 
خصوص  این  در  وزارتخانه  در  تاکنون  که  جلساتی  در  گفت:  و  دانست  نخبگان 
باید قدر نخبگان را بدانیم و آنها را در جای  داشتیم، به این نتیجه رسیدیم که 

مناسب و به موقع جذب کنیم.
 ۸۰ رتبه  وقتی  داریم؛  مشکلاتی  هم  پزشکی  رشته  پذیرش  در  گفت:  ظفرقندی 
کنکور در رشته پزشکی قبول نمی شود به این نتیجه می رسد که در آینده جایی 

در این مملکت ندارد و دست به مهاجرت می زند.
وی با بیان اینکه باید درس خواندن در حوزه پزشکی را کمی آسان کنیم، افزود: 
درس خواندن در این رشته بسیار سخت است و سبب دلزدگی می شود. شخص 
باید ۷ سال درس بخواند و بعد ۴ سال طرح را در یک نقطه دور افتاده بگذراند. بعد 
از دستیاری هم دوباره باید در یک جای دور دست چند سال طرح بگذارند. بعد از 

تخصص هم همین طور که باید با تدبیر این مشکلات را کم کرد.
حجت السلام عبدالحسین خسروپناه دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی نیز در این 
آیین با بیان اینکه دبیرخانه شورا همانند دوران گذشته آماده تعامل و همکاری با 
وزارت بهداشت است، گفت: با همفکری وزارت بهداشت می توانیم مسائل حوزه 
سلامت را که در نهایت به ارتقای سلامت جامعه کمک منجر می شود، برطرف 

کنیم.
وی با بیان اینکه در دو سال گذشته مصوبات مرتبط با حوزه سلامت با تاییدیه 
انقلاب  عالی  شورای  صحن  به  پزشکی  علوم  فرهنگستان  و  بهداشت  وزارت 
فرهنگی ارایه شده است، از رویکرد و دغدغه معاون آموزشی وزارت بهداشت در 
هوشمندسازی سلامت و آموزش پزشکی قدردانی کرد و افزود: اگر در این دوره 
هوشمندسازی سلامت و آموزش پزشکی انجام شود، اقدام بسیار ارزشمندی برای 

کشور است.
خسروپناه خاطر نشان کرد: سند هوش مصنوعی توسط شورایعالی انقلاب فرهنگی 
ابلاغ و سازمان هوش مصنوعی نیز تشکیل شده است و فرصت بسیار خوبی برای 

پیوند بیشتر سلامت و هوش مصنوعی در پیش روی ما قرار دارد. 
وی با بیان اینکه نقشه جامع علمی حوزه سلامت با مشارکت وزارت بهداشت و 
فرهنگستان علوم پزشکی ایران در حال تهیه است، گفت: در دوره کنونی به تدوین 
توانیم  نقشه علمی می  این  تهیه  از  داریم که پس  نیاز  الگوی حکمرانی سلامت 

شاهد تحقق الگوی حکمرانی سلامت باشیم.
تحصیل ۲۵۰ هزار دانشجو در دانشگاههای علوم پزشکی کشور

ابوالفضل باقری فرد معاون پیشین آموزشی وزارت بهداشت نیز با اشاره به وجود 
۲۲ مدیریت و فعالیت بیش از ۳۰۰ نیروی انسانی در این معاونت گفت: معاونت 
آموزشی وزارت بهداشت یکی از پر مراجعه ترین معاونت ها به شمار می رود به 

طوری که بیش از ۵۰ درصد مراجعات مربوط به این معاونت است.
وی با اشاره به تعامل معاونت آموزشی با ۲۵۰ هزار دانشجو، ۲۲ هزار عضو هیات 
علمی و ۶۸ دانشگاه و دانشکده علوم پزشکی سراسر کشور، یادآور شد: آموزش 
پزشکی در کشورمان مورد توجه سازمان های بین المللی است و با کیفیت بالای 
مانند  نیروهای حوزه سلامت  از  نفر  یک  هر  مهاجرت  ایران،  در  پزشکی  آموزش 
نگهداشت  ما،  اصلی  از وظایف  بنابراین یکی  ما می خورد  قلب  به  تیری است که 

نیروهای انسانی متخصص است.
سیدجلیل حسینی معاون آموزشی وزارت بهداشت نیز در این آیین از سلامت به 
عنوان یکی از ملزومات هر جامعه یاد کرد و با تاکید بر نقش تربیت نیروی انسانی 
در پیشرفت کشور، گفت: آموزش به علم، آگاهی و دانایی مربوط و زیربنای تعالی 
اثرات  پزشکی،  آموزش  ارتقای  جهت  در  تلاش  از  هر سطحی  است.  پیشرفت  و 

مستقیمی بر سلامت، رفاه و توسعه پایدار خواهد داشت.

ظفرقندی: جذب به موقع نخبگان مانع 
مهاجرت می شود نوشتار

 همزمان با فرا رسیدن میلاد باسعادت حضرت 
گرامیداشت  مراسم  پرستار،  روز  و  زینب)س( 

مقام پرستار در بهارستان برگزار شد.
حضور  با  پرستار،  مقام  گرامیداشت  مراسم 
بهارستان  مردم  نماینده  قشقاوی  حسن 
اسلامی،  شورای  مجلس  در  کریم  رباط  و 
جمعه  ائمه  بهارستان،  فرماندار  نوحی  عبداله 
فرمانده  نیا  عسگری  شهرستان،سرهنگ 
و  بهداشت  شبکه  مدیر  بابا  دکتر  و  انتظامی 
درمان شهرستان و جمع دیگری از مسئولان 
امام  بیمارستان  آمفی  سالن  در  پرستاران  و 

حسین )ع( سبزدشت برگزار شد.
حضرت  سیره  خدمت،  برای  پرستاران، 

زینب)س( را سرمشق قرار دهند
مراسم  در  بهارستان  فرماندار  نوحی  عبداله 
سالروز میلاد زینب کبری)س( و روز پرستار که 
در بیمارستان امام حسین سبزدشت برگزارشد، 
های  شغل  جمله  از  پرستاری  حرفه  گفت: 
شریف است و هرکس با هر دین و هر مسلکی 

در برابر آن احساس خضوع و تواضع می کند.
وی اضافه کرد: پرستاران بر خود ببالند چنین 
بنی  عقیله  میلاد  سالروز  با  مقارن  که  روزی 
علی  فرزند  عاشورا  های  ارزش  پاسدار  هاشم 
)ع( و فاطمه )س(، در تقویم کشورمان به نام 
روز پرستار ثبت شده و مردم این روز را گرامی 
می دارند و قدردان زحمت آنها و کادر درمان 

هستند.

ادامه،  در  بهارستان  فرماندار 
و  صبر  نماد  را  پرستاران 
استقامت در جامعه ذکر کرد 
بانوی  این  اینکه  بیان  با  و 
ماندگار  الگویی  اسلام  بزرگ 
و سرمشقی مناسب برای زنان 
ابراز  است،  ایرانی  مسلمان 
با  پرستاران  کرد:  امیدواری 
رفتار اسلامی خود و پیروی از 
این بانوی اسلام ، رفتار ایشان 
قرار  را سرلوحه خدمت خود 

دهند.
شبانه  مراقبت  ادامه،  در  وی 
همراهان  به  پاسخگویی  و  بیماران  از  روزی 
بیمار را امری خطیر دانست وتصریح کرد: انجام 
کار بزرگ، افراد بزرگ می خواهد که پرستاری 
هم یکی از این کارها در جامعه است و ثواب 

بسیاری نزد خداوند متعال دارد.
نوحی به اقداماتی که در شهرستان در حوزه 
و  کرد  اشاره  شده،  انجام  درمان  و  بهداشت 
نفر  هزار   ۷۵۰ با  بهارستان  شهرستان  گفت: 
تختخوابی  بیمارستان ۶۸  تنها یک  جمعیت، 
و  نبوده  مراجعین  پاسخگوی  امر  این  و  دارد 
فشار کار کادر درمان در این بیمارستان زیاد 

است.
وی افزود: در همین راستا، در سه سال أخیر، 
طرح توسعه بیمارستان سبزدشت آغاز شده و 
در حال حاضر پیشرفت خوبی دارد و امیداور 
حجم  پروژه،  این  از  برداری  بهره  با  هستیم 

مراجعات به بیمارستان مقداری کاهش یابد.
در  نیز  سلامت  جامع  مرکز  داد:  ادامه  نوحی 
باشد،  می  اجرا  حال  در  آباد  سلطان  محله 
نیز  ابوالفضل)ع(  مجهز حضرت  کلینیک  دی 
که  در حال ساخت هست  بوستان  بخش  در 
تا پایان سال، عملیات عمرانی ساختمان تمام 
می شود، بیمارستان ۳۵۰ تختخوابی حضرت 
شده  آغاز  بخش  همین  در  نیز  )ع(  ابوالفضل 
که در حال اجرا هست که یکی از مجهزترین 

بیمارستان های غرب استان خواهد بود.

مراسم گرامیداشت مقام پرستار در بهارستان 
برگزار شد خبر
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